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Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlésének 
2023. május 25-én megtartott üléséről 

 
 
Jelen vannak:   Szemereyné Pataki Klaudia polgármester, 

Dobos József, Engert Jakabné, Dr. Fekete Gábor Domicián,    
Jánosi István, Józsa Bálint, Király József, Kopping Rita, Kósa József, 
Lejer Zoltán, Lévai Jánosné, Leviczky Cirill, Nemcsik Mátyás Ferenc, 
Dr. Papp Zoltán, Pászti András, Sipos László, Dr. Siposné Bodrozsán 
Alexandra, Szamler László, Török Józsefné, Dr. Tóth Szilárd, 
valamint Dr. Vancsura István képviselők (21 fő) 

 
 
Nem képviselő alpolgármesterek: Falu György Tamás, Dr. Sztachó-Pekáry István,  

     Gaál József, valamint Dr. Homoki Tamás  
     nem képviselő alpolgármesterek 

 
  
Jelen vannak továbbá:  Dr. Temesvári Péter jegyző, 

Dr. Boros Anita aljegyző,  
Dr. Bodóczky Judit, a Hatósági Iroda vezetője, 
Dr. Mészáros Ildikó, az Adó Osztály vezetője, 
Dr. Molnár András, az Igazgatási Osztály vezetője, 
Csonkáné Panek Andrea, a Szociálpolitikai O. vezetője, 
Varga Miklós, a Gazdálkodási és Intézményüzemeltetési 
Iroda vezetője, 
Czakó Anita, a Pénzügyi Osztály vezetője, 
Dorcsák Annamária, a Költségvetési és 
Intézményüzemeltetési Osztály vezetője, 
Balogh Zoltán, a Fejlesztéspolitikai Iroda vezetője, 
Berente Ágnes, a Pályázati és Közbeszerzési O. vezetője, 
Mile Tamás, a Projektkoordinációs Osztály vezetője, 
Dr. Gajdácsi Zoltán, a Mérnöki Iroda vezetője, 

                                 Borbélyné Balogh Katalin, a Várostervezési O. vezetője,
                                             Dr. Orbán Csaba, a 
Közszolgáltatásszervezési és  
        Környezetvédelmi Osztály vezetője, 

Nagyhegyesi-Kis Mariann, a Közösségi Kapcs. O. vezetője, 
Dr. Szigeti Krisztina, a Társadalompolitikai O. vezetője, 
Dr. Patay Balázs, a Jogi és Szervezetéi Iroda vezetője,  
Dr. Fölföldi Klára, a Jogi Osztály vezetője, 
Dr. Orbánné Veres Ildikó, a Szervezési Osztály vezetője, 
Ónodiné Takács Erika, az Ellenőrzési Csoport vezetője, 
Szabóné Pataki Gyöngyi, a Szervezési Osztály 
csoportvezetője, 
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László Anita, a Szervezési Osztály munkatársa, valamint 
a meghívottak, érdeklődő állampolgárok és újságírók. 

 
 
Szemereyné Pataki Klaudia:  
 
Tisztelettel köszöntöm a képviselőket, Dr. Szeberényi Gyula Tamás országgyűlési 
képviselő urat és a további megjelenteket.  
Megállapítom, hogy az ülés határozatképes; a 21 fős képviselőtestületből az ülés 
kezdetén 18 fő van jelen. 
 
Mindkét frakció jelezte napirend előtti felszólalási igényét. Megadom a szót Dr. Fekete 
Gábor frakcióvezető részére. 
 
Dr. Fekete Gábor: 
 
Kitűzték az önkormányzati választások időpontját, a kecskemétiek több mint egy év 
múlva, 2024. június 9-én fognak dönteni a város jövőjéről. Tisztelt képviselőtársaim! 
Bár még több mint egy évünk van addig, szinte biztosak lehetünk abban, hogy 
közeledve az időponthoz, egyre aktívabb vitákra számíthatunk. Ez így van rendjén, 
hisz a politika erről szól, Kecskeméten a város jövőjéről vitázunk, majd pedig a legjobb 
megoldás mellett döntünk. A vitával tehát önmagában nincs baj. Azonban figyelnünk 
kell arra, hogy Kecskeméten a kampány nem durvulhat el, nemes vetélkedésből nem 
válhat sárdobálássá. A Fidesz-KDNP képviselőcsoportja ezért támogatja polgármester 
asszonyt abban, hogy a választásig hátralévő időszakban béke honoljon a városban, 
és a főszerep a kecskemétiekért végzett munkáé legyen. Hogy mit értünk az alatt, 
hogy Kecskeméten a kecskemétiekért végzett munkáé legyen a főszerep, ahhoz nem 
kell messzire menni. Elég, ha megnézzük a napirendi pontokat és láthatjuk, hogy 
milyen munkát végzünk.  
Például dolgozunk egy támogatási konstrukción, ami a 28 év alatti kecskeméti fiatalok 
önálló lakhatását, segítését célozná a bérelt lakás bérleti díjához történő hozzájárulás 
formájában. A 28 év feletti, huzamosabb ideje önkormányzati lakást bérlő fiataloknak 
pedig lehetőséget szeretnénk adni, hogy jogosultak legyenek az általuk bérelt lakás 
megvásárlására.  
A Covid-járvány alatt meghozott árvák és félárvák támogatásáról szóló rendeletet úgy 
módosítjuk, hogy mostantól nemcsak azok a gyermekek jogosultak a támogatásra, 
akik a Covid miatt vesztették el a szüleiket, hanem minden olyan gyermek, aki 
bármilyen ok miatt elvesztette egyik, vagy mindkét szülőjét. 
Bővítjük a szociális rendelet támogatási palettáját is. Ezentúl sokkal szélesebb körben 
lesz lehetőség a lakosság számára a kiadások csökkentésére. A rendeletmódosítás a 
fogyatékkal élők, valamint a nyugdíjasok számára is plusz lehetőséget ad.  
Segítjük a civileket, melyre legjobb példa, hogy a Nemzeti Orvosbiológiai Alapítvány 
kecskeméti képzési programjához 4 millió forintot biztosítunk.  
Mint a felsorolásból is hallhatták, a frakciót a városért végzett munka viszi előre és 
hajtja, hiszen a munka nemesít, viszont a kampány elvakít.  
 
Tisztelt baloldali képviselők! Reméljük, hogy önökre is számíthatunk és partnereink 
lesznek Kecskemét békéjének, a kecskemétiek nyugalmának megőrzésében, 
egészen a hivatalos kampányidőszak kezdetéig. Meggyőződésünk ugyanis, hogy a 
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közös otthonunknak az elmúlt mindenféle krízissel terhelt 3 év után a legkevésbé 
hiányzik egy hosszú politikai közjáték. 
 
 
Tisztelt képviselőtársaim! Arról, hogy ki irányítja a városunkat 2024-től, a kecskemétiek 
döntenek majd a demokrácia ünnepén. Addig nekünk egyetlen dolgunk van, 
megtartani az itt élőket egy közösségnek, egy nagy családnak, melyet sem magasság, 
sem mélység nem rettent. 
 
Még egy fontos bejelentenivalónk van. Az idei évtől Kecskeméten nemcsak azt tudjuk 
mondani, hogy hírös Kecskemét, hanem hogy hírös a KTE. Szeretném átadni Jánosi 
István képviselőnek a szót, hogy méltassa csapatunkat. Köszönöm. 
 
Jánosi István: 
 
Nem túlzás talán azt mondani, hogy az utóbbi hónapokban, bő másfél év alatt az egész 
ország „szájtátva” figyeli a KTE futballcsapatának remeklését. Hihetetlen sorozatot 
produkáltak a fiúk, és újabb örömhír érkezett a csapat háza tájáról, ugyanis Szalai 
Gábor személyében most már ez a csapat válogatott játékost is ad. Külön kiemelésre 
érdemes az ő esetében, hogy egy kecskeméti, a KTE-ben nevelkedett sportolóról van 
szó, aki egy kis angliai kitérőt leszámítva, folyamatosan a KTE színeiben futballozott. 
Tavaly még NB II-ben, azelőtt NB III-ban, tehát hatalmas gyorsasággal került a 
csúcsra. Természetesen ehhez a teljesítményhez szükséges volt, hogy egy ilyen 
háttér mellett nevelkedjen. Dicséret illeti az összes nevelőedzőt, aki foglalkozott vele 
az elmúlt években. Természetesen Szabó István vezetőedzőt szintén, hiszen az ő 
keze alatt vált válogatott kerettag játékossá Szalai Gábor. Őszinte szívvel gratulálok 
ehhez a teljesítményhez, azt kívánom és talán ezt mondhatom mindannyiunk 
nevében, hogy a keretbe történő meghívást majd a pályán is meghálálja, illetve, hogy 
alkalmunk lesz látni a közeljövőben, hogy szerepet kap a válogatottban. Gratulálunk 
neki és kívánjuk, hogy a pályafutása hasonló sikerekkel folytatódjon, valamint várjuk a 
holnapi rangadót, hogy milyen eredménnyel zárul a bajnokság. Azt már tudjuk, hogy 
biztosan dobogós lesz a csapat. Hajrá KTE!  
 
Szemereyné Pataki Klaudia:  
 
A másik frakció részéről Lejer Zoltán frakcióvezető jelezte, hogy helyette Dr. Siposné 
Bodrozsán Alexandra képviselő mondja el a napirend előtti felszólalást. Megadom a 
szót.  
 
Dr. Siposné Bodrozsán Alexandra: 
 
Amennyiben lehetséges a technikai feltételek által, szeretném állva elmondani a 
napirend előtti felszólalást. Köszönöm. 
Először is szeretnék gratulálni a kecskeméti KTE csapatnak, és szívből drukkolunk 
nekik a holnapi mérkőzéshez. Hajrá KTE!  
 
Engedjék meg, hogy a következő percekben képviselőcsoportunk nevében szívből 
jövő aggodalmam fejezzem ki a magyar és egyben a kecskeméti oktatás nehéz 
helyzete kapcsán. Az elmúlt hetekben a tanárok és a diákok tiltakozásai fájdalmasan 
megérintettek, és most itt állok, hogy tolmácsoljam a velük való mély szolidaritásunkat. 
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Hangom ma szomorú és kétségbeesett lesz, hiszen a jövőnket alakító fiatalok és az 
őket tanító pedagógusok sorsa forog kockán. Tisztán él bennem az emlék, amikor 
büszke Katonás-diákként az érettségire készültem. Akkor nem gondoltam, hogy 
egyszer eljön az az idő, amikor a nagybetűs élet előtt álló fiatalokat a Fidesz-KDNP 
utasítására gumibottal és könnygázzal fegyelmezik azért, mert aggódnak a saját 
jövőjükért. Tegnap egy budapesti diákot, lehet, hogy legközelebb egy kecskemétit. 
Ezek a fiatalok nem küldtek bombát és nem lőttek rá politikusok otthonaira, pedig az 
Orbán-kormány szerint ez is megbocsátható tett. A diákok annyit tettek csak, hogy el 
akarták mondani a véleményüket a saját helyzetükről Budán a „király” ablaka alatt és 
lebontottak egy darab kerítést. Ez a kerítésbontás az, amire a Fidesz 2007-ben azt 
mondta, hogy polgári engedetlenség és a demokrácia védelme. Mostanában sajnos 
megtapasztalhattuk, hogy amikor a hatalomban lévők nem a választókat szolgálják, 
akkor megszűnik a kommunikáció, nincs többé párbeszéd. Nem marad más csak a 
fenyítés, a megfélemlítés és az elhallgattatás.  
253, ennyi pedagógus távozott lemondással, vagy közös megegyezéssel csak az 
elmúlt két évben a Kecskeméti Tankerületi Központból. Ebben még nincsenek benne 
az idei adatok. Így felteszem a kérdést, mert ez a szám egyre inkább rémálommá válik. 
Ki fog holnap tanítani? Ki fogja megtölteni a fejeket tudással és az életeket értékkel? 
A pedagógusok az oktatás alapkövei és ha nem vigyázunk rájuk, ha nem becsüljük 
meg őket, akkor a jövő generációjának lába alól végleg kicsúszik a talaj.  
 
Tisztelt kormánypárti képviselőtársak! Ezeket a rémisztő adatokat hallva remélem 
készen állnak arra, hogy mindannyian felálljanak a katedrára, a több száz kecskeméti 
tanár helyett, akik a „bosszútörvény” miatt felmondanak. De nemcsak a tanárok 
számára fenyegető a kilátástalanság, hanem a diákok szabadságát és jogait is 
felszámolják. Igaz, hogy az önök propagandamédiájában egy szó sem esett róla, de 
bizonyára hallottak arról a sajnálatos esetről önök is, ami miatt ismét egy egész ország 
előtt kellett szégyenkeznünk Kecskeméten. A hírek szerint egy diáknak el kellett 
hagynia közvetlenül az érettségi előtt a Táncsics Mihály Kollégiumot, mert egy mémet 
készített az igazgatóról, aki rosszul tartotta a nemzeti színű szalagot a focipálya 
átadóján. Egy ártatlan fiatalnak kellett kiköltöznie a lakhatását biztosító intézményből, 
mert megsértette az elérzékenyült Fidesz-KDNP hatalom hízelgő gyengeségét. Ez az 
incidens is csak a képmutató reflexet és az igazságtalanságot tükrözi, mely nem 
tolerálja a fiatalok véleményét és a szabad gondolkodását. Kérem, gondolják végig, 
milyen üzenetet küld ezzel a magatartással a Fidesz-KDNP a jövő nemzedékének. 
Demokrácia, emberi jogok és szólásszabadság. Volt idő, amikor még önök is ezekért 
az alapvető értékekért küzdöttek. Ma pedig nemzetinek vallott tantervükben inkább a 
hatalom érdekeit helyezik előtérbe, mintsem a valódi oktatást és a fejlődést.  
Kedves képviselőtársaim! Fontos, hogy felismerjük és elutasítsuk a jelenlegi oktatási 
rendszerünk szomorú valóságát. A diákoknak és tanároknak joguk van a méltósághoz 
és a tisztességes körülményekhez Kecskeméten és az egész országban. Kérem 
önöket, kérjék fel kormánypárti országgyűlési képviselőinket, hogy szólaljanak fel az 
Országházban, és tegyenek lépéseket a jelenlegi helyzet megváltoztatására. Ne 
engedjék, hogy az oktatás politikai játszmák tárgya legyen, hanem emeljék fel önök is 
a hangjukat a valódi reformokért! Az oktatás nem egy eszköz a hatalom megtartására, 
hanem a jövőnk alapja. Kecskeméten is úgy, mint az egész országban, a tanárok és 
diákok mindannyiunkért küzdenek, ezért kötelességünk, hogy mellettük álljunk. 
Kötelességünk, hogy hangot adjunk a velük való szolidaritásunknak és 
támogatásunknak. Ha nem tesszük meg, akkor tovább mélyítjük az oktatás 
szakadékait, és még több tehetséges ember veszhet el a reménytelenségben. A 
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Szövetség a Hírös Városért Egyesület képviselői szilárdan a tiltakozó tanárok és 
diákok mellett állnak. Ezennel ösztönöznénk a Fidesz kecskeméti frakcióját is, hogy 
csatlakozzanak hozzánk ebben a fontos kérdésben. Le a státusztörvénnyel! 
Köszönöm, hogy meghallgattak. 
 
Szemereyné Pataki Klaudia:  
 
Leviczky Cirill képviselő ügyrendi hozzászólást jelzett, megadom a szót. 
 
Leviczky Cirill: 
 
A személyes érzéseimet szeretném elmondani képviselő asszonynak a hozzászólása 
kapcsán: 
Alexandra, amikor ezt a hozzászólásodat vissza fogják hallgatni, akkor úgy fognak az 
emberek beszélni, hogy „úgy viselkedtél, amikor próbálsz beilleszkedni és azt 
csinálod, amit mások, de fingod sincs róla, hogy mit csinál egy normális ember.” 
Köszönöm. 
 
Szemereyné Pataki Klaudia:  
 
Kezdjük el a napirendek tárgyalását.  
 
- A közgyűlési meghívó postázását követően később került megküldésre a Csabay 

Géza körúton lévő stadion ingatlanával kapcsolatos beruházási tárgyú előterjesztés, 
amelyet javaslok napirendre felvenni és utolsó napirendként tárgyalni. 

 
- A meghívó szerinti 47-es és 48-as napirendi pontként szerepel két képviselői kérdés. 

Dr. Tóth Szilárd képviselő kérdései, melyekre időközben írásbeli válaszokat kapott, 
és így jelezte számomra írásban is, hogy visszavonja a kérdéseit. Ennek alapján a 
meghívó szerinti 47-es és 48-as sorszámon lévő kérdéseket nem tárgyaljuk.  

 
- A meghívó szerinti 46-os sorszámon benyújtott kérdés folyamatban lévő ügyre 

vonatkozik, Dr. Vancsura István képviselő részéről, ezért az írásbeli válasz 
napirendre tűzhető, amelyről szavazni szükséges. Arról szeretném önöket 
tájékoztatni, hogy a 47-es sorszámon tárgyalandó napirend konkrét írásbeli 
válaszokat tartalmaz, ezért érdemes mérlegelni, hogy kell-e külön napirendre tűzni a 
meghívó szerinti 46-os sorszámú képviselői kérdésre adott választ.  

 
- A postázás napját követően három képviselőtől érkezett indítvány. Az SZMSZ szerint 

ezeket a következő közgyűlésen tudjuk tárgyalni, mivel a meghívó kézbesítését 
követően kerültek benyújtásra.  

 
Megállapítom, hogy a napirendi javaslathoz kérdés, hozzászólás nincs, további 
módosító javaslat nem hangzott el. 
 
Ki ért egyet a „Hozzájárulás a Kecskemét, Csabay Géza körúton lévő 10202/2 és 
10201 hrsz-ú ingatlanokon megvalósítani tervezett beruházáshoz” tárgyú előterjesztés 
napirendre vételével 47. napirendi pontként? 

 
(Szavazáskor a képviselőtestület 19 tagja tartózkodott az ülésteremben.) 
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A szavazás után megállapítom, hogy a közgyűlés 17 igen szavazattal, 1 
ellenszavazattal és 1 tartózkodással támogatta a javaslatot. 
 
Ki ért egyet a meghívó szerinti 46-os sorszámú képviselői kérdésre adott válasz 
napirendre vételével? 
 
(Szavazáskor a képviselőtestület 19 tagja tartózkodott az ülésteremben.) 

 
A szavazás után megállapítom, hogy a közgyűlés 8 igen szavazattal, 11 
ellenszavazattal és tartózkodás nélkül nem támogatta a javaslatot.  
A választ tehát nem tűzzük napirendre, ami számomra is logikus, mivel az utolsó 
napirendi pontban is foglalkozunk ezzel a kérdéskörrel. 
 
Ki ért egyet az ülés módosított napirendjével?  
 
(Határozathozatalkor a képviselőtestület 21 tagja tartózkodott az ülésteremben.) 

 
A szavazás után megállapítom, hogy a közgyűlés 17 igen szavazattal, ellenszavazat 
nélkül és 4 tartózkodással elfogadta az ülés napirendjét a következő határozattal: 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
72/2023. (V.25.) határozata 
Az ülés napirendje 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a 2023. május 25-ei 
ülésének a napirendjét a meghívó szerint fogadja el az alábbi kiegészítéssel: 
 

• a 46-os sorszámú képviselői kérdésre adott választ nem veszi fel a 
napirendjére, 

• felveszi napirendjére a „Hozzájárulás a Kecskemét, Csabay Géza körúton lévő 
10202/2 és 10201 hrsz-ú ingatlanokon megvalósítani tervezett beruházáshoz” 
tárgyú előterjesztést, melyet 47-os sorszámon tárgyal. 

 

A határozatról értesülnek: 
1.) Tisztségviselők 
2.) Állandó bizottságok elnökei 
 
 

* * * 
 

 

EZT KÖVETŐEN AZ ÜLÉS NAPIRENDJE AZ ALÁBBI: 
 

 
ELŐTERJESZTÉS és BESZÁMOLÓ: 

 
1. A Kecskeméti Rendőrkapitányság kapitányságvezetői beosztásába történő 

kinevezés véleményezése, valamint beszámoló a Kecskeméti Rendőrkapitányság 
2022. évi tevékenységéről 
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Előterjesztő: Szemereyné Pataki Klaudia polgármester  
 

 
 
 
 
ELŐTERJESZTÉSEK: 

 
2. Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi költségvetésének 

végrehajtása és a 2022. évi maradvány megállapítása (ZÁRSZÁMADÁS) 
 

3. Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2023. évi költségvetéséről 
szóló 23/2022. (XII.8.) önkormányzati rendelet módosítása 

 

4. Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata tulajdonában lévő lakások 
hasznosításával összefüggő rendeletek módosítása 
 
A 2-4. napirendi pontok előterjesztője: Szemereyné Pataki Klaudia  

polgármester  
 

5. Az árva és félárva gyermekek részére biztosított nevelési és képzési 
hozzájárulásról szóló 18/2021. (IV.30.) önkormányzati rendelet módosítása 
 

6. A szociális támogatásokról szóló 3/2015. (II.19.) önkormányzati rendelet 
módosítása 
 
Az 5-6. napirendi pontok előterjesztője: Engert Jakabné alpolgármester  

 
7. Alapítványi források átadásáról szóló döntések meghozatala 
 

Előterjesztő: Szemereyné Pataki Klaudia polgármester  
 
8. Intézményi alapító okiratok módosítása  

 
9. Együttműködési megállapodás megkötése a Nemzeti Orvosbiológiai Alapítvánnyal 
 
10. A Kecskeméti Tehetségsegítő Tanács tevékenységével kapcsolatos döntések 

meghozatala 
 
A 8-10. napirendi pontok előterjesztője: Engert Jakabné alpolgármester 

 
11. Önkormányzati ingatlanok visszterhes elidegenítésével és hasznosításával 

kapcsolatos döntések meghozatala 
 
12. Önkormányzati tulajdonú ingatlanok ingyenes használatba adásával kapcsolatos 

döntések 
 
13. Sportcélú beruházással kapcsolatos döntés módosítása 
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A 11-13. napirendi pontok előterjesztője: Dr. Sztachó-Pekáry István 
alpolgármester 

 
14. Kecskemét, Bokréta utca 1. sz. alatti közkifolyó megszüntetése 
 

Előterjesztő: Falu György Tamás alpolgármester  
 
15. A „Green & Cool” Kecskemét projekt keretében készített fejlesztési koncepció 

elfogadása 
(Az előterjesztés melléklete az alábbi tárhelyen érhető el: 
https://kecskemet.hu/uploads/green-and-cool-kecskemet.zip 

 
16. Az AIPA Nonprofit Közhasznú Kft. társasági szerződésének módosítása 
 
17. A Városi Alapkezelő Zrt. által kezelt befektetési alapok kezelési szabályzatának 

módosítása 
 
18. A KIK-FOR Ingatlankezelő és Forgalmazó Kft. 2022. évi vagyonkezelői 

tevékenységéről szóló beszámolója 
 
A 15-18. napirendi pontok előterjesztője: Gaál József alpolgármester 

 
19. Hírös-Net Telekommunikációs Kft.-ben fennálló üzletrész értékesítésére kiírt 

pályázat elbírálása 
 

Előterjesztő: Dr. Homoki Tamás alpolgármester  
 
20. A településrendezési eszközök módosításainak véleményezési eljárásai  

(Az előterjesztés mellékletei az alábbi tárhelyen érhetőek el: 
https://kecskemet.hu/uploads/VEL2023maj.zip) 

 

Előterjesztő: Környezetvédelmi, Városrendezési és Agrár Bizottság  
 
21. Emléktábla elhelyezése a Lestár téren 

 
Előterjesztő: Értékmegőrzési Bizottság  

 

22. Pszichiátriai és szenvedélybetegek ellátására vonatkozó ellátási szerződés 
módosítása 

 
23. Értékelés Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi gyermekjóléti 

és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról  
(Az előterjesztés melléklete kizárólag elektronikusan kerül megküldésre.) 

 

A 22-23. napirendi pontok előterjesztője: Esélyteremtési Bizottság   
 

24. Éves belső ellenőrzési jelentés és összefoglaló éves belső ellenőrzési jelentés 
2022. évről  

 
Előterjesztő: Dr. Temesvári Péter jegyző  

 

https://kecskemet.hu/uploads/green-and-cool-kecskemet.zip
https://kecskemet.hu/uploads/VEL2023maj.zip
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ZÁRT ÜLÉS: 
 

25. Javaslat a Kecskemét Város Díszpolgára kitüntető cím adományozására  
 

26. Javaslat Kada Elek-díj adományozására  
 

27. Javaslat a Kecskemét Szociális Ügyéért Díj adományozására  
 

28. Javaslat a Kecskemét Egészségügyéért Díj adományozására  
 

29. Javaslat a Kecskemét Ifjúságának Neveléséért Díj adományozására  
 

30. Javaslat a Kecskemét Felsőoktatásáért és Tudományos Életéért Díj 
adományozására   

 
31. Javaslat a Kecskemét Kultúrájáért Díj adományozására 
 

32. Javaslat a Kecskemét Sportjáért Díj adományozására 
 

33. Javaslat a Zöld Kecskemétért Díj adományozására  
 

34. Javaslat a Kecskemét Agráriumáért Díj adományozására  
 

35. Javaslat a Kecskemét Gazdaságáért Díj adományozására  
 

36. Javaslat a Zenit - Kecskemét Ifjúsági Díj adományozására  
 

37. Javaslat a Civilek Kecskemétért Díj adományozására 
 
38. Javaslat a Biztonságos Kecskemétért Díj adományozására 
 

39. Javaslat a Kecskemét Közszolgálatáért Díj adományozására 
 

40. Beszámoló a 2023. I.  negyedévi önkormányzattal kapcsolatos perekről, ítéletekről 
 

A 25-40. napirendi pontok előterjesztője: Szemereyné Pataki Klaudia 
polgármester 

 
* * * 

BESZÁMOLÓK: 
 
41. Beszámoló a Modern Városok Program keretében megvalósuló kecskeméti 

Városháza műemléki felújításáról 
 

Előterjesztő: Szemereyné Pataki Klaudia polgármester  
 
42. A Kecskeméti Települési Értéktár Bizottság 2022. évi beszámolója  
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Előterjesztő: Engert Jakabné alpolgármester  

 
43. Beszámoló Kecskemét Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatala 2022. évi 

tevékenységéről 
(Az előterjesztés melléklete kizárólag elektronikusan kerül megküldésre.) 

 
Előterjesztő: Dr. Temesvári Péter jegyző  

 
 

TÁJÉKOZTATÓ:  
 
44. Behajthatatlan követelések 
 

Előterjesztő: Szemereyné Pataki Klaudia polgármester  
 
 

INDÍTVÁNY: 
 
45. Képviselői indítvány a parkolásra vonatkozó önkormányzati rendelet 

felülvizsgálatával kapcsolatban  
 
KÉRDÉSEK:  

 
46. Képviselői kérdés a Széktói Stadionnal kapcsolatban  

 
ELŐTERJESZTÉS: 
 

47. Hozzájárulás a Kecskemét, Csabay Géza körúton lévő 10202/2 és 10201 hrsz-ú 
ingatlanokon megvalósítani tervezett beruházáshoz (49.) 

 
Előterjesztő: Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester 

 
 

* * * 

 
1.) NAPIRENDI PONT 
A Kecskeméti Rendőrkapitányság kapitányságvezetői beosztásába történő 
kinevezés véleményezése, valamint beszámoló a Kecskeméti 
Rendőrkapitányság 2022. évi tevékenységéről 
Előterjesztő: Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 
(A polgármester 8664-5/2023. számú előterjesztése és beszámolója a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
Tisztelettel köszöntöm körünkben Dr. Gulyás Zsolt vármegyei rendőrfőkapitány urat, 
Kerti István kapitányságvezető urat, valamint a leendő új kapitányságvezetőt, Timafalvi 
László ezredes urat.  
Átadom a szót Kerti István kapitány úrnak a Kecskeméti Rendőrkapitányság 2022. évi 
beszámolójával kapcsolatban. 
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Kerti István, a Kecskeméti Rendőrkapitányság kapitányságvezetője: 
 
Eljött az a pillanat, amiről a tavalyi évben beszéltem, lassan lejár a mandátumom. Nem 
vártam meg, hogy betöltsem a 10. évet, mint Kecskemét rendőrségének kapitánya. 
Kérésemre Gulyás tábornok úr nyugdíj előtti rendelkezési állományba helyezett 2023. 
június 1-jei hatállyal. Jó szívvel gondolok az elmúlt közel tíz évre, nagyon sokat kaptam 
önöktől emberként és rendőrtisztviselőként is, mindenben támogatták a munkámat. 
Azzal is támogatták, amikor kritikát fogalmaztak meg egy-egy kérdésükkel, mert akkor 
láttam azt, hogy hol van probléma, min kell javítani.  
 
A beszámoló kapcsán azt gondolom, hogy a tavalyi évben sincs mit szégyellnünk, a 
kapitányság becsületesen és lelkiismeretesen elvégezte a munkáját. Felelőtlenség 
lenne bármit megígérnem a következő évre, de biztos vagyok abban, hogy Timafalvi 
ezredes úr mindent meg fog tenni azért, hogy a város közbiztonsága továbbra is olyan 
jó legyen, mint eddig. Még egyszer nagyon köszönöm a támogatásukat. Köszönöm 
azt az anyagi támogatást, amit a város biztosított a rendőrségnek, az ott dolgozó 
kollégáimnak a munkakörülmények javításához, jutalmazásához, illetve köszönjük azt 
a fajta szakmai támogatást, melynek során kiépítették Magyarország egyik 
legmodernebb kamerarendszerét. Ez továbbra is fejlesztve lesz, amint az anyagi 
források rendelkezésre állnak.  
Amennyiben van kérdésük a beszámolóval kapcsolatban, szívesen megválaszolom. 
Ha nincs, akkor nyugodt választást kívánok mindenkinek a jövő évre, nemcsak 
önöknek, hanem a rendőrségnek is. Bízom abban, hogy megmarad az a régi jó szokás, 
hogy a rendőrség nem lesz politikai téma a választás során. Én ezt kérem önöktől, és 
köszönöm még egyszer a munkájukat, a támogatásukat. Erőt, egészséget kívánok 
önöknek.  
 
Falu György: 
 
A Kecskemét Közbiztonságáért Közalapítvány kurátoraként szeretném megköszönni 
azt az együttműködést, amit a rendőrség a kamerarendszer fejlesztésében és a 
használatában megtett. Ugyanis minden rendszer csak annyit ér, amennyit használnak 
belőle, és hiába van törekvés, hogyha a felhasználó nem él a lehetőséggel, akkor ez 
egy teljesen felesleges beruházás lett volna. Örömmel mondhatom, hogy a rendőrség 
munkatársai nagyon precízen, pontosan és szakszerűen használták ezeket az 
eszközöket és segítettek a telepítési helyek meghatározásában. A város és a 
rendőrség együtt tudta ezt ilyen színvonalon megvalósítani. Terveink a jövőre 
vonatkozóan is vannak, és kapitány úr közreműködő együttműködésére a 
rendelkezési állományban töltött idő alatt és után is számítunk.  
 
Alpolgármesterként, városi polgárként pedig szeretném megköszönni a munkájukat, 
mert a tevékenységüket egy olyan presszió alatt végzik, ami most már lassan tíz éve 
feladata egész Európának; itt elsősorban a határvédelemre gondolok. Azokat az 
eredményeket tehát, amiket föl tudnak mutatni, többszörösen húzza alá az, hogy a 
rendőrségi állomány egy nehéz és rendkívül veszélyes feladatellátásában is helytáll. 
Ez többszörösen kiemeli annak jelentőségét, amit a beszámolóból olvashatunk. 
Szeretném kapitány úrnak megköszönni a személyes, szinte baráti jellegű 
kapcsolattartást. Az egy nagyon jó dolog, hogyha egy rendőrségi és egy városvezető 
bizalmas kapcsolatban van egymással. Az önkormányzat is sokat tanult azokból a 
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felvetésekből, amiket kapitány úr mondott. Kívánom, hogy az élete teljes hátralévő 
részében egy nyugodt, békés és pihenő időszak jöjjön el.  
 
Lévai Jánosné: 
 
A beszámoló nagyon részletes, mindent leírt benne kapitány úr, amit úgy gondolt, hogy 
a képviselőtestület számára fontos. Megtudtuk, hogy két járásban, a kecskeméti és a 
tiszakécskei járásban látnak el feladatot. Azt gondolom, hogy ez embert próbáló 
munka, több mint 179.000 emberről gondoskodnak. A közbiztonság, a bűnmegelőzési 
feladatok mellé sajnos a külső határok védelme is igénybe vette a munkatársaikat, ami 
nagyon sok fizikai és szellemi erőt vett el.  
Nagyon örülök annak, hogy a polgárőrséggel és a városrendészettel is jó és minőségi 
kapcsolatot alakítottak ki. Ezt a saját körzetem vonatkozásában is mondhatom, mivel 
megsokszorozódott az éjszakai járőrözések száma. Azt gondolom, hogy nagyon 
fontos a képviselőknek, hogy a külső városrészekben is jelen legyen a rendőrség és a 
polgárőrség. Sajnos a Gyöngyvirág utcában megszaporodtak a betörések, a lopások, 
illetve a Muszáj és egyéb városrészekben is.  
Olvasható a beszámolóban, hogy a tavalyi évben az országgyűlési választásokkal és 
a népszavazással kapcsolatos rendőri feladatokat is ellátták. Olvashattuk továbbá, 
hogy a társszervekkel nagyon jó az együttműködésük. A teljesség igénye nélkül 
kiemelném a kormányhivatalt, a népegészségügyi központot és a települési 
önkormányzatokat. Örömmel olvastam, hogy a közterületen az elkövetett 
bűncselekmények száma 2012 óta folyamatosan csökken. A személygépjármű 
lopások száma szintén csökkent, ami azon embereknek, akiknek nincs garázsuk, 
biztonságot jelent. 
Az engedély nélküli vezetések száma elég magas, azt gondolom, hogy főleg a fiatalok 
azok, akik mernek volán mögé ülni jogosítvány nélkül. Az ittas vezetők száma is 
lényegesen csökkent, és az ilyen balesetek száma is. A különféle rendezvények 
biztosítása 46 alkalommal 449 rendőrt vett igénybe annak érdekében, hogy 
Kecskeméten a különféle rendezvények biztonságban lezajlanak. A család- és 
gyermekvédelemmel kapcsolatosan a gyermekjóléti szolgálattal szinte napi 
kapcsolatuk van, és 5 képzett iskolaőr kezdte meg a munkát közösen az iskolával és 
a rendőrséggel. 130 alkalommal 3796 diákhoz jutottak el a bűnmegelőzési programok. 
Kiemelt figyelmet fordít a rendőrség a gyermekekre, az idősekre, a fogyatékossággal 
élőkre és a nőkre, tehát a gyengébb nemre. 
Van egy nagyon jó program a kábítószerhez kapcsolódóan, amibe bevonja a 
rendőrség a szülőket is. Nagyon fontos ugyanis, hogy a szülőket is tájékoztassuk, hogy 
melyek azok a jelek, amikor a gyermek kábítószert fogyaszt. A balesetvédelemmel 
kapcsolatosan kiemelte kapitány úr a beszámolóban a gyalogos és a kerékpáros 
balesetekkel kapcsolatos programokat. Azt gondolom, hogy a zebrák kivilágítása 
hozzájárul a balesetmentességhez, viszont már kisgyermekkorban meg kell tanítani a 
gyermekeket, hogy hol kerékpározhatnak a városban. 
 
A közterület-felügyelettel kapcsolatban megdöbbentő volt, hogy 289 esetben 386 
rendőr 2552 órát teljesített. A polgárőröknél ez a szám sokkal magasabb, szinte 
megduplázódott, 8446 órát járőröztek közösen. Én is bejelentkeztem a saját 
körzetembe a polgárőrökhöz, mivel azt gondolom, az is fontos, hogy rálássunk, hogy 
az önök munkája milyen. Együttműködik a rendőrség a nagyobb civil szervezetekkel 
és az iskolai pszichológusokkal is. Azt gondolom, hogy ez is nagyon fontos. A 2023. 
évi feladatoknál szerepel a közterületeken való nagyobb jelenlét, a külterületen élők 
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biztonsága, a kerékpárosok és a gyalogosok láthatóságának ellenőrzése, valamint, 
hogy a gyorshajtók kiszűrésére kiemelt figyelmet fordítanak.  
Szeretném megköszönni Kerti kapitány úrnak a közel 10 éves munkáját, a jó 
együttműködést. Kívánom a nyugdíjas éveihez a Jóisten áldását és jó egészséget. Az 
új kapitány úrnak pedig kevés munkát és kitartást kívánok a Fidesz-KDNP frakció 
nevében ahhoz az embert próbáló munkához, amit Kiskunfélegyházán is végzett, és 
itt Kecskeméten is fog.  
 
Kerti István, a Kecskeméti Rendőrkapitányság kapitányságvezetője: 
 
Köszönöm az értékelést. Azt mondtam az előbb, hogy nem fogok felelőtlen ígéreteket 
tenni, de ismerve az eddigi munkásságunkat és a terveket, ön mindenre pozitív választ 
fog majd kapni a 2023. évről szóló beszámolóban is. Biztos vagyok benne, hogy 
megelégedéssel fogja olvasni azokat az adatokat, amit majd akkor fog látni. 
Köszönöm.  
 
Leviczky Cirill: 
 
Először is szeretném megköszönni a pontos, precíz anyagot, és külön köszönöm az 
együttműködést a polgárőrségekkel. A kadafalvi polgárőrség kapcsán többször 
járőröztünk együtt a rendőrökkel és a társ polgárőrségekkel. Azt gondolom, hogy ez a 
településen élő emberek biztonságérzetét nagyban befolyásolja és segíti. 
Kérdésem, hogy 2022. november - 2023. január 31. között a sötétedés után 
növekedett-e és milyen mértékben a személyek elleni, különösen a fiatalkorúak ellen 
az utcán elkövetett események száma. 
Egy kérés a jövőre nézve. Azt gondolom, hogy nagyon sok polgár életét megkeseríti 
és sokan panaszkodnak az éjszakai autóversenyzésekre Kecskeméten. Ez már 10-15 
éves téma. Jó lenne egyszer pontot tenni ennek a végére akár a Kiskörúton, akár a 
Tesco áruház környékén. Azt gondolom, hogy a rendőrség és az önkormányzat közös 
fellépésével ezt meg kellene akadályozni. Nem a fiatalok szórakozása ellen vagyok, 
hanem az olyan körülmények közötti szórakozás ellen, ami az életükbe, testi 
épségükbe kerülhet.  
Elfogadásra javaslom az anyagot, de egy kis kötözködést a végére hadd tegyek. Az 
utódjának majd legyen szíves átadni a 2020. november 15-én írt levelemet, hogy majd 
válaszolja meg. A kadafalvi felüljárón történt kerékpáros balesetekről érdeklődtem 
ebben. A kadafalviakat ez nagyon érdekli a kerékpárút-fejlesztéssel kapcsolatban, és 
valós adattal szerettem volna nekik szolgálni, de nem kaptam választ. Így idén is adós 
vagyok a polgárok felé ezzel a válasszal.  
 
Kerti István, a Kecskeméti Rendőrkapitányság kapitányságvezetője: 
 
Meglepődve hallgattam, hogy 2020 óta nem kapott választ a kérdésére. Engedje meg, 
hogy gyorsan megválaszoljam. Amikor a problémáját fölvetette, akkor emlékeim 
szerint összeült a városvezetés és a rendőrség, hogy mit lehetne tenni a felüljárón 
történt balesetekkel kapcsolatban. Nem vagyok benne biztos, hogy ön jelen volt-e 
ezen, de a jelenlévők közül többen ott voltak, és akkor volt egy egyeztetés. Ugyanígy 
volt egyeztetés a Tesco áruház és a Kiskörúton lévő gyorshajtásokkal kapcsolatban, 
illetve az esti „rodeózással” kapcsolatban. Fölvettük a kapcsolatot a Tesco áruházat 
üzemeltető céggel, és kaptunk ígéretet bizonyos rendszabályoknak a bevezetésére. 
Ezek még nem teljesen valósultak meg, amit rendszeres rendőri ellenőrzéssel 
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próbálunk pótolni. Biztos vagyok benne, hogy az elkövetkezendő időszakban is 
jelentős hangsúlyt fog erre fektetni a rendőrség.  
A fiatalokkal kapcsolatos kérdésre az a válaszom, hogy nem emelkedett ezeknek a 
száma. Azt gondolom, hogy a város egy élhető és közbiztonságilag stabil város.  
 
Király József: 
 
A Szövetség a Hírös Városért Egyesület nevében köszönöm az elvégzett munkájukat. 
A beszámolót természetesen mi is elolvastuk, de nem kívánjuk most ennek a 
különböző pontjait felolvasni. A lényege talán az, amit mindig is mondott kapitány úr, 
hogy attól függetlenül, hogy a rendőrségtől mit várnak el, az is fontos, hogy mi hogyan 
állunk az ő munkájukhoz civilként, városlakóként, várospolitikusként. 
Mindenféleképpen közös összefogásra van szükség ahhoz, hogy a különböző kirívó 
adatokat megfelelően tudjuk kezelni, netán csökkenteni, ami látszik is az elmúlt tíz év 
összehasonlítási anyagaiból. Úgyhogy nagyon köszönjük a munkájukat.  
Ebből az anyagból az is kiolvasható, hogy sajnos a városi jelenlét az utcákon lehetne 
nagyobb az állomány nagyságát növelve. Sokszor azt tapasztaljuk, mint városi 
képviselők, hogy azt kérik rajtunk számon a lakók, hogy miért nincs ott a rendőrség, 
miért nem lehet látni őket, mert akkor nem lett történt volna meg bizonyos dolog. 
Úgyhogy kívánom az utódjának, ezredes úrnak, hogy adott esetben próbálja meg azt 
elérni, hogy több rendőr legyen Kecskeméten is.  
Kívánom Kerti kapitány úrnak, hogy a következő életszakaszában meg tudja valósítani 
mindazt, amit esetleg gyermekkorában, vagy ifjú korában elgondolt, hogy mi az, ami a 
rendőri pályán kívül még boldoggá teszi. Erőt, egészséget és sok boldogságot kívánok 
önnek. 
Erőt, egészséget kívánok Timafalvi ezredes úrnak is és jó munkát a jövőre tekintettel.  
 
Kerti István, a Kecskeméti Rendőrkapitányság kapitányságvezetője: 
 
Köszönöm.  
A létszám kérdéssel kapcsolatban a rendőrség nagy energiát folytat a toborzásra. 
Kérem önöket, hogy a körzeteikben mindenhol támogassák a toborzó tisztjeink 
munkáját, ezzel is segítve, hogy valóban elegendő rendőr legyen az utcákon.  
 
Pászti András:  
 
Köszönöm kapitány úrnak azt az emberi hozzáállását, illetve a Kecskeméti 
Rendőrkapitányságnak azt a munkamorálját és odafigyelését, amit a polgárok 
érdekében tesznek nap, mint nap néha nem könnyű körülmények között. Nemrégen 
kialakult helyzetről szeretnék pár gondolatot mondani. Ez az eset több, mint egy 
hónapja történt. Egy kisebb rablás történt a városrészben és a lakók nagyon 
megijedtek. A rendőri munka eredményeként egy párórán belül teljes felderítés történt. 
Képviselőnek sem könnyű lenni, viszont amikor eltelik három óra és a negyedik órában 
felhív több idős hölgy és a félelmeiket mondják el sírva és én azt mondhatom nekik, 
hogy „Ne haragudjon asszonyom én is döbbent vagyok a helyzet előtt, de a rendőrség 
már megoldotta és ez ember legalább három évig a rendőrség vagy a fogolyként lesz 
börtönben és önt nem fogja senki az életében befolyásolni.” az nagyon jó érzés volt 
kapitány úr. Külön megköszönöm a nagy nyilvánosság előtt, hogy pár órán belül 
intézkedtek és nagyon profi módon elfogták az elkövetőt. Ezzel azt hiszen nagyon 
sokat tettek azért, hogy a városunk nyugodt és élhető legyen ezután is.  
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Kapitány urat sokat zaklattam ötletekkel, problémákkal. Mindig intézkedett, vagy 
válaszolt a kérdéseimre előre mutatóan, jószándékkal és eredményesen. Ezt külön 
személyesen, a városrész, a város nevében szeretném megköszönni. Jó egészséget 
kívánok.  
 
Dobos József:  
 
Kapitány úr szeretném én is megköszönni az eddig elvégzett munkáját. Az 
együttműködés mintaszerű volt, mint képviselővel, mint polgárőr vezetővel. Voltak 
külterületi problémáink, rengetek betörés, egyebek. Ezeket közös munkával meg 
tudtuk oldani. A beszámolót nézve sok esemény volt, rengeteget dolgozott a 
rendőrség. Látom erőn felül teljesít. Tudjuk, hogy kevés a létszám. Óriási probléma. 
Tudjuk, hogy elég sok rendőr hiányzik. Nem lesz könnyű feladata az új kapitány úrnak 
sem. A létszám toborzása folyik, s bízom benne, hogy sikerül szaporítani. Az állandó 
jelenlétre szükség van. Megnyugtató, ha este sétálás közben rendőröket látunk 
szolgálatban, akik figyelnek és a közbiztonságot erősítik. Kapitány úrnak boldog 
nyugdíjaséveket kívánok. Mint ahogyan képviselőtársam is mondta, hogy amire eddig 
nem volt ideje pótolja be. Sok sikert kívánok a jövőben. Bízom benne, hogy az új 
kapitány úrral is ilyen közös együttműködés, együtt munkálkodásban tudunk az 
elkövetkezendő jövőben dolgozni.  Köszönöm a munkáját.  
 
Dr. Vancsura István:  
 
A beszámolóban szerepel, hogy az utóbbi években sajnos megnövekedtek a 
vagyonelleni bűncselekmények száma, a lopások feltűnően növekedtek. A 
rendőrkapitányság hogyan tapasztalta, hogy az utóbbi időszakok romló életszínvonala 
mennyiben járult ehhez hozzá? Ha ez tendencia lesz ekkor ennek a helyzetnek a 
kezelésére felkészült-e a rendőrkapitányság?  
 
Kerti István, a Kecskeméti Rendőrkapitányság kapitányságvezetője: 
 
A városban valóban emelkedtek a lopások száma. Ezek kisebb súlyú 
bűncselekmények. Nem tudom megmondani, hogy az emelkedés az életszínvonal 
romlásának köszönhető-e. Más oka van, azt viszont ismerjük. A szükséges lépéseket 
megtettük ennek felszámolására. Az eredményekről majd kapitánytársam fog 
beszámolni, valamint intézkedéseinket is tapasztalni fogják.  
 
Dr. Fekete Gábor:  
 
Kapitány úrnak én is szeretném megköszönni a munkáját. Én nem dolgoztam olyan 
hosszú időt együtt kapitány úrral, mint sok képviselő társam, de amikor kerestem 
mindig számíthattam rá. A városnak igen segítőkész kapitánya volt. A traffipax 
kihelyezésre került a Törekvésfalu, Kossuthfalu tengelyében. Ezzel kapcsolatban mik 
a tapasztalatok, mennyire hatásos?   
 
Kerti István, a Kecskeméti Rendőrkapitányság kapitányságvezetője: 
 
Csak pozitív visszajelzésekről tudok beszámolni. Azt tudnia kell képviselő úrnak, hogy 
a rendőrség kiemelt munkát fordít a közlekedésbiztonságának a javítására. Ennek 
egyik eszköze a traffipax, ami a sebességtúllépések megelőzésére szolgál.  Örömmel 
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közölhetem, hogy kaptunk még egy traffipaxot. Még intenzívebben fogjuk ellenőrizni a 
gyorshajtókat. Ezzel eleget teszünk a képviselő hölgyek és urak kérésének.   Amikor 
majd mondják, hogy hol szeretnének mérni, akkor a levelet juttassák el kapitány úrnak, 
mint ahogy nekem tették és majd megoldja a problémát.  
 
Szemereyné Pataki Klaudia:  
 
Engedje meg kapitány úr, hogy mindannyiunk nevében egy kis emlékkel ajándékozzuk 
meg. Ne felejtse el, hogy ezért a városért dolgozott, ha az otthonában a képet 
kiakasztja, hozzá egy kis emléklap és a városunk emlékérme. Köszönjük a munkáját.  
Ha megkérhetem dandártábornok urat és ezredes urat, mutassa be az új kapitány urat.   
 
Dr. Gulyás Zsolt, rendőr dandártábornok, vármegyei rendőrfőkapitány:  
 
Nem először vagyok itt Bács-Kiskun Vármegyében. Ez a harmadik alkalom, amikor ide 
visszatérek. Pályafutásomat 1992-ben Baján kezdtem. 1995-ben hazamentem Békés 
Vármegyébe és hosszú éveken keresztül dolgoztam a határnál. 2008-ban Dávid 
Károly dandártábornok, ma már vezérőrnagy kérésére jöttem vissza Bács-Kiskun 
Vármegyébe. Szolgálatvezető voltam 2008-2015-ig. 2015-ben az országos 
rendőrfőkapitány úr kérésére mentem át Csongrád-Csanád Vármegyébe rendészeti 
főkapitányhelyettesnek. 2019-től munka miatt Baranya Vármegyében voltam 
rendőrfőkapitány. Tavaly kaptam a felkérést, hogy vállaljam el a Bács-Kiskun 
Vármegye főkapitányság vezetését. Én ezt nagy örömmel tettem meg, hiszen ismerem 
a megyét és az itt dolgozó embereket. Ez óriási megtiszteltetés, hogy az ember a 
mentora, a példaképe után veheti át a főkapitányságot Dávid Károly vezérőrnagy után.   
Néhány gondolatot szeretnék mondani a terveimről. Amit önök itt elmondtak mind 
szeretném megvalósítani. A láthatórendőrség az álmom. A lakosok nem a látható 
rendőrautóra, hanem látható rendőrökre kíváncsi. Remélem, hogy ezt érzékelik, 
hiszen a megyében ezt igyekszünk megvalósítani, hogy a kollegák láthatóak legyenek. 
Jelen legyenek a közterületeken és dolgozzanak, intézkedéseket foganatosítsanak és 
legyenek aktívak. Törekszünk arra, ha már egyszer bekövetkezett egy bűncselekmény 
akkor minél gyorsabban felderítsük ezeket a bűncselekményeket. Ebben is óriásit 
léptünk előre. Nagyon fontos számomra az, hogy a kábítószer terjesztői magatartást 
visszaszorítsuk. Ebben óriási munkát végzünk. Az a cél, hogy minél kevesebb terjesztő 
legyen a megyében. Ebbe óriási energiát fektettünk és bízom benne, hogy az 
eredményekről hamarosan be tudunk számolni. A terjesztői magatartás az egyik 
oldala. A másik a fogyasztók kérdése. Abba azt gondolom, hogy közösen kell 
fellépnünk. Hiszen a fogyasztóvá válásnak a megakadályozása az közös felelősség 
és közösen kell benne tennünk.  Nem csak ezért, de többek között ezért kértem meg 
dr. Katona József altábornagyot, hogy a Nemzeti Bűnmegelőzési Tanács 
gondozásában 5 megyében működő Vármegyei Bűnmegelőzési Tanácsot hozzuk le 
Bács-Kiskun Vármegyébe is. Tegnapi napon megalakult a Bács-Kiskun Vármegyei 
Bűnmegelőzési Tanács. Felkértem a járási székhelyű polgármestereket, hogy 
vegyenek részt a tanács működésében. Általában szűk 18 testület képviseletében 
létrejött tanácsról van szó, de ebben a megyében a tanács létszáma 38 fő.  
Nagyon fontos számomra a közlekedésbiztonság. Sajnos nem jó eredményekről tudok 
beszámolni. A tavalyi évben a legtöbb halálos baleset Bács-Kiskun Vármegyében 
következett be. Az ittasan okozott vezetések aránya is a legmagasabb, több, mint 13%. 
A megyének van olyan része, ahol ez a szám meghaladja a 25%-ot is. Ebbe 
mindenféleképpen komoly lépést kell tenni. A vezetőbaleseti okok, a gyorshajtás, a 
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passzívbiztonsági eszközök elmaradása vagy használatának elmaradása, a 
közlekedési szabályok, az irányváltoztatási szabályok megszegése, a követési 
távolság és az elsőbbségi jog meg nem adása, ezek a vezető baleseti okok. 
Türelmetlenek vagyunk, gyorsan hajtunk és nem figyelünk oda a biztonságra. A 
passzívbiztonsági alkalmazási eszközök elmaradása miatti sérültek arányában is 
vezet a megye. Több, mint 33%-a sérült meg, vagy halt meg mert nem alkalmazta a 
passzív biztonsági eszközöket. Ebben a tekintetben szeretnénk nagyobb előrelépést 
elérni. Szeretnénk visszaszorítani ezeket a baleseteket. Két eszköz áll a kezünkben. 
Az egyik a megelőzés, a másik a szankció. Mindkettővel szeretnénk élni. Röviden 
ennyit a terveinkről. Kerti alezredes úr nagyon nehéz helyzetbe hozott februárban, 
amikor közölte, szeretne rendelkezési állományba vonulni. Kértem, hogy 
gondolkodjon, maradjon és legalább decemberig adjon nekem időt. Ha megnézzük, 
akkor minden kapitányság élén új kapitány van és én bíztam benne, hogy marad, de 
meggondolta magát és pihenéssel szeretné tölteni az időt. Keresnem kellett egy olyan 
kapitányt, aki rutinos és hosszú évek óta vezet egy kapitányságot. Bátran mondhatom, 
hogy Kiskunfélegyháza az egyik legjobban működő kapitányságunk a megyében. 
Ezért kértem meg Timafalvi ezredes urat, hogy vállalja el ezt a feladatot, legyen ő a 
Kecskeméti Rendőrkapitányság vezetője.  A Kecskeméti Rendőrkapitányság vezetése 
nem összehasonlítható Kiskunfélegyházával, de azt gondolom a feladattal meg fog 
birkózni.  Engedjék meg, hogy ajánljam a figyelmükbe Timafalvi ezredes urat.  
 
Timafalvi László, ezredes:  
 
Kiskunfélegyházáról érkeztem, 16 éven keresztül vezettem a kiskunfélegyházi 
rendőrkapitányságot. Kecskeméten kezdtem a régi városi rendőrkapitányságon a 
Kossuth téren vizsgálóként. Innen mentem el a főiskolára. A főiskola után az addigra 
megújult Batthyány utcai épületben folytattam tovább a szolgálatomat a megyei 
főkapitányság rendészeti szolgálatánál. 1998-ban kerültem Kiskunfélegyházára, 
rendészeti vonalon alosztályvezető, osztályvezető, majd 2007-ben lettem városi 
rendőrkapitány. Édesapám Kiskunfélegyházán volt rendőrkapitány a ‘80-as években 
13 éven keresztül. Azért is kerültem, akkor Kecskemétre. A fiam is rendőr lett, aki a 
vármegyei rendőr-főkapitányságnál szolgál. Feleségem Kiskunfélegyházán dolgozik, 
tagóvodavezető. A másik fiam Budapesten él, testnevelés egyetemet végzett. 
Asztaliteniszt oktat, s maga is asztaliteniszezik. A nagyobbik fiamnak kettő gyermeke 
van, s két unokával is büszkélkedhetek.   
Terveim megegyeznek a főkapitány úr által elmondottakkal. Volt egy kis hospitálási 
időszak, amikor megismerhettem a kecskeméti problémákat, trendeket és látom 
azokat a problémákat, amikkel a közrend és a közbiztonság terén tennivaló van. A 
Kerti István alezredes úr által vezetett rendőrkapitányság nagyon jó mutatókat ért el, 
ezt szeretném folytatni. Indul a nyár, egyre többen lesznek a közterületeken és nagyon 
fontos a közterületi jelenlét ezt szeretném megerősíteni. A városrendészettel közös 
szolgálatot terveztünk júniustól. Nem szeretek halogatni,  gyors intézkedéseket fogok 
hozni Kecskemét vonatkozásában. A járőrözéshez Kecskemét kapni fog vármegyei 
segítséget, de tervem a toborzás kiszélesítése egy toborzóiroda létrehozásával, ha 
erre lehetőséget kapunk. Nyilván szükséges, hogy többen legyünk, de a meglévő erők 
csoportosításával is sok mindent el lehet érni. Ehhez szeretném kérni az önök 
segítségét. Kérem önöket, hogy a területükön felmerülő problémák miatt keressenek 
meg, hogy gyorsan tudjak reagálni. Átfogó ismeretem van az adott körzeteket illetően, 
de a lakosok önöket keresik meg.   
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Szemereyné Pataki Klaudia:  
 
Köszönjük a bemutatkozást. Sok sikert és jó egészséget kívánok és eredményeket a 
munkája során. Az eredmények és a terhek megosztása kapcsán a napokban tartott 
egyeztetésen a városrendészettel is sikerült megállapodni, melyben a közterületi 
jelenlétet próbáljuk meg segíteni a rendőri állománynak a városrendészekkel, 
közterületfelügyelőkkel és a polgárőrökkel közösen. Ennek megfelelően szervezi át 
munkaidejét a városrendészet, hogy minél többen ott legyenek a közterületeinken.  
Délutánonként, hétvégén és éjszaka is fognak dolgozni. A kamerarendszer mellett még 
a saját erőforrásainkat is mozgósítottuk. Így hatékonyabb lesz az együttműködés.  
Megállapítom, hogy a beszámolóhoz kérdés, több hozzászólás nincs. 
 
Ki az, aki a beszámolóban foglaltakat elfogadja? 
 
(Határozathozatalkor a képviselőtestület 21 tagja tartózkodott az ülésteremben.) 

 
Szavazás után a közgyűlés 21 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
az alábbi határozatot hozta: 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
73/2023. (V.25.) határozata 
A Kecskeméti Rendőrkapitányság kapitányságvezetői beosztásába történő 
kinevezés véleményezése, valamint beszámoló a Kecskeméti 
Rendőrkapitányság 2022. évi tevékenységéről 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Szemereyné Pataki 
Klaudia polgármester 8664-5/2023. számú előterjesztésében és beszámolójában 
foglaltakat megtárgyalta és az alábbi döntést hozta: 
I. 
1.) A közgyűlés támogatja Timafalvi László rendőr ezredesnek, rendőrségi 
tanácsosnak a Kecskeméti Rendőrkapitányság kapitányvezetői beosztásba történő 
kinevezését 2023. június 1-jei hatállyal. 
 
2.) A közgyűlés felkéri Szemereyné Pataki Klaudia polgármestert, hogy a közgyűlés 
döntéséről tájékoztassa a Bács-Kiskun Vármegyei Rendőrkapitányság vezetőjét. 
Határidő: azonnal 
Felelős:    Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 
 
II. 
1.) Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése Szemereyné Pataki Klaudia 
polgármester által előterjesztett, fenti tárgyban készített beszámolóban foglaltakat 
elfogadta. 
 
2.) A közgyűlés felkéri Szemereyné Pataki Klaudia polgármestert, hogy a közgyűlés 
döntéséről tájékoztassa a Kecskeméti Rendőrkapitányság vezetőjét. 
Határidő: azonnal 
Felelős:    Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 
 
A határozatról értesülnek: 
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1.) Tisztségviselők 
2.) Állandó bizottságok elnökei 
3.) Dr. Patay Balázs irodavezető, Szervezési és Jogi Iroda 
4.) Dr. Orbánné Veres Ildikó, a Szervezési Osztály vezetője 
      és általa: érintettek 
 
 

* * * 

 
2.) NAPIRENDI PONT 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi költségvetésének 
végrehajtása és a 2022. évi maradvány megállapítása (ZÁRSZÁMADÁS)  
Előterjesztő: Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 
(A polgármester 7291-1/2023. számú előterjesztése a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 
 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
Az előterjesztésben teljes átláthatósággal megmutatjuk, hogy a 2022. évben hogyan 
gazdálkodtunk a ránk bízott vagyonnal, illetve hogyan finanszíroztuk a város 
működését, milyen területekre mekkora arányban jutott forrás. A mérleg szerinti 
főösszeg 225 milliárd forint, tehát azt gondolom, hogy nem kis felelősség van a 
vállunkon, és nem kell szégyenkeznünk, mert a saját tőke arányunk 165 milliárd forint, 
ami még növekedett is.  
Ezen kívül szeretném jelezni, hogy az a létszámállomány, ami a város rendelkezésére 
áll, már megközelíti a közvetlen foglalkoztatásban az 1800 főt, közvetett 
foglalkoztatásban pedig legalább ennyiről beszélünk még, hogyha a működési 
támogatásokból történő bérfinanszírozásokat, illetve a gazdasági társaságainknál 
foglalkoztatottak számát is figyelembe vesszük. Elég komoly tehát a felelősségünk, 
hogy a rendelkezésre álló szűkülő forrásállományból mit teszünk. Látjuk, hogy 2023. 
évben már jelentős szűkülése van a rendelkezésre álló bevételeinknek. A következő 
évek szűkössége fog egy újabb kihívást eszközölni, tehát azzal az intenzitással és 
pénzeszköz állománnyal, amellyel az elmúlt években a város rendelkezett, most nem 
fog rendelkezni, nem lesz olyan bőven különböző feladatokra. Újra elő kell vennünk 
egy kicsit a válságkezelési menedzsmentünket. Számomra ez egyébként nem 
újdonság, mert 2006-2010. között pénzügyi válságot kellett kezelni a város 
költségvetéséből kifolyólag. Véleményem szerint ezt nagyon szépen rendbe tettük és 
2010-2020. között, azt gondolom magáért beszél, hogy milyen eredményeket 
könyvelhetünk el mind a bevételi, mind a vagyonnövekedési oldalról. Most ebben a 
2020-2030. közötti időszakban azt látjuk, hogy a válságok korát éljük. Jött egy 
egészségügyi világválság, most egy energiaválságról beszélünk, a szomszédban 
háborúról, gazdasági válságról, kettős inflációs hatásról, tehát nemcsak magyar, 
hanem külföldi inflációs hatásról is. Ezeket nem tudjuk figyelmen kívül hagyni, mert 
ezek mind befolyásolják a mindennapi gazdálkodásunkat is, tehát csak abból tudunk 
költeni, ami rendelkezésre áll forrás.  
Látható az is, hogy a város hitelállománya nem emelkedett a tavalyi évben, tehát nem 
vettünk fel további hitelt. A meglévő hitelállomány is egy nagyon konszolidáltan 
tartható, minimális tartományban mozog, tehát nincs eladósítva a város, amitől a 
városnak ilyen szempontból tartania kellene.  
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Az előterjesztés tartalmazza, hogy az út, kerékpárút és járdák építésére, 
karbantartására a tavalyi év extrém nagy kiadási költséget tartalmazott. Több 
milliárdról beszélünk. Ha összeadják ezeket az összegeket, akkor az 5 milliárd forintot 
megközelíti az az összeg, ami a bel- és külterületi utak karbantartására, felújítására, 
burkolatjavításokra, körforgalmak építésére, kereszteződések átépítésére és 
járdaépítésre fordítottunk. Azt is elmondhatjuk, hogy lassan kezdi a lakosság újra 
észrevenni a lakossági önerős útépítések lehetőségét, amit továbbra is szeretnék 
hangsúlyozni, hiszen hatalmas nagy területek épültek be a különböző 
városrészeinkben; Kadafalván, Katonatelepen és Ménteleken. A lakossági önerős 
útépítésben 50-50 százalékban támogatjuk a lakosságot a szilárd burkolatú utak 
megvalósításában. Erre továbbra is van fedezet a költségvetésben. Meghoztunk 
hozzá minden szükséges szabályozást, hogy a lakóközösség is kivitelezhet, nem kell 
a városra várniuk, és ebben nagyon jó példák vannak Katonatelepen és Kadafalván 
is. Erre szeretnék tehát ösztönözni mindenkit, és figyelmébe ajánlani ezt a lehetőséget 
az új családi házba költözőknek, hiszen a CSOK-támogatásból és a kedvezményes 
önkormányzati telekértékesítésekből új utcák jöttek létre az elmúlt időszakban a 
különböző városrészeinkben.  
Látható továbbá a zárszámadásban, hogy a legfontosabb szolgáltatásokra mindig 
jutott forrás, a bérekre, a különböző közművelődési, sportolási tevékenységre is 
jelentős forrás jutott, és a beruházásaink sem álltak le, hanem mindet befejezzük. Nem 
beszélve a folyamatban lévőkről, és még újat is indítunk, amihez látják majd a 
következő előterjesztésben az önerők folyamatos biztosítását.  
 
Összességében tehát egy válságálló gazdálkodása van a városnak; mértéktartóan, 
kiszámíthatóan gazdálkodunk a ránk bízott vagyonnal és költjük el a forrásokat. 
Kérem, hogy az előttünk lévő zárszámadást ennek tükrében tárgyalják meg és 
fogadják el.  
 
Lévai Jánosné: 
 
Egy nagyon jól összeszerkesztett zárszámadást láthatunk. Azt gondolom, hogy aki tud 
a sorok között olvasni, látja azt, hogy a szűkös lehetőségek mellett mennyi mindenre 
futotta a 2022. évben.  
Az önként vállalt kiadások 37 milliárd forintot tettek ki. Nem lenne kötelező az 
önkormányzatnak az önként vállalt feladatokat teljesíteni, viszont ebben vannak több 
évre visszanyúlóak, illetve előre mutatóak. A kötelező feladatok 30,4 milliárd forintot 
tesznek ki. Látjuk azt, hogy az építményadó kismértékben, az iparűzési és az 
idegenforgalmi adó pedig nagyobb mértékben emelkedett. Az idegenforgalmi adó 93 
százalékkal, 34 millióról 77 millió forintra.  
 
Néhány számot szeretnék még kiemelni a saját körzetem vonatkozásában. A Szent 
László körút felújítása 113 millió forintot tesz ki. Nagyon örültünk annak, hogy a 
Műkertvárosban a Mártírok úti gyalogos járda 918 méter hosszban és a Gizella téren 
az autóbuszmegálló is felújításra került, valamint a járda melletti csapadékvíz és 
szikkasztó árok is kiépítésre került. Köszönöm a műkertvárosi polgárok nevében. 
Polgármester asszony említette az 5 milliárd forintos út, kerékpárút és egyéb 
felújításokat. Ebből az útépítési programra 1,4 milliárd forint állt rendelkezésre, amiből 
a Mártírok úti burkolat felújítása is megtörtént a sorompótól a Klebelsberg Kuno utcáig, 
235 millió forint értékben. Örülök annak, hogy elkészült Kósafaluban a játszótér, 
valamint a játszótérhez vezető bekötőút és parkoló is megépült 2,8 millió forint 
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értékben. Korábban nagyon sok jelzést kaptunk, hogy a Csokor utcai buszmegállónál 
végzik el sokan a különféle egészségügyi dolgukat. Ki lett cserélve a lemezes 
buszváró üvegre és azt gondolom, hogy ezt a lakók nagyon pozitívan vették és 
értékelik.  
Olvashattuk a zárszámadásban, hogy a helyi tömegközlekedés milyen sokba kerül. 
Ehhez az önkormányzat 2 milliárd forinttal járul hozzá. Nagyon örülnek a fiatalok 
annak, hogy 1000 forintos bérletet vezetett be Kecskemét városa, de én azt gondolom, 
hogy ez is egy óriási összeg. A Vadaskert, ami szintén a körzetembe tartozik, a tavalyi 
évben 80 millió forint támogatást kapott fenntartásra és működésre. Nagyon örülök 
annak, hogy a Kecskemét Közbiztonságáért Közalapítványnak 50 millió forint állt 
rendelkezésre tavaly, és ebből van 385 térfigyelő és 80 rendszámfelismerő kamera. 
Mind a kettőre nagyon nagy szükség van. Ebből az összegből az időskorúak 
segélyhívó rendszerének üzemeltetéséhez is hozzájárul a közalapítvány. Szeretném 
felhívni erre a lehetőségre a figyelmét azoknak, akik ezt esetleg nem ismerik. A magyar 
kormánynak van egy gondos óra programja. Ha beregisztrálnak, akkor ingyen 
megkapják ezt az órát, tehát ennek semmilyen fenntartási költsége nincs. Elemmel 
működik és ha a kezére fölteszi valaki, akkor ugyanazt a szolgáltatást nyújtja, mint a 
korábbi, ami sajnos pénzbe került a nyugdíjasoknak.  
Bízom benne, hogy az önkormányzat folyamatosan támogatni fogja a polgárőröket. A 
tavalyi évben 10 millió forint állt rendelkezésre a nyolc polgárőrségnek. A rendőrség 
tavaly 11 millió forintot kapott működésre és felhalmozási kiadásokra.  
A Városi Szociális Közalapítvány tagjaként szeretném megköszönni a város 
vezetésének és képviselőtársaimnak, hogy a tavalyi évben 44 millió forintot kapott a 
közalapítvány, amelyből a krízishelyzetben lévő családokat támogattuk, közüzemi 
számlát fizettünk, gyógyszerköltséghez járultunk hozzá, és a legnagyobb összeg pedig 
a tűzifa program volt. Hozzátéve, hogy a Mercedes is támogatta ezt.  
 
A körzetemben a Csokor utcai és a Mártírok úti óvoda több támogatást kapott, ami 
nagyon fontos.  
Szeretném megköszönni jegyző úrnak, Varga Miklós, Dr. Gajdácsi Zoltán és Balogh 
Zoltán irodavezetőknek, valamint Dorcsák Annamária osztályvezetőnek, hogy ennyire 
precízen, pontosan, világosan és átláthatóan összeállították ezt a zárszámadást. 
Természetesen az önkormányzati cégek vezetőinek is köszönöm. 
 
Leviczky Cirill: 
 
A 2022. évi költségvetés végrehajtásáról és egyúttal a maradvány megállapításáról, 
azaz a zárszámadásról szól ez az előterjesztés. Ha végig olvassuk az előterjesztést, 
végig nézzük a táblázatokat, akkor kiolvasható az önkormányzat 2022. évi teljes 
tevékenysége mind bevételi, mind kiadási oldalon.  
A bevételi oldalon 83.572.730 ezer forintot, kiadási oldalon 68.932.668 ezer forintot 
tartalmaz, a kettő között a 14.640.062 ezer forint különbség pedig a 2022. évi 
maradvány az intézményi maradvánnyal együtt.  
Az látszik, hogy a bevételek pontosan voltak tervezve, hiszen nagyjából mindegyik 100 
százalék körül teljesült, a kiadások többségében teljesültek, néhány alul teljesült, 
melyek nyilván azok a kiadások, amelyek áthúzódnak a következő évre. Ez a magas 
szám értelemszerűen tartalmazza azokat a pénzügyi műveleteket, amelyek akár több 
soron is megjelennek a költségvetésben, így a likvid hitelfelvétel, illetve az egyes 
összegek lekötése. A város úgy tudott gazdálkodni, hogy év végére nem növekedett a 
hitelállománya, az év közben felvett hiteleket év végére vissza tudta fizetni.  
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Az, hogy ilyen nyugodtan lehet erről a zárszámadásról beszélni, két dolgot dicsér. 
Egyrészt a tervezést, azaz a 2022. évi költségvetés precízen volt tervezve, nem voltak 
a bevételek eltúlozva, a kiadások pedig alul tervezve, hanem valóban reálisan történt 
a tervezés. Emellett pedig különösen nagy dicséret illeti azokat, akik a költségvetés 
végrehajtásáért voltak felelősek, hiszen egy nagyon precíz, pontos és fegyelmezett 
végrehajtás történt annak érdekében, hogy most ezeket a számokat láthassuk a 
költségvetésben. Kiemelném, hogy a helyi iparűzési adó bevétele növekedett 970 
millió forinttal, és mindez akkor történt meg, amikor úgy változtak a szabályok, hogy 
1,6 milliárd forint értékben maradt a vállalkozásoknál a helyi iparűzési adóból. Ha ez 
az intézkedés nincs, akkor még ennyivel több bevétele lehetett volna az 
önkormányzatnak. Jó helye van ennek a pénznek a vállalkozásoknál, csak a 
költségvetés szempontjából mondtam el ezt.  
Lehetne még további számokat is kiemelni a zárszámadásból, de én azt gondolom, 
hogy ha valaki végig olvassa ezt az előterjesztést, akkor látja, hogy milyen pontosan 
és precízen történt a 2022. évi költségvetés végrehajtása, illetve a pénzmaradvány 
megállapítása. Nyilván a pénzmaradványt nem pénzmaradványként kell kezelni, 
ennek egy része kötelezettséggel terhelt, de egy kisebb része valóban szabad 
pénzmaradvány.  
A közgyűlés számára elfogadásra javaslom a zárszámadást. A Városstratégiai és 
Pénzügyi Bizottság is megtárgyalta és szintén elfogadásra javasolta. 
 
Szamler László: 
 
Teljes mértékben egyetértek polgármester asszonnyal a tekintetben, amikor arról 
beszél, hogy egy rendkívül nehéz időszakot tudhatunk magunk mögött, sok kihívás és 
megpróbáltatás van mögöttünk. Ebben az időszakban egy rendkívül fegyelmezett, 
felkészült és következetes gazdálkodásra volt szükség, amit ez az előterjesztés azt 
gondolom, teljes mértékben tükröz. 
Mindig nagy öröm számomra, hogyha a szűkebb pátriámat érintő eredményekről 
számolhatok be, főként akkor, ha valóban meg kell gondolni minden forintnak az 
elköltését, át kell gondolni, hogy minél hatékonyabban használjuk fel azt a keveset, 
ami van. Engedjék meg, hogy néhány olyan beruházást kiemeljek, ami a 
Széchenyiváros, Belső Máriahegy, Hollandfalu, illetve a Bogovics falu életét 
nagymértékben befolyásolja, teszi könnyebbé, élhetőbbé. A legnagyobb a Károly 
Róbert körút megvalósítása, aminek kapcsán járdát, kerékpárutat és közvilágítást 
sikerült megvalósítani, valamint buszöblöket építeni az út mentén. Ez 3,2 milliárd 
forintos beruházásként valósult meg, ami nagyon nagy összeg, látva azt, hogy 
mennyire nehéz forráshoz jutni akár önkormányzati, akár uniós forráshoz.  
A Lánchíd utcában parkolók épültek és az út megújult 57,7 millió forintos 
beruházásként. Ennek mentén három intézmény helyezkedik el, egy bölcsőde, egy 
óvoda és egy általános iskola, tehát rendkívül nagy forgalmat bonyolít, főként a reggeli 
órákban. A parkolók megújítása, az út felújítása könnyebbé teszi ezeket a reggeli 
időszakokat.  
A Tömörkény István utca 24,1 millió forintos beruházása, a Nyíri út burkolatának 
felújítása 51,9 millió forintból sikerült. A Nyíri út - Akadémia körút kereszteződésében 
a körforgalom létrehozása sokkal biztonságosabbá, gördülékenyebbé teszi a körzet 
gépjármű forgalmát, 820 millió forintos beruházásként valósult meg, melyhez 240 millió 
forint önerő kellett a város részéről. A Margaréta utcai buszforduló kiépítése szintén 
egy jelentős beruházás, megkönnyítve azok életét, akik autóbusszal közlekednek, 
tehermentesítve ezzel Kecskemét útjait. Szintén a Margaréta utca környékéhez 
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kapcsolódó beruházás, ami a Margaréta Otthont érinti konkrétan; a használati 
melegvíz és fűtési rendszer villamosítása, ami 34,5 millió forintba került. Régóta 
esedékes ez már és nagy örömére szolgál az ott élőknek.  
Az Akadémia körút - Nyíri út - Csabay Géza körúton közúti csomópont és vízvezeték 
kiváltás 66,8 millió forintba került, ami szintén egy jelentős összeg. Folyamatban lévő 
és hamarosan megvalósuló beruházás szintén jelentős összeggel, a Széchenyi István 
Közösségi Ház. Nagyon régóta várjuk már, hogy birtokba vehessük; 374 millió forintot 
jelent a költségvetésből. Ugyancsak folyamatban van, és bízunk benne, hogy a jövő 
év elejére megvalósul, a Széles köz és a 445-ös számú főút közötti szakasz, aminek 
a műszaki előkészítése megtörtént; 258,2 millió forintba került eddig. A jövő év 
tavaszára várható ennek a beruházásnak az átadása.  
Ez csak egy körzet volt, a városnak egy szűk része, ami kiemelésre került, de már 
ebből is látszik, hogy milyen jelentős beruházásokat sikerült végrehajtani mindannak 
ellenére, hogy nehéz időket éltünk meg az elmúlt esztendőben.  
 
Király József: 
 
Egy zárszámadás papíralapon egyértelműen rögzíti, hogy amit korábban elhatározott 
a város, abból mennyit hajtott végre, és a maradványértéket is nagyon szépen 
kimutatja. Ilyen szempontból az illetékes osztály nagyon precízen és pontosan 
dolgozott.  
Ugyanakkor szeretném azt is elmondani, hogy a zárszámadásban vannak olyan 
táblázatok, például a 9. oldalon, ami bemutatja 2017-től kezdve az iparűzési és az 
építményadó összegét. Hiányolom, hogy nincs mellette ugyanezen években, hogy mi 
az, amit a kormány pluszban elvont a várostól. Most itt csak a szépre emlékezünk, az 
elmúlt év megvalósult dolgairól, illetve a most megvalósítandó feladatokról beszélünk. 
Azt is lássuk be azonban, hogy a Mercedes gyár idetelepülése óta a szépen felívelő 
helyi iparűzési adónk kapcsán, mi azért többre gondoltuk, tehát hogy több mindenre 
fog jutni ebből. Miért nem jutott? Azért nem jutott, mert a kormány az elmúlt három 
évben, és ezzel az évvel együtt, már a negyedik évben több mint 15 milliárd forintot 
elvett tőlünk abból, ami jogosan a városé lett volna. Lehetett volna sokkal több 
mindenről beszámolni, mint ahogy képviselőtársaim ezt megtették. Akár a múlt évben, 
akár azt megelőzően. Lehet azt mondani, hogy különböző válságkezelési helyzeteket 
teremt a szomszédban dúló háború és más egyéb kormányzati intézkedések, de én 
azt gondolom, hogy arról, hogy nincs elég pénz arra, hogy az útjainkat, 
közterületeinket megfelelően karbantartsuk, nagyban a kormány tehet. Hiszen az 
előbb említett összegből hihetetlen mennyiségű útfelújításra, vagy parkolóépítésre, 
P+R parkolók építésére lenne elég pénz, és akkor nem kellene a parkolási 
rendeletekkel „manipulálni” azért, hogy a megnövekedett gépjárműforgalmat hogyan 
tudjuk megfelelően elhelyezni.  
 
Egy zárszámadásnak persze így kell kinéznie, de más az, amit megélünk, mert az 
emberek nem biztos, hogy ugyanúgy érzik, mint ahogy önök itt most fölolvasták. 
Persze azok, akik elmennek a közösségi házakba, természetesen jól érzik ott 
magukat, de amikor esetleg oda kell érni a közösségi házhoz, és döcög alattuk a 
járművük, vagy nem tudnak eljutni, mert nincs éppen közösségi közlekedés, akkor 
bizony nem azt gondolják, amit önök gondolnak. Erre szeretném felhívni a figyelmet. 
 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
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Néhány tényadatot szeretnék ezzel kapcsolatban kiemelni. 1,4 milliárd forintot, amit 
külön nevesítettünk is, a kormány visszatérített az útépítésekre, úgyhogy a jelentősebb 
útépítések, mint például a Széchenyiváros térségében a belső útjaink felújítása ebből 
történt. Ezen kívül azt gondolom, hogy a mérlegnek két oldala van. A mindennapok 
problémája az emelkedett energiaárak és a rezsi kifizetése a lakosoknak 
Kecskeméten, és ennek a többszörösét támogatásként, rezsitámogatásként a 
kormány direktbe az egyéneknek a lakhatásuk, a megélhetésük biztosítására 
fordította, nem pedig a kátyúzásra adta oda a városnak. A másik, amit ne felejtsünk el, 
hogy kedvezményes telekértékesítést biztosítottunk. Számtalan lakás és családi ház 
nem épülhetett volna meg, hogyha a fiatal házasok nem kapják meg az államtól a 
CSOK nevezetű támogatást a családalapításhoz. Kétségtelen, hogy most a gyönyörű 
házakhoz poros utakon kell eljutni, mert nem tudjuk az utat megépíteni, de nem 
lakhatnának ilyen szép házban egy kertvárosias övezetben, hogyha mindezt az 
előfeltételt a város és a kormány nem teljesíti.  
Nem hagyhatjuk ki a nyugdíjasokat sem. A nyugdíjemelések és a prémium nyugdíjak 
kifizetése annak a közel 20 ezer nyugdíjasnak a városunk életében ott van a 
mindennapjaiban és mindezt megkapják napi szinten a nyugdíjak támogatásában.  
A bölcsődeépítéseket se felejtsük el, hiszen ezek tisztán hazai forrásból történnek és 
a kisgyermekes felügyelet óriási terhet vesz le a családok válláról.  
Tehát amikor arról beszélünk, hogy szolidaritási hozzájárulás, - és egy Magyar 
Szocialista Párttól el is várjuk a szolidaritás képviseletét, hiszen önök ennek a 
legnagyobb szószólói - akkor a szolidaritás nemcsak a saját utcánk, házunk előtti 
önérdekek megvalósításáról szól, hanem az egész társadalom, az ország és a nemzet 
boldogulásáról és jólétéről. A források esetében tehát, amelyeket a város megtermelt, 
és kétségtelen, hogy egy újraelosztási rendszerrel, központosítással máshova is 
kerültek felosztásra, nemcsak a mi kátyúink és földesútjaink betömésére, azt 
gondolom, hogy az elmondottakat is figyelembe kell venni.  
 
Dr. Fekete Gábor: 
 
Szeretném megköszönni, hogy az Irsai Olivér utca megkapta a támogatást, és 
megépülhetett ez az utca. Ez az utca egyébként ékes példája annak, amit 
polgármester asszony is említett, egy tipikus CSOK-os utca, a háromgyerekesek 
utcája. Ez pár éve még itt nem álltak házak, most házak állnak és gyerekek 
szaladgálnak benne. Nekik is poros utcájuk volt, de összefogtak, a város is melléjük 
állt és az út megépült. Szeretném kifejezni a köszönetemet, hogy a város támogatta 
ezt, illetve, hogy a lakók is maximálisan kivették ebből a részüket.  
 
Pászti András: 
 
Én most nem az útépítést emelném ki a zárszámadásból, bár a Mátyás király körút 
fele, illetve a Béke fasor vége felújításra került, hanem a Hunyadivárosi Közösségi Ház 
komplex fejlesztéséről egy pár gondolatot szeretnék mondani. Az elmúlt hat évben 
ennek a háznak az építése, felújítása több alkalommal is napirendre került. A megnyitó 
ünnepségen, ami április elején volt, többször is elmondtam, hogy voltak ennek nehéz 
pillanatai is. Azt is elmondtam, hogy segített a város, illetve polgármester asszony is, 
hogy felépülhessen ez a ház. Most láthatóak a zárszámadási adatok, és ha a 
financiális részét nézzük, akkor az egyharmada uniós pénzből van, a kétharmada 
pedig önkormányzati pénzzel lett kiegészítve. Így valósulhatott meg az a beruházás, 
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amelynek során egy több mint 110 éves épületben a 80 négyzetméterből most 230 
négyzetméter lett és teljesen fel lett újítva a Daróczi köz 14. szám alatt.  
Az elmúlt hat hétben minden napra jelentkeztek programra a közösségi házba. Van 
olyan napunk, amikor három program is van. Megpróbálják az ott dolgozók elérni, hogy 
minden korosztály részt tudjon venni, úgy ahogy a pályázati kiírásban is szerepelt 6 
évvel ezelőtt, amikor összegyűjtötték ennek a projektnek az információit. Külön 
szeretném megköszönni a városvezetés, illetve a város hozzáállását. 6 hét gyakorlat 
után az látható, hogy a kihasználtság óriási. Tárgyalásokat folytattunk a Kiskunsági 
Nemzeti Parkkal, a Kecskeméti Rajzfilmstúdióval, az Adventista Egyházzal, és minden 
olyan civil egyesülettel, akik hajlandóak velünk együtt gondolkodni. A lakókkal is 
egyeztetünk időpontot, hogyha szeretnék használni ezt az épületet. Még egyszer 
nagyon köszönjük, hogy ez létrejöhetett. 
 
Falu György: 
 
Az itt lévők közül néhányunknak adatik csak meg, hogy betekintést kapjunk abba a 
munkába, ami a számok mögött van. Egy kicsit most szeretném a fókuszt azokra a 
kollégákra irányítani, arra a közel 300 munkatársra, akik ezeknek a költségvetési 
tételeknek a megszerzésében, az elköltés előkészítésében, a lebonyolításban és 
utólagosan az így megszerzett javak üzemeltetésében részt vesznek. 
Számomra elképzelhetetlen volt, így utólag azt kell mondjam, nem is gondoltam volna, 
hogy ennyire összetett és bonyolult az a rendszer, amely működtetése szükséges 
ahhoz, hogy egy város működhessen. Gyakran kapom városüzemeltetéshez közel álló 
emberként azt a kritikát, hogy bezzeg Ballószögben minden lámpatesten van egy 
muskátli. Aki elolvassa ezt a zárszámadást, az megbizonyosodhat róla, hogy 
mennyivel bonyolultabb és összetettebb feladat az, ami Kecskeméten a 
munkatársaink előtt van. Túl azon, hogy megköszönöm a pénzügyi részen dolgozó 
munkatársak munkáját, megsüvegelendő az a munka is, amit itt mindannyian a 
hivatalban, illetve az önkormányzati tulajdonú, vagy résztulajdonú cégekben végzünk 
annak érdekében, hogy a városunk a rossz körülmények ellenére is szépen épül és 
fejlődik.  
Azt gondolom, hogy kecskeméti képviselőként afelett a magatartás felett is szemet 
hunyok, amit egyébként az utcában lakóknál szoktam tapasztalni, hogy semmi más 
nem érdekli őket, csak az, hogy konkrétan az ő házuk előtt mi történik. Ez végülis 
akceptálható, hiszen nyilván a mi városunk a legfontosabb számunkra, de 
maximálisan egyetértek azzal, amit polgármester asszony mondott. Nekünk itt egyfajta 
társadalmi felelősségben is gondolkodnunk kell, hiszen ezért vagyunk képviselők. 
Szeretnék gratulálni mindenkinek a hivatalban, aki a 2022-es évben ennek 
előkészítésében, lebonyolításában részt vett, és szeretném mindenki figyelmét felhívni 
arra az elképesztő munkára, ami ebben a városban történik annak érdekében, hogy 
úgy haladjunk, ahogyan haladunk. Köszönöm. 
 
Dobos József: 
 
Mint széchenyivárosi képviselő én is szeretném megköszönni a Széchenyivárosban 
azt a rengeteg beruházást, ami megtörtént. Örülök neki, hogy a Nyíri út folytatását meg 
tudjuk kezdeni a nyár folyamán, ami nagyon szükséges, és úgy érzem, hogy 
polgármester asszony partner volt ennek a beruházásnak az összehozásában, illetve 
a járdaépítésben, ami szintén nagyon fontos. Nagyon örülök neki, hogy ezt a 
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városrészt tudtuk fejleszteni, épült három játszótér, kutyafuttató, közösségi kert, 
bodytér és sok egyéb.  
Király József képviselőtársamnak is igaza van, hogy a város nehéz helyzetben van, 
ugyanis rengeteg beruházás itt történik a városban; Mercedes gyár, nagy ipari parkok, 
egyebek és Kecskemét ennek szenvedő alanya. Az egyik szemem sír, hogy ebből a 
nagy bevételből elég sokat elvisz a kormány. Tudom, hogy nincs könnyű helyzete 
polgármester asszonynak, mivel ez egy országos politika, ezt végre kell hajtani, és az 
előbb kicsit bele is keverte már a CSOK-támogatást, ami országos, nem pedig helyi 
dolog. Mi arról az 5,4 milliárd forintról beszéltünk, amit éppen elvisz tőlünk a kormány. 
Ennek sajnos a fele nem jön vissza, mert ha összeadjuk, akkor körülbelül 2,4 milliárd 
forintot tesz ki. Nekem itt van a probléma, és képviselőtársamnak is ez volt a 
problémája.  
Nem ezzel az előterjesztéssel van gond, mert ez jó és dicséret jár az osztálynak, 
nagyon jól összerakták és látszik, hogy ebből a kis pénzből is tudunk fejleszteni. Ez 
nagyon fontos dolog, mert volna mit fejleszteni, sajnos a belvárosi úthálózatunk 
nagyon rossz állapotban van. Továbbá ami nagyon fontos és polgármester 
asszonynak mindig szoktam mondani, hogy a város motorja a városüzemeltetés. Már 
kapom is a telefonhívásokat, hogy nagy a Széchenyivárosban a fű, és egyéb 
problémákról. Kérem polgármester asszonyt, hogy kiemelten nézzen utána, hogy a 
városüzemeltetésnek milyen plusz támogatásokat tud a város adni, ugyanis a fűnyírás 
erre az évre csak három-négy alkalomra van bekalkulálva. Olyan esők vannak, hogy 
ezt túllépik egy pillanat alatt és likviditási probléma lesz. Kérném tehát polgármester 
asszonyt, hogy nézzen utána és még valamilyen plusz támogatást adjon a város erre. 
Alapjában véve az előterjesztett anyag jó, el tudom én is fogadni. Köszönöm. 
 
Király József: 
 
A kormány, illetve a pártunk szolidaritását illetően szeretném megjegyezni, hogy az 
igazi szolidaritás jelen pillanatban az lenne, hogyha az élelmiszerek áfáját 
csökkentené a kormány, és az alapvető élelmiszerekért nulla áfát szedne be, valamint 
arról is kellene beszélnünk, hogy az szolidaritás-e, amit most tesznek a tanárokkal.  
 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
Megállapítom, hogy az előterjesztéshez további kérdés, hozzászólás nincs, módosító 
javaslat nem hangzott el. 
 
Ki ért egyet a határozat-tervezettel? 
 
(Határozathozatalkor a képviselőtestület 21 tagja tartózkodott az ülésteremben.) 

 
Szavazás után a közgyűlés 12 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül és 9 
tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
74/2023. (V.25.) határozata 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi költségvetésének 

végrehajtása és a 2022. évi maradvány megállapítása (ZÁRSZÁMADÁS)  

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megtárgyalta 
Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 7291-1/2023. számú előterjesztését és az 
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alábbi döntést hozta: 
 

1.) A közgyűlés úgy dönt, hogy a 2022. évre vonatkozó zárszámadási rendelet 4. 

mellékletének Alaptevékenység szabad maradványa/Elvonandó elnevezésű „I” 

oszlopában kimutatott összegek az érintett intézményektől elvonásra kerülnek. 

2.) Az intézményeknek a maradványukból az 1) pont szerint elvonásra kerülő összeget 

a 2022. évre vonatkozó zárszámadási rendelet hatálybalépését követő hatvan napon 

belül rendezniük kell. 

3.) A közgyűlés úgy dönt, hogy az 1) pont alapján keletkező összesen 309.887.632 Ft 

összeg az önkormányzat 2023. évi költségvetési rendeletében az Általános tartalék 

előirányzatára kerüljön átvezetésre. 

Határidő: értelemszerűen 
Felelős:   Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 
 
A határozatról értesülnek: 
1.) Tisztségviselők 
2.) Állandó bizottságok elnökei 
3.) Varga Miklós irodavezető, Gazdálkodási és Intézményüzemeltetési Iroda 
4.) Dorcsák Annamária, a Költségvetési és Intézményüzemeltetési Osztály vezetője 
     és általa: érintettek 
 
 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
Ki ért egyet a rendelet-tervezettel? 
 
(Rendeletalkotáskor a képviselőtestület 21 tagja tartózkodott az ülésteremben.) 
 

Szavazás után a közgyűlés 12 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül és 9 
tartózkodással megalkotta Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlésének 10/2023. (V. 25.) önkormányzati rendeletét Kecskemét Megyei 
Jogú Város Önkormányzata 2022. évi költségvetésének végrehajtásáról és a 
2022. évi maradvány megállapításáról, amely a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 

 

* * * 

3.) NAPIRENDI PONT 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2023. évi költségvetéséről 
szóló 23/2022. (XII.8.) önkormányzati rendelet módosítása 
Előterjesztő: Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 
(A polgármester 8501-1/2023. számú előterjesztése a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 
 
 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
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Látható, hogy a maradványértéknek, ami a zárszámadásban meghatározásra került, 
elég gyorsan meg is találtuk a helyét a 2023. évi költségvetésben. A legnagyobb tétel 
a bérek rendezéséről szól, amelyet decemberben megígértünk. Ennek megfelelően a 
hozzá megkapott támogatásokat, a többletbevételeinket és a maradványértéket 
jelentős mértékben ehhez csoportosítottuk, hogy tudjuk a bérszinteket és a 
béremeléseket tartani. Ezen kívül vannak még olyan folyamatban lévő beruházásaink 
és európai uniós pályázati elszámolások, amelyek rendezése megtörténik a 
szükséges önerők biztosításával.  
 
Dobos József képviselő felvetésére gyorsan választ adva, miszerint a 
városüzemeltetéshez többleterőforrást kellene biztosítanunk, látható, hogy a 
költségvetés módosítás tartalmaz többleterőforrást. Maga az összeg csekély, de ami 
mögötte van, az milliárdos nagyságrend. Jelen pillanatban az év hátralévő utolsó 
negyedévére, 67 millió forinttal egészítjük ki a városüzemeltetés új beszerzett 
gépparkjainak a fenntartásához és a finanszírozáshoz szükséges forrást.  
Érzékelem, hogy a városüzemeltetés egy forró téma, ezért megkértem Boros Gábor 
ügyvezető urat, hogy tartson egy tájékoztatást. Nem tudom, hogy a városüzemeltetés 
életében volt-e ilyen mértékű és léptékű géppark felújítás és beszerzés korábban. 
Kérem, hogy ügyvezető úr erről tájékoztassa a jelenlévőket. Köszönöm. 
 
Boros Gábor, a Kecskeméti Városüzemeltetési Nonprofit Kft. ügyvezetője: 
 
Köszöntöm a jelenlévőket és köszönöm a lehetőséget, hogy bemutathatom, hogy az 
elmúlt közel 1 évben min dolgoztunk, és amihez tavaly önök a hozzájárulásukat adták 
az augusztusi közgyűlésen annak érdekében, hogy a városüzemeltetést 
korszerűsíteni tudjuk.  
Szeretném bemutatni, hogy hol tartunk, milyen eredményeket értünk el, és mi várható 
a közeljövőben, mik azok a szempontok, amiket figyelembe vettünk, amikor a projektet 
elkezdtük előkészíteni, illetve mi az, amit a projekt megvalósítása során is szem előtt 
tartunk. Figyelembe vettük, hogy azt a feladatmennyiséget, ami megnövekedett az 
elmúlt évek során, hogyan tudjuk ellátni, miként és milyen eszközök szükségesek 
ahhoz, hogy ezt megfelelő minőségben és hatékonysággal tudjuk kezelni, illetve fontos 
szempont volt, hogy megváltoztak a klímaviszonyok. Át kell térnünk egy ökológiai 
szemléletű zöldfelületkezeléshez, megfelelő eszközöket biztosítva ehhez, illetve 
természetesen nem hagyhatjuk figyelmen kívül azt sem, hogy a lakosság igénye 
folyamatosan változik. A lakosság szeretné, ha jobb minőségben, korszerűbb, jobb és 
hatékonyabb eszközökkel tudnánk a feladatokat ellátni. Természetesen nagyon fontos 
az is, hogy ezt a feladatvégzést milyen költséghatékonyan tudjuk elvégezni, és ehhez 
a munkavállalóknak milyen eszközöket tudunk biztosítani.  
A finanszírozás kapcsán tartalmazta az előterjesztés azt is, hogy ezt miként és hogyan 
tudjuk majd megvalósítani. Mindez úgy valósul meg, hogy a KIK-FOR Kft. és a Városi 
Alapkezelő közösen létrehozott két kft-t, melyeknek az a feladata, hogy ezeket az 
eszközöket beszerezzék részünkre, és ezekkel a későbbiek folyamán megfelelően 
tudjunk dolgozni. A Városüzemeltetési Kft. bérelni fogja ezeket az eszközöket ettől a 
két kft-től, amelyek tavaly megkezdték a működésüket. 
 
Az egyik nagyon fontos terület a zöldfelület karbantartása és a köztisztasági feladatok 
megfelelő mértékű elvégzése a városban. Ehhez a 2022-ben megszavazott 
összeghez négy eljárást indított el a cég, amelynek keretében 22 darab eszköz fog 
megérkezni az idei év folyamán. Egy darab már megérkezett, de folyamatosan fognak 
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érkezni az év végéig ezek az eszközök, és folyamatosan munkába is állnak. 
Természetesen külön is bemutatom, hogy melyek ezek az eszközcsoportok. 
 
Közel 60 ezer fa van Kecskemét közterületein, melyeket folyamatosan gondozni, 
ápolni kell, hiszen egy elöregedett faállomány van jelen pillanatban, nagy feladatot 
adva nekünk napról napra. Ezért a kosaras autóink helyett, amelyek öregek és 
elavultak voltak, folyamatosan a műhelybe kerültek, kettő darab gép kerül 
beszerzésre. Egy darab már megérkezett március végén, ami már üzembe is állt. A 
másik gép év végén fog megérkezni, ami egy magasabb emelőmagasságú gép. 
Természetesen a fák mellett nagyon fontos a fű- és a gyepfelületek gondozása is. Erre 
is nagy gondot szeretnénk fordítani a jövőben. Jelen pillanatban négy eszköz áll 
rendelkezésünkre, ezzel próbáljuk ellátni a feladatot. Évente mintegy 8 millió 
négyzetméteren nyírunk füvet, de látjuk azt is, hogy ilyen időjárási viszonyok között, 
ami az idén volt, biztos, hogy ez kevés lesz. Ehhez öt darab John Deere típusú fűnyíró 
traktor beszerzése történt meg. Ezek a szerződések is aláírásra kerültek, és várhatóan 
2023. III-IV. negyedévében meg fog érkezni az összes gép. Ezzel növelni tudjuk a 
kapacitásunkat, sokkal korszerűbb és szebb munkát fogunk tudni végezni. 
Természetesen mindenütt nem tudjuk lenyírni a füvet. Vannak olyan területek a 
kerékpárutak mentén, illetve a burkolt területeken, ahol a hézagok közt 
gyommentesítést kell végeznünk, ehhez eddig eszközzel nem rendelkeztünk. Érkezni 
fog ilyen eszköz is a III. negyedévben és jövő évtől kezdődően ezt is egy kicsit 
másképp szeretnénk végezni. Fűfelületek vannak külterületeken is nagy 
mennyiségben, de ott nem biztos, hogy ugyanazokat a fűnyírókat érdemes és szabad 
használnunk, hiszen teljesen más területről van szó. Ezekre a területekre egy darab 
szárzúzó gépet vásárolunk és ezzel oldjuk meg a felületek kezelését.  
A tavalyi évben mindannyian tapasztalhattuk, hogy a nagy szárazságnak 
köszönhetően nagyságrendekkel többet kell öntöznünk, ezért akkor azonnali 
intézkedésként növeltük a kapacitást, köszönhetően az önkormányzati forrásnak, de 
látjuk, hogy ezzel nem tudjuk ellátni. Ezért ezeket a kapacitásokat is tovább kell 
bővítenünk, és az idei évben a projektnek köszönhetően érkezni fog egy darab 
kétkaros láncos emelővel ellátott tehergépjármű, ami több funkciót is el tud látni. 
Egyrészt a nyári időszakban a fák locsolását, illetve amennyiben szükséges, akkor a 
közterületek locsolását. Természetesen ez még nem lenne elegendő, ezért egy 
további multicart is vásárolunk, ami segíteni fogja az öntözési munkánkat, a téli 
időszakban pedig az utak kezelését. Ha ezeket az eszközöket üzembe állítottuk, akkor 
nagyon sok nyesedék, illetve zöldhulladék fog képződni, amit valamilyen módon el kell 
juttatnunk a BÁCSVÍZ Zrt. telephelyére, ahol feldolgozzák. Ehhez még egy darab DAF 
tehergépkocsit vásárolunk, amely konténerszállításra is alkalmas.  
A zöldfelületgondozáshoz további munkavállalókra is szükség lesz, hiszen kapacitást 
bővítünk, ezeket az eszközöket üzemeltetni kell majd kollégáknak, akiket viszont ki kell 
vinni a munkahelyre. Ezért vásárolunk két darab Toyota kisbuszt is, amikkel meg 
tudjuk oldani a szállításukat, illetve egy kistehergépkocsit, amivel a kisebb eszközöket 
is ki tudjuk vinni a munka helyszínére.  
 
A köztisztaság területén is látjuk, hogy egyre nagyobb problémák vannak, sokkal több 
a gépjármű, ezért sokkal szennyezettebbek az utak, így ezen a területen is kapacitást 
kell bővíteni. Két darab HAKO Citymaster seprőgép már megérkezett, de további kettő 
érkezik még a projekt során. Az egyik szélesebb seprést tud biztosítani, több mint két 
métert, ez majd az utakat fogja söpörni, a másik 165 centiméter szélességű, ami a 
járdákat és a kerékpárutakat fogja takarítani. Ezek a gépek várhatóan a III. negyedév 
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folyamán megérkeznek. Természetesen a köztisztaság területén is vannak egyéb 
feladataink, például az illegális hulladék elszállítása. Jelenleg egy nagyon régi 
gépparkkal rendelkezünk, amiket nagyon sokat kell szervizbe vinni, ezért kieső idők 
vannak és nem mindig tudjuk azonnal megoldani a feladatokat. Ezen feladat 
megoldásához érkezik két darab Renault tehergépjármű, és ezzel fogjuk megoldani 
mindazt az illegális hulladékot, ami keletkezik, kiszállítjuk a telephelyre. Ami a nagyobb 
mennyiséget jelenti, abban a lakosság segítségét kérjük, hogy ez csökkenjen. Ez a 
közel 10 ezer köbméter zöldhulladék, amiből illegális hulladék lesz, mivel egyéb 
hulladékot is elhelyeznek mellette, rajta, alatta. Ez nem a mi feladatunk lenne, de ezzel 
hatalmas nagy költségeket okoznak. Ehhez is fejlesztéseket kell végrehajtanunk.  
 
Egyre gyakrabban tapasztaljuk, hogy a városban nagyon sok madár van és sok piszkot 
okoznak, ezért lényeges volt, hogy egy olyan eszközt is beszerezzünk, amellyel ezt el 
tudjuk takarítani. Egy Mercedes Sprinter szolgálati gépjárművet helyezünk üzembe, 
ami fel lesz szerelve speciális mosóberendezésekkel is.  
Mindezek mellett van egy fontos napi feladatunk, a kisméretű hulladékgyűjtők, az 
úgynevezett csíkbedobó gyűjtőknek az ürítése. Ehhez egy nagyon öreg gépünk van, 
ami folyamatosan szervizben van, és már a biztonsága nagyon megkérdőjelezhető, 
ezért egy új Mitsubishi hulladékszállító gépjármű is beszerzésre kerül. 
 
Ez az a 22 darab eszköz, ami az idei évben meg fog érkezni, és ezzel ezen a területen 
egy nagyot fogunk előre lépni, hiszen egy sokkal korszerűbb és hatékonyabb 
munkavégzést tudunk majd produkálni.  
Meghatároztuk eredetileg is a projektben, hogy nagyon fontos az útkarbantartás. Ezen 
a területen is elindultak az árajánlati bekérések, illetve a közbeszerzések kiírása 
mintegy 760 millió forint értékben. Remélhetően hamarosan az első ajánlatok is 
megérkeznek a közbeszerzési kiírásokra, és az idei évben a legtöbb eszközre 
szerződést fogunk tudni kötni. Ennek keretében az egyik terület, ami a legnagyobb 
problémát okozta az elmúlt hónapokban, az a földút karbantartás. Ilyen évünk még 
nem volt az elmúlt tizenegynéhány évben, hogy ilyen nagy mennyiségű csapadék 
essen le egyidőben, és közben a közlekedés is megváltozott a külterületeken, sokkal 
több a gépjármű, sokkal sűrűbben használják, ezért az utak is gyorsabban tönkre 
mennek. Jelenleg mintegy ezer kilométer földutat kellene karbantartanunk, járható 
állapotba hozni egy öreg gépparkkal. Szintén nagyon fontos tehát, hogy ezeknek a 
gépeknek a pótlásáról, illetve fejlesztéséről gondoskodjunk. Ennek keretén belül több 
gépláncot üzembe fogunk helyezni, illetve van olyan, amelyiket le kell cserélnünk. A 
cserék esetében vásárolni szeretnénk egy darab vontatott gréder felépítményt, ehhez 
tartozóan egy traktort, amely ezt vontatni is tudja, illetve ahhoz, hogy a vízszikkasztó 
árkokat és a padkákat le tudjuk nyesni, egy darab forgó-kotrógép kerül beszerzésre. 
Ahhoz, hogy az ott keletkezett föld el-, vagy odaszállítását meg tudjuk oldani, egy 
darab billencs tehergépjármű kerül majd beszerzésre.  
A másik fontos dolog a kapacitás növelése, hiszen egyre többet vannak használva az 
utak, ezért egyre több karbantartást is igényelnek. Emiatt szeretnénk egy másik 
gépsort is beállítani a jövőben, melyhez tartozni fog egy darab autógréder, egy henger, 
illetve egy forgó-kotrógép is, hogy ezt a feladatot is teljeskörűen el tudjuk látni, illetve 
egy szállítójármű is, amivel meg tudjuk oldani a föld el-, vagy odaszállítását. 
 
Az utak karbantartása kapcsán a stabilizált utakat a jelenlegi gépparkunkkal csak 
részlegesen tudjuk karbantartani, nincs olyan megoldási javaslatunk, amivel ezt meg 
tudnánk tenni. Emiatt az a döntés született, hogy ehhez kapcsolódva is mindenképpen 
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létrehozunk egy gépsort, ami ezt meg tudja oldani. Ennek a fő gépe az a remixelő gép 
lesz, amivel a meglévő utakat fel tudjuk marni, és majd ezeket az utakat vissza tudjuk 
tömöríteni. Ehhez a géplánchoz biztosítanunk kell kotrógépet és egy traktort, ami 
megfelelő teljesítményű, illetve az egyengetéshez egy vontatott grédert is, valamint 
ahhoz, hogy a megfelelő mennyiségű anyagot ki tudjuk vinni, el tudjuk szállítani, egy 
billencs tehergépjárművet. Ahhoz, hogy ezeket a zúzalékolt utakat megfelelően tudjuk 
tömöríteni, egy gumikerekes hengert is üzembe fogunk állítani.  
A stabilizált utakon és földutakon kívül még vannak a burkolt utak is, ahol szintén nap 
mint nap vannak feladataink, hiszen folyamatosan kátyúk keletkeznek, és emellett, ami 
a legnagyobb problémát okozza, az a padkák állapota. Ezért tervezünk beszerezni egy 
darab padkahengert, illetve három darab kisteherautót ahhoz, hogy a megfelelő 
eszközeinket, valamint a személyzetet ki tudjuk szállítani a területre és végre tudjuk 
hajtani a beavatkozásokat.  
A burkolt utak kapcsán fontos feladat még a forgalomtechnika. A korábban felfestett 
útburkolati jelekhez általában 3-5 évig nem kellett hozzányúlni, azonban a 
megnövekedett forgalom miatt nagyon sok esetben már évente fel kell újítani ezeket. 
Ezért született az a döntés, hogy beszerzünk egy festőgépet, és ehhez tartozóan egy 
szállító járművet is, amivel az eszközöket is szállítani lehet. Azt is látjuk, hogy a 
forgalom már nemcsak napközben nagy, hanem éjszaka is, ezért sok esetben 
előfordult az elmúlt időszakban, hogy éjjel ki kellett menni a kollégáknak és a 
közlekedésbiztonsági szempontból fontos táblákat helyreállítani, valamint egyéb 
akadályokat eltüntetni, illetve a balesetek utáni takarítást elvégezni. Ezért egy ügyeleti 
szolgálati gépjárművet is be szeretnénk szerezni. 
 
Ez lenne a projektnek a része, amit meg szeretnénk valósítani, illetve amire már a 
szerződések meg is köttettek, hiszen a Városi Zöld Eszköz Kft. által elindított 
beszerzések lezárultak. Néhány szerződéskötés hiányzik csak és a gépek érkezni 
fognak folyamatosan az év folyamán. Az útkarbantartó eszközöknél a pályázat egy 
része kiírásra került, a napokban fog kimenni a további kiírás.  
 
Összefoglalásként néhány gondolat, hogy mi is az, amire mi gondoltunk, amikor ezt a 
projektet elindítottuk, illetve a projekt folyamán azt tartottuk szem előtt, hogy egy 
hatékonyabb feladatellátást tudjunk biztosítani a városnak. A megnövekedett 
feladatmennyiséget szeretnénk jóval korszerűbben és a megnövekedett igényeknek 
megfelelően ellátni. Természetesen nagyon fontos volt a környezetvédelmi szempont 
is, hogy mindenképpen olyan eszközöket szerezzünk be, amelyeknek az emissziós 
értéke sokkal kisebb, hiszen látható volt, hogy a régi eszközök sokszor füstöltek és 
néha több kárt okoztak, mint hasznot. Nagyon fontos szempont volt továbbá, hogy az 
a rengeteg kieső állásidő, amikor nem tudtak a gépek dolgozni, mert műhelyben voltak, 
ezek megszűnjenek. Ezáltal egy sokkal hatékonyabb munkát tudjunk végezni, és 
természetesen azzal, hogy egy esztétikusabb, szebb és korszerűbb gépparkkal 
jelenünk meg, szeretnénk Kecskemét város imázsát is növelni.  
Köszönöm a figyelmüket. 
 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
Köszönöm az összefoglalást és kérem a képviselőket, hogy ezt továbbítsák a lakók 
felé is, hiszen a legtöbb kérdés, telefonhívás a városüzemeltetés kérdésköreivel 
kapcsolatosan érkezik. Azt gondolom, hogy az a csomag, amit így szakmai módon és 
nagyon körültekintően végig gondoltunk és megteremtettük hozzá a finanszírozási 
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hátteret, az év második felétől láthatóvá válik mindenhol. A gréderezés leghamarabb 
év végén és jövő év elején fog nagyobb hatékonysággal megjelenni a földútjainkon. 
Ezt a kis türelmet még próbáljuk meg kérni, illetve arra kérni a lakókat, hogy tegyenek 
ők is a saját környezetükért, hiszen ez a város mindannyiunké, nemcsak a 
városüzemeltetés munkatársai kell, hogy elvégezzék utánunk a „piszkos munkát”. 
Kérem, hogy a lakók is segítsenek bennünket abban, hogy mind az előkertek 
esetében, mind pedig az utcán járva, ha látják, hogy el van dobva egy szemét, és a 
közelben ott van a kis kuka, akkor vegyük föl és dobjuk bele. Járjunk jó példával 
mindenki előtt, hogy az összetartozás és a közösségünk tisztelete egyre inkább 
áthasson minden embert. Ez a város mindannyiunké és szeressük ezt a várost. 
Köszönöm a beszámolót. 
 
Lévai Jánosné: 
 
Egy kérdést szerettem volna feltenni ügyvezető úrnak. Lenne-e arra lehetőség, hogy 
évente egyszer, vagy kétszer azon buszvárókat, amelyek fémből vannak, 
megtisztítsuk? Nagyon nehéz ugyanis önkéntes munkával egy-egy vödörrel 
megtisztítani ezeket. Kósafaluból jelezték, hogy nemcsak a buszváró piszkos kívül-
belül, hanem szemetes is, mivel nagyon sokan a buszváróba hordják a szemetet. Így 
egy jó érzésű ember nem ül le a padra, mert annyira piszkos és fertőzött. Azt 
szeretném kérni azon képviselők nevében is, akiknek külterületen van körzetük, hogy 
a buszvárókra nagyobb figyelmet fordítsanak, és a szemetest, ami mellette van, 
gyakrabban ürítsék, mert nagyon gyorsan megtelik. Gondolom, hogy a sok feladatuk 
mellett van olyan munkatárs, aki körbejárja a buszvárókat és a környezetét rendbe 
teszi. Ehhez kérnék ügyvezető úrtól segítséget. Köszönöm. 
 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
Ügyvezető úr hallotta az újabb feladatigénylést, felveszik a feladatok közé a jelzést. 
 
Falu György: 
 
Először is nagyon jó ötlet volt, hogy a költségvetési rendelettel kapcsolatban egy ilyen 
rövid prezentáció a testület elé kerüljön erről a témáról. Nagyon fontos információk 
hangoztak el. Köszönöm a prezentáció elkészítését is, de még hangsúlyosabban 
szeretném megköszönni azt az előkészítő munkát, ami most már több mint egy éve 
tart, ugyanis a költségvetési lehetőségek korlátozottak. Ez, amit most itt látunk, egy 
fantasztikus előrelépés, óriási dolog, de ahhoz, hogy kiválasszuk a legfontosabb és 
legoptimálisabb gépparkot, nagyon sok előkészítő munkát kellett végezni, amit ezúton 
is köszönök a munkatársaknak. A XXI. századi műszaki lehetőségek tárháza ugyanis 
hatalmas, akár 100 milliárd forintot is el lehetett volna költeni. Nagyon felelősségteljes 
volt tehát az előkészítő munka.  
 
Arra is szeretném felhívni a jelenlévők figyelmét, hogy látszólag egyszerű dolognak 
tűnik, hogy veszünk sok gépet, aztán majd minden jó lesz. A munka dandárja azonban 
majd csak ezután következik. A cég egyik legfontosabb feladata most az, hogy 
ezeknek a korszerű gépeknek a kezelését végző munkatársakat megfelelő módon 
kiképezze. Nyilván a közgyűlésnek is feladata, hogy a költségvetési rendeletben 
ezekhez a munkatársakhoz a szükséges finanszírozást biztosítsa. Óriási felelősség 
van a tekintetben is, hogy ezeknek a gépeknek dolgozniuk kell. Ha ezek a gépek 
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dolgoznak, akkor üzemanyagot is használnak. Tehát majdnem úgy lehet mondani, 
hogy most egy magot vetett el a város, de ahhoz, hogy ez a mag kikeljen, felnőjön és 
majd a termését szüretelni tudjuk, ahhoz még nagyon sok munka van hátra. Majdnem 
ugyanannyi munka, mint eddig, és én ehhez szeretnék kívánni a cég munkatársainak, 
a társszervezeteknek sok erőt, kitartást és türelmet, hogy ez a munka valóban egy 
gyümölcsöző termést hozó munkává váljon a kecskeméti polgárok javára. 
Természetesen addig én is kérem a lakók türelmét.  
 
Polgármester asszony gondolataihoz hozzátenném, hogy a városban járva nagy 
örömmel tapasztalom, hogy sok olyan polgár van, akiknek vélhetően fogalma sincs 
arról, hogy nekünk van egy olyan rendeletünk is, ami a város lakóit kötelezi arra, hogy 
a kerítésüktől négyméteres távolságon belül kezeljék a zöldfelületet. Biztos vagyok 
benne, hogy erről nagyon kevesen tudnak, bár sokszor elmondtuk, de ők ennek 
ellenére saját maguk, a lakókörzetükkel szemben támasztott igényesség jegyében, 
megteszik ezt önként. Például a Ladánybenei út mentén közösen üzemelteti az 
önkormányzat a kerékpárút melletti zöldfelületet a Magyar Közút Nonprofit Zrt-vel. 
Sokszor félreértés is adódik abból, hogy az árokpartig le van kaszálva a fű, de utána 
meg nem, vagy fordítva. Bármennyire is igyekszünk összehangolni a közutasokkal a 
munkát, ez sokszor nem sikerül. Azt látom ugyanakkor, hogy bizonyos szakaszokon, 
egyes házak előtt akár 50-60 méter hosszban is a tulajdonos lenyírja a füvet, és nem 
vár arra, hogy a közút, vagy a város ezt megtegye. A belterületi utcákban is, főleg a 
kisebb szatelit részeknél - Ménteleken, Katonatelepen, Kadafalván - tapasztaltam azt, 
hogy rendbe teszik a lakók ezeket a zöldfelületeket. Ez nagy segítség.  
Lezárva a témát, még egyszer köszönöm ügyvezető úrnak ezt a bemutatót és azt a 
sok munkát neki és munkatársainak, valamint a partnerszervezeteknek, hogy idáig 
eljutottunk, ami egy óriási dolog. Köszönöm. 
 
Kopping Rita: 
 
Köszönöm és örülök ennek a beszámolónak, bár úgy gondolom, hogy ez csak 
közvetve része a költségvetésnek, hiszen egy létrehozott cég veszi fel a hitelt, de 
ennek ellenére nagyon hasznos volt ez a beszámoló. Én inkább arra térnék ki, amit 
Király József képviselő is említett korábban, hogy sajnos eljutottunk odáig, hogy 
éveken keresztül ezeknek az eszközöknek a felújítására, új eszközök vásárlására nem 
tudott a város pénzt fordítani. Most pedig a város azon gondolkodott, hogy hogyan 
lehet hitelt felvenni, és kis ügyeskedésekkel kellett ezt az 1,5 milliárd forintos hitelt 
felvenni, ami véleményem szerint hitel, és ezt vissza is kell fizetni. Nagyon szomorú, 
hogy a város saját erőből ezt nem tudta így megoldani. Mindenesetre nagyon örülök 
az eszközbeszerzésnek.  
 
Jánosi István: 
 
Az előző napirendi pont során polgármester asszony említette azokat a területeket, 
ahol az államnak, a kormánynak komoly szerepvállalása van, és ez megjelenik 
mindannyiunk életében Kecskeméten is. Még egy ilyen nagy terület van, ami a 
felsorolásban nem szerepel, de talán érdemes szót ejteni róla, ez pedig a társasági 
adó támogatás, tekintettel arra, hogy egy állami bevételnek a sportcélú átengedése 
történik meg. Ha csak a kecskeméti vonatkozásait tekintjük, milliárdos nagyságrendű 
az a forrás, ami így a különböző sportszervezetekhez kerül, több száz gyermek 
sportolási lehetőségét biztosítva, és ezen túlmenően a létesítményfejlesztésekben is 
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nagyon markánsan megjelenik. Legutóbb például a Katona József Gimnáziumnál 
átadott sportcsarnok esetében. Ez is egy igen jelentős állami szerepvállalás.  
 
A jelen költségvetési rendeletmódosítás kapcsán is örömmel láttam, hogy az 
önkormányzatnak a sportban egyébként betöltött markáns szerepe a rendelet 
módosítás kapcsán is megjelenik, mégpedig nem kis tétellel. Több helyen is szerepel 
sportcélú kiadás az előirányzat módosítások kapcsán. Ebből talán a legnagyobb a 
labdarúgás utánpótlásba tervezett támogatás megjelölése, elsősorban az akadémiai 
rendszerben, illetve az utánpótlás nevelésben szereplő munkát segíti ez a jelentős 
önkormányzati támogatás. Ez csak a KTE Akadémia foglalkoztatásában több mint 400 
sportolót érint, tehát nem kis számról beszélünk. Kecskeméten egyébként most már 
az ezres nagyságrendet is meghaladta a kis labdarúgók száma, és ez a szám 
növekszik, hiszen akár az országos futballeredményeket tekintjük, akár a KTE 
hihetetlen eredményeit, óriási vonzerőt jelent, és nagyon sokan választják ezt a 
sportágat. Értelemszerűen ezeket a sportolókat sokkal több bajnoki kiírásban nevezik 
a különböző szakosztályok és egyesületek. Ez többletköltséget is indukál, és ehhez 
nyújt hathatós támogatást az önkormányzat. Kívánom, hogy ez a támogatás a 
gyerekek fejlődését szolgálja. Ezen túlmenően a következő évben a KTE működése 
biztosítottnak látszik, egyelőre azok az információk láttak napvilágot, hogy az indulás 
feltételeit meg tudják teremteni, de elképzelhetőnek tartom, hogy adott esetben az 
önkormányzatnak is ebben segítséget kell nyújtani. Amennyiben a költségvetési 
lehetőségeink ezt biztosítják, akkor a következő költségvetés módosításnál örömmel 
látnánk, hogyha tudna a város további érdemi segítséget is nyújtani a labdarúgásnak. 
Köszönöm. 
 
Leviczky Cirill: 
 
A költségvetés módosítás kapcsán, mint Kadafalva városrész képviselője, örömmel 
olvastam, hogy többletforrást biztosít a költségvetés lakossági önerős útépítéshez a 
Vörösbegy utca, Harangvirág utca, Csillagvirág utca fejlesztése kapcsán több mint 30 
millió forint értékben. Ahol van összefogás, ott az önkormányzat is mellé tud állni. Nagy 
örömmel olvastam, hogy a bölcsődefejlesztéshez további 6 millió forint 
többlettámogatást biztosít az önkormányzat. Nyilván most derült ki, hogy nagyjából 
mekkora az összeg, és ezért kell ezt kipótolni, de fontos, hogy szerepel a 
költségvetésben, és előbb-utóbb elkészül ez a bölcsőde.  
Ugyanúgy örömmel olvastam az 52-es út fejlesztését, hiszen Kadafalvára kijutni most 
kicsit bonyolult, de amikor elkészül ez a fejlesztés, akkor öröm lesz egy jobb úton 
közlekedni. A Nyíri út folytatása is fontos a választókerületem szempontjából, hiszen 
a hetényi útnak a bal oldalán Úrihegyben, Szarkásban élő polgároknak az életét 
nagyban meg fogja könnyíteni, hogyha az egész hetényegyházi, kerekegyházi 
forgalom nemcsak a régi hetényi úton, hanem ezen a surranó úton is közlekedik, 
nyilván a hetényi bekötővel együtt. Ha elkészül az 52-es út, akkor az is ismét 
teherviselő lesz, tehát az életkörülményeik javulni fognak a lakosoknak.  
 
A Kecskeméti Városüzemeltetési Kft. bemutatóját polgármester asszony valószínűleg 
azzal a szándékkal hozta a napirend elejére, hogy a meglévő gondokra megoldást 
mutasson be. Valóban egy működő, szép jövőt vázolt föl elénk a cég, azonban itt a 
költségvetés kapcsán sem érdemes eltakarni azt a problémát, ami most jelenleg fönt 
áll a földesutak karbantartásával kapcsolatban. Azt gondolom, hogy minden olyan 
képviselő, akinek vannak ilyen útjai a körzetében, ezt napi problémaként éli meg. A 
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napirend tárgyalása közben is hívtak a Faragó közből, hogy képviselő úr május 6-ára 
ígérte a gépsort, de még nem jött. Decemberben kezdődtek ezek a problémák. A 
főmérnök urat februárban kivittem ebbe az utcába, és láttuk, hogy az egyik 
legrosszabb állapotban lévő utca, de a mai napig nem történt még ott semmi. Sokan 
már nem hiszik el, hogy én minden héten, most már lassan minden nap levelet írogatok 
ebben az ügyben. Jó lenne, hogyha megoldás is történne, nemcsak majd a jövőben, 
hanem a mindennapokban is. Nehéz mit mondanom egy választópolgárnak, aki azt 
mondja, hogy kéthavonta az autójában a lengéscsillapítót ki kell cserélni, mert 
tönkremegy az utakon. Ahogy végig mentem ezeken az utakon a saját autómmal, 
éreztem, hogy valóban elképzelhető, hogy ezek a problémák fölmerülnek.  
Nagyon jó a városnak a hozzáállása, hogy ezeket a fejlesztéseket megvalósítja, a 
Városfejlesztési Alap amiatt lett létrehozva, hogy ezeket az önkormányzati 
fejlesztéseket ilyen módon lehessen támogatni, de valahogy a Kecskeméti 
Városüzemeltetési Kft.-nek is fel kell nőnie ehhez a feladathoz. Nemcsak 
megmagyarázni, hogy miért nem tudja ezeket megcsinálni, hanem valóban hozzálátni 
és az ott élő polgárok jogos igényeit kielégíteni. Köszönöm. 
 
Engelt Jakabné: 
 
Dr. Siposné Bodrozsán Alexandra frakcióvezető-helyettes asszony napirend előtti 
felszólalására reagálva szeretném felhívni a figyelmet a költségvetési rendeletünk 
köznevelést is érintő 2023. évi bérfejlesztési összegére, amely több mint 1 milliárd 
forint. Ennek több mint 41 százaléka az óvodapedagógusokat és az ott dolgozó 
munkatársakat érinti. Ebből csak két tételt emelnék ki; a szakmai pótlék közel 130 millió 
forint, és a saját forrás terhére a 12 százalék béremelés több mint 170 millió forint. A 
pedagógusok előmeneteli rendszerét érintő rendelkezések szerint 2023. januárjától 32 
százalék szakmai pótlék illeti meg a pedagógusokat. A 2023. évi eredeti 
költségvetésben 20 százaléknak megfelelő szakmai pótlék szerepel, így a jelenlegi 
rendeletmódosítással ez teljes összegben biztosítva lesz. Itt szeretném még kiemelni 
szintén az óvodapedagógusainkat is érintő cafetéria keret emelését, ami 125 ezer 
forintra történt meg 96 ezer forintról. Annak ellenére, hogy csak az óvodapedagógusok 
tartoznak az önkormányzathoz, számos olyan eszközzel támogatjuk a városban tanuló 
fiatalokat és pedagógusokat, amelyek lehet, hogy nem a bérfejlesztésükben jelennek 
meg. Ezek a támogatások elsősorban a kiemelkedően tehetséges gyerekek 
vonatkozásában jelennek meg, ami a tanulók mellett a tanáraikat is érintik, akik őket 
segítik. A mai közgyűlésünknek két napirendje is ezekről fog majd szólni. Ami a 
mostani költségvetési rendeletmódosításhoz is kapcsolódik és szerepel benne, az az 
együttműködési megállapodás, amit már frakcióvezető úr is említett. Ez azt jelenti, 
hogy 170 kecskeméti középiskolás gyerek vesz részt természettudományos területen 
plusz képzésben, és ezek a tanárok is támogatva vannak. Szeretném még kiemelni a 
Digitális Tudásközpont kialakítását, illetve a feltételeinek biztosítását, amire pályázati 
forrásból volt lehetőségünk, de fenntartani az önkormányzatnak kell, ami 30 millió 400 
ezer forint. Ez szintén a városban tanuló ifjúságnak és pedagógusoknak fog nagy 
segítséget jelenteni a digitalizációs tudásuk fejlesztése érdekében.  
Ezek az eszközök és támogatások mind azt a célt szolgálják és bizonyítják, hogy 
elismerjük a városban a pedagógusokat, a diákokat, az óvodapedagógusokat és 
mindazokat, akik a gyermekeink tanulását és tehetséggondozását segítik.  
Végezetül visszatérve frakcióvezető-helyettes asszony aggodalmához mi is 
szeretnénk kérni, hogy ezt az aggodalmat továbbítsa azon ellenzéki képviselőknek, 
akik Brüsszelben tehetnének azért, hogy azok a támogatások és források a 
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rendelkezésre álljanak, amelyek a jövőben a pedagógusaink előmenetelét fogja 
segíteni. Köszönöm. 
 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
Megállapítom, hogy az előterjesztéshez további kérdés, hozzászólás nincs, módosító 
javaslat nem hangzott el. 
 
Ki ért egyet a rendelet-tervezettel? 
 
(Rendeletalkotáskor a képviselőtestület 21 tagja tartózkodott az ülésteremben.) 

Szavazás után a közgyűlés 12 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül és 9 
tartózkodással megalkotta Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlésének 11/2023. (V. 25.) önkormányzati rendeletét Kecskemét Megyei 
Jogú Város Önkormányzatának 2023. évi költségvetéséről szóló 23/2022. (XII. 8.) 
önkormányzati rendelet módosításáról, amely a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

* * * 

4.) NAPIRENDI PONT 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata tulajdonában lévő lakások 
hasznosításával összefüggő rendeletek módosítása 
Előterjesztő: Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 
(A polgármester 9050-3/2023. számú előterjesztése a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 
 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
A lakásrendeletben több kategóriát különböztetünk meg. Ezek közül a kettő 
leggyakoribb a szociális, illetve a költségelvű bérlakásállomány, amelyek kapcsán azt 
a javaslatot tettem, hogy ezeknek a lakásoknak a lakbérét ne emeljük, ezzel is 
hozzájárulva a bérlők megélhetéséhez. A lakóknak egyébként jelentős aránya 
közszolgálati, köznevelési, közoktatási, vagy közművelődési jogviszonyban van, 
úgyhogy ezzel is próbáljuk segíteni, támogatni őket, hogy végezzék továbbra is 
szívvel-lélekkel a munkájukat. Az előterjesztésben egy új kategóriára tettünk 
javaslatot, a piaci alapon bérelhető lakásállományra. Ugyanis, ha megnézik a 
költségvetés módosításánál az általános tartalék felosztását, akkor látható, hogy több 
száz millió forintot fordítunk most már az üresen álló és rossz állapotban lévő lakásaink 
felújítására. Elindult tehát ez a folyamat a KIK-FOR Kft.-vel közösen, és egy pótlólagos 
forrás bevonását teszi lehetővé a kockázati tőkealapunk. Bevonásra kerül a kockázati 
tőkealap a lakások felújításába, az ingatlanjainkon lévő új társasház és új lakások 
építésébe. Ez a folyamat is elindult nagyon intenzíven, melyben köszönöm 
mindenkinek az együttműködését. Elfogytak az önkormányzati tulajdonú telkeink, 
amelyeket kedvezményes telekértékesítésként az elmúlt években nagyon sok 
családhoz eljuttattunk. Ugyanakkor az előbb említett lakásokban megnyílik a 
lehetőség, hogy a Kecskeméten jövőjüket tervező fiataloknak lehetőséget biztosítsunk 
munkavállalásra, letelepedésre egy kedvezményes albérleti támogatással és egy 
esetleges támogatott lakásvásárlással. Ez a folyamat indulna tehát el. Kérjük a 
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felhatalmazást a képviselőtestület részéről, hogy egy újabb és elég nagy léptékű - 
egyrészt ingatlanfejlesztési, lakásfejlesztési, fiatalokat támogató és az albérleti piacot 
támogató – program indulhasson el.  
Erről szól az előterjesztés.  
 
Király József: 
 
Két dolgot szeretnék még kiemelni. A felügyelőbizottság – melynek tagja rajtam kívül 
Pászti András képviselő is - rendszeresen ülésezik, és próbálja olyan helyzetbe hozni 
a KIK-FOR Kft-t, hogy ez a cég minél jobban ki tudja szolgálni a kecskemétieknek, a 
lakásbérlőknek a különböző igényeit. Van szociális és költségelvű kategória, illetve 
most már a piaci elven működő bérlakás fogalom is bejönne. Beszélgettünk arról, hogy 
hogyan lehet ezt a céget úgy működtetni, hogy tényleg több pénz maradjon. Egyik 
oldalról a cégnél, hogy azt utána lakásfelújításra tudja fordítani, másik oldalról pedig 
az alapító segítsége is kell ehhez. Ekkor derült ki, hogy a 40-50 ezer forintos bérleti 
konstrukcióval szemben ugyanazon lakásokra a szabadpiacon 100-150 ezer forintot 
fizetnek bérleti díjként a lakók. Mindezt úgy, hogy semmivel sem rosszabbak a KIK-
FOR Kft. által pályáztatott lakások, hiszen ezek újonnan épültek.  
Van egy olyan tendencia is, hogy általában a régi rendszerben szociális alapon 
megörökölt lakások nagy része a belvárosban található, ahol elöregedő társadalom 
van, illetve azok a lakosok, akik ott élnek, nem újítják föl, mint esetleg annak idején ezt 
megtették. Így szlömösödnek le azok a szép épületeink belülről és kívülről is, 
melyekben a KIK-FOR Kft. is tulajdonos. Ezért is kezdtünk neki egy közös 
gondolkodásnak, amiben polgármester asszony is egyetértett, és bevonásra került 
ebbe a Városi Alapkezelő is. Megtaláltuk azt a közös metszéspontot, ami alapján 
elindulhattunk ezen az úton.  
 
Másrészt polgármester asszony is célzott rá, hogy vannak olyan cégek, illetve a 
közszolgáltatás kapcsán olyan szervezetek, amelyek kérnek az önkormányzattól 
bérlőkijelölési jogot. Számtalan esetben szembesültünk azonban azzal, hogy üresen 
álltak ezek a lakások és így nem is kapott ezek után pénzt a cég. Úgy láttuk, hogy 
módosítani kellene a rendeletet úgy, hogy ha bérlőkijelöléssel odaad az önkormányzat 
valamelyik szervezetnek valamennyi lakást, akkor azok után fizetnie kell akár kiadja a 
dolgozóinak, akár nem. Ez a módosítás is benne van ebben a csomagban.  
Nagyon sokan jelentkeztek továbbá azzal, hogy költségalapon bérlik a lakást, és voltak 
olyan felújítással kapcsolatos dolgok, amiket azonnal nem tudott megoldani a cég. Erre 
felvetődött, hogy miért ne lehetne azt bevezetni, ami az üzleteknél egyébként már 
működik. Ha azt mondja a bérlő, hogy ő kifesti a lakást, vagy kicseréli az ablakot, akkor 
beszámítják a költségeit a bérleti díjba 50 százalékos alapon. A részletekbe nem 
mennék most bele, mert ez úgyis szabályozva lesz majd a későbbiek folyamán. Egy 
óriási előrelépés lenne tehát az, hogyha elfogadja a rendelet módosítást a testület. 
Bízom benne, hogy ez így is lesz.  
Köszönöm a KIK-FOR Kft. munkáját, mert az elmúlt egy évben nagyon nagy munkát 
végeztek, illetve a Városi Alapkezelő munkáját is. 
 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
Köszönöm képviselő úr hozzászólását és kiegészítését. Látszik, hogy aktív 
felügyelőbizottsági tagként benne van a cég mindennapi életében.  
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Nemcsik Mátyás: 
 
Én is szeretném megköszönni a KIK-FOR Kft. munkáját, illetve az önkormányzat 
részéről is annak, aki részt vesz a lakásrendelet összeállításában. A helyzet 
folyamatos monitorozása, aktualizálása az, ami most fontos, hiszen az élet mindig 
újabb kihívások elé állítja mind a kecskemétieket, mind pedig az egész lakáspiacot. Ez 
megjelenik az önkormányzati bérlakásoknál is. Ma már többször említettük, hogy 
milyen nehéz helyzetben vagyunk, hiszen a Covid-járvány után egy háborús 
környezetben a világgazdaság nem kedvez annak, hogy olyan lakásdíjakat tudjunk 
támogatni a városban, amelyek megvalósulnak a rendelet módosításnak az 
elfogadásával. Láthatjuk, hogy 2020 óta nem emelünk a díjakon az önkormányzati 
bérlakásoknál. Úgy gondolom, hogy ez egy nagy eredmény, és a 2023. évi 
költségvetés biztosítja ennek a fedezetét. Tehát többek között ez is benne van a 2023. 
évi költségvetésben, hogyha már az előbbiekben széles körben átnéztük, hogy mi 
mindenre is költünk a városban. Úgy gondolom, ez mindenképp kiemelkedő, hiszen 
ez több száz lakást érint a városban, melyekben nem feltétlen csak egy ember lakik. 
Így akár több ezer kecskeméti embernek is tudunk azáltal segíteni, hogy a bérlakások 
bérleti díját ilyen alacsonyan tartjuk.  
 
Ezen kívül szeretném én is kiemelni, hogy az előremutató gondolkodásnak 
megfelelően a fiatalok tekintetében tartalmazza az előterjesztés egy olyan új 
támogatási forma bevezetésének az előkészítését is, amely a 28 év alatti kecskeméti 
fiatalok önálló lakhatásának segítését célozná a bérelt lakás bérleti díjához történő 
hozzájárulás formájában. Megvizsgálásra kerülne továbbá az önálló lakáshoz jutás 
támogatás is számukra. Így nemcsak a bérlést, hanem a tulajdonhoz való jutást is 
tudnánk segíteni Kecskeméten a fiataloknak. Ez egy nagyon fontos és előremutató 
gondolkodás, amit már megelőzött a kedvezményes önkormányzati telekvásárlás a 
fiatal családok számára.  
Úgy látom tehát, hogy Kecskeméten a fiatalok, a fiatal családok kiemelt 
támogatásokban részesülnek a jövőben is. Köszönöm, hogy ilyen felelős a 
városvezetés gondolkodása, és kérem a képviselőket, hogy támogassák a rendelet-
tervezetet. 
 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
Megállapítom, hogy az előterjesztéshez további kérdés, hozzászólás nincs, módosító 
javaslat nem hangzott el. 
 
Ki ért egyet a rendelet-tervezettel? 
 
(Rendeletalkotáskor a képviselőtestület 21 tagja tartózkodott az ülésteremben.) 
 

Szavazás után a közgyűlés 21 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
megalkotta Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
12/2023. (V.25.) önkormányzati rendeletét Kecskemét Megyei Jogú Város 
Önkormányzata tulajdonában lévő lakások hasznosításával összefüggő 
önkormányzati rendeletek módosításáról, amely a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

* * * 
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5.) NAPIRENDI PONT 
Az árva és félárva gyermekek részére biztosított nevelési és képzési 
hozzájárulásról szóló 18/2021. (IV.30.) önkormányzati rendelet módosítása 
Előterjesztő: Engert Jakabné alpolgármester 
(Az alpolgármester 8294-4/2023. számú előterjesztése a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 
 
 
Engert Jakabné: 
 
Korábban, a Covid-járvány idején volt egy árva és félárva gyermekeket támogató 
rendeletünk. Ebben a rendelet-tervezetben ezt hoztuk vissza azzal kiegészítve, hogy 
nemcsak a Covid árvákat fogja ez a támogatás érinteni, hanem visszamenőleg akár 
azokat a családokat, vagy gyermekeket is, ahol egyik, vagy mindkét szülőjét 
elvesztette a gyermek. Fontos kiemelni, hogy ez egy neveléshez és képzéshez való 
hozzájárulást fog jelenteni havi rendszerességgel egy éven keresztül. 
 
Kopping Rita: 
 
Nagyon örülök ennek a módosításnak, hiszen amikor annak idején felmerült, hogy 
azokat az árván és félárván maradó gyerekeket támogassuk, akik a Covid-járványban 
veszítették el a szüleiket, ha jól emlékszem, én kértem alpolgármester asszonyt és 
polgármester asszonyt, hogy ezt bővítsük ki mindenkire. Ha valaki árván, vagy félárván 
marad, az mindenkinek nagy problémát okoz az életében. Szeretném megköszönni, 
hogy ez így lett és hogy ez a támogatás létezni fog továbbra is.  
 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
Megállapítom, hogy az előterjesztéshez további kérdés, hozzászólás nincs, módosító 
javaslat nem hangzott el. 
 
Ki ért egyet a rendelet-tervezettel? 
 
(Rendeletalkotáskor a képviselőtestület 21 tagja tartózkodott az ülésteremben.) 
 

Szavazás után a közgyűlés 21 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
megalkotta Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
13/2023. (V. 25.) önkormányzati rendeletét az árva és félárva gyermekek részére 
biztosított nevelési és képzési hozzájárulásról szóló 18/2021. (IV.30.) 
önkormányzati rendelet módosításáról, amely a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

* * * 

6.) NAPIRENDI PONT 
A szociális támogatásokról szóló 3/2015. (II.19.) önkormányzati rendelet 
módosítása 
Előterjesztő: Engert Jakabné alpolgármester 
(Az alpolgármester 8313-5/2023. számú előterjesztése a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
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Pászti András: 
 
Szeretném megköszönni az előterjesztőnek és az illetékes osztálynak, hogy az előző 
közgyűlésen tett indítványomat beépítette ebbe a rendelet módosításba. Kiemelném, 
hogy a térítési díj fizetésre kötelezetteknek lesz egy lehetőségük, ami azt jelenti, hogy 
havi 5.000 forinttal lehet csökkenteni az étkezési térítési díjaikat, de ehhez egy 
kérelmet kell beadniuk. Úgy gondolom, hogy azok a gondozók, akik kiviszik nekik az 
ételeket, ezt az adminisztrációs papírmunkát segíteni fogják, mivel körbejártam ezt a 
kérdést.  
Örülök annak, hogy körülbelül 100-150 embernek, aki szegényebb sorsú, könnyebbé 
válik ezáltal az étkezése. 
 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
Megállapítom, hogy az előterjesztéshez további kérdés, hozzászólás nincs, módosító 
javaslat nem hangzott el. 
 
Ki ért egyet a rendelet-tervezettel? 
 
(Rendeletalkotáskor a képviselőtestület 21 tagja tartózkodott az ülésteremben.) 
 

Szavazás után a közgyűlés 21 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
megalkotta Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
14/2023. (V. 25.) önkormányzati rendeletét a szociális támogatásokról szóló 
3/2015. (II. 19.) önkormányzati rendelet módosításáról, amely a jegyzőkönyv 
mellékletét képezi. 
 
 

* * * 

 
7.) NAPIRENDI PONT 
Alapítványi források átadásáról szóló döntések meghozatala 
Előterjesztő: Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 
(A polgármester 8766-4/2023. számú előterjesztése a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 
 
Lévai Jánosné: 
 
Azok az összegek, amelyek ebben az előterjesztésben szerepelnek, azok közé 
tartoznak, amelyek nem kötelező feladatok. Látjuk például az Ölelő Kéz Ápolási és 
Hospice Alapítványt benne, akik a városban különféle rendezvényeken ingyenes 
egészségügyi szűrést biztosítanak. Ez azért fontos, mert így nem kell időpontot kérni 
és időt vesztegetni arra, hogy bemenjen valaki a kórházba, vagy az alapellátáshoz, 
hanem meg tudja oldani más körülmények között. Vagy például az Alapítvány a 
Szívbetegekért szervezetet is ki lehetne emelni, akik a kardiológiai betegségekről 
tartanak előadást és a szűrővizsgálataik nagyon sok esetben életet is menthetnek. A 
Bács-Kiskun Megyei Kórházért Alapítványt 300.000 forinttal támogatná az 
önkormányzat, akik szintén egészségügyi szűréseket végeznének ebből a lakosság 
számára. A Harmónia Gyermek és Felnőtt Egészségfejlesztő Mozgásközpont 
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Alapítvány esetében is a 400.000 forint támogatás nagyon jó helyre kerülne, hiszen ők 
fejlesztő táborokat szerveznek a mozgásképesség fejlesztéséhez, és rehabilitációs 
tevékenységet is folytatnak.  
A Bíbor és Bársony Magyar Segítőkutya Alapítvány néhány éve működik. A 
támogatással az autizmussal élő gyermekek fejlesztését segítenénk. A Pressley Ridge 
Magyarországért Alapítvány programja a korábbi években már több általános 
iskolában működött. Nagyon örülök annak, hogy a Juhász utcai óvoda is be tud 
kapcsolódni ebbe a programba. A működési kiadásokat támogatná az önkormányzat, 
ha megszavazza a testület a határozat-tervezetet. 
 
Bízom benne, hogy az önkormányzat vezetése jövőre is támogatni fogja a civil 
szervezeteket. A napokban került megrendezésre, a „Muzsikál az erdő” 
rendezvénysorozat, ami nagyon nagy érdeklődésre tartott számot. A rendezvény 
költségeihez is javasol támogatást biztosítani az önkormányzat. 
 
Köszönöm a városvezetésnek, hogy a tanácsadó testületi kereteket is megtartotta, és 
ebben az előterjesztésben a 10., 11. és a 2. számú Egyéni Választókerület Tanácsadó 
Testületeinek kérelme alapján további alapítványoknak is biztosítana a város 
támogatást.  
Kérem képviselőtársaimat, hogy támogassák a határozat-tervezetet. 
 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
Megállapítom, hogy az előterjesztéshez további kérdés, hozzászólás nincs, módosító 
javaslat nem hangzott el. 
 
Ki ért egyet a határozat-tervezettel? 
 
(Határozathozatalkor a képviselőtestület 20 tagja tartózkodott az ülésteremben.) 

 
Szavazás után a közgyűlés 20 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
az alábbi határozatot hozta: 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
75/2023. (V.25.) határozata 
Alapítványi források átadásáról szóló döntések meghozatala 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megtárgyalta 
Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 8766-4/2023. számú előterjesztését és az 
alábbi döntést hozta: 
 

I. 
 

A közgyűlés úgy dönt, hogy Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlésének Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2023. évi 
költségvetéséről szóló 23/2022. (XII.8.) önkormányzati rendelete 3011412 
Egészségügyi feladatok előirányzata terhére az alábbi támogatásokat biztosítja: 
 

• Az Ölelő Kéz Ápolási és Hospice Alapítvány részére a 2023. évi 
felhasználási időszakra, 2024. január 15-i elszámolási határidővel 400.000 Ft összegű 
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támogatást Kecskemét város különböző rendezvényein végzett egészségügyi szűrés 
és tanácsadás finanszírozására. 
 

• Az Alapítvány a Szívbetegekért részére a 2023. évi felhasználási időszakra, 
2024. január 15-i elszámolási határidővel 300.000 Ft összegű támogatást a 
Kecskemét és vonzáskörzetében élő lakosság kardiológiai betegségeinek korai 
felismerése és megelőzése szempontjából nélkülözhetetlen egészségügyi 
szűrővizsgálatok és tanácsadások költségeihez. 
 

• A Bács-Kiskun Megyei Kórházért Alapítvány részére a 2023. évi 
felhasználási időszakra, 2024. január 15-i elszámolási határidővel 300.000 Ft összegű 
támogatást a kecskeméti lakosság számára végzett egészségügyi szűrővizsgálatok 
jelentette kiadásokra. 

 
 

II. 
 

A közgyűlés úgy dönt, hogy Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlésének Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2023. évi 
költségvetéséről szóló 23/2022. (XII.8.) önkormányzati rendelete 3342062 
Ifjúságpolitika, drogprevenció előirányzata terhére az alábbi támogatásokat 
biztosítja: 
 
 

• A Harmónia Gyermek és Felnőtt Egészségfejlesztő Mozgásközpont 
Alapítvány részére, a 2023. évi felhasználási időszakra, 2024. január 15-i elszámolási 
határidővel, 400.000 Ft összegű támogatást fejlesztő tábor szervezésének, mozgás- és 
képességfejlesztő, egészségügyi és rehabilitációs tevékenységének működési 
kiadásaira. 
 

• A Bíbor és Bársony Magyar Segítőkutya Alapítvány részére, a 2023. évi 
felhasználási időszakra, 2024. január 15-i elszámolási határidővel, 400.000 Ft összegű 
támogatást működési kiadásokra, mely az autizmussal élő gyermekek korszerű 
fejlesztését biztosítja terápiás kutyák segítségével. 

 
III. 

 
A közgyűlés úgy dönt, hogy Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlésének Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2023. évi 
költségvetéséről szóló 23/2022. (XII.8.) önkormányzati rendelete 3222102 Szociális 
jellegű feladatok támogatása előirányzata terhére az alábbi támogatást biztosítja: 
 

A Pressley Ridge Magyarország Alapítvány részére az alapítvány által a 
Kecskeméti Belvárosi Zrínyi Ilona Általános Iskola Tóth László Általános 
Iskolájában, a Kecskeméti Corvin Mátyás Általános Iskola Hunyadi János 
Általános Iskolájában, a Ferenczy Ida Óvoda Mátis Kálmán utca 4. és Juhász 
utca 1. számú feladatellátási helyein a 2023. évben megvalósítandó Pressley 
Ridge komplex nevelési és oktatási program elkezdéséhez illetve folytatásához, 
2024. január 15-i elszámolási határidővel, 8.000.000 Ft összegű támogatást 
működési kiadásokhoz. 
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IV. 

 
A közgyűlés úgy dönt, hogy Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlésének Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2023. évi 
költségvetéséről szóló 23/2022. (XII.8.) önkormányzati rendelete 4911002 Civil 
szervezetek támogatása előirányzata terhére az alábbi támogatást biztosítja: 
 

A Muzsikál az Erdő Alapítvány részére, a 2023. évi felhasználási időszakra, 
2024. január 15-i elszámolási határidővel, 300.000 Ft összegű támogatást a 20. 
alkalommal megrendezésre kerülő „Muzsikál az erdő” rendezvénysorozat 
költségeihez. 

 
 

V. 
 
A közgyűlés úgy dönt, hogy Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlésének Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2023. évi 
költségvetéséről szóló 23/2022. (XII.8.) önkormányzati rendelete 4611662 
Választókerületi támogatási program előirányzata terhére az alábbi támogatásokat 
biztosítja: 
 

• A Corvin, az Emberközpontú Nevelésért Alapítvány részére, a 2023. évi 
felhasználási időszakra, 2024. január 15-i elszámolási határidővel, 190.000 Ft összegű 
támogatást a Kecskeméti Corvin Mátyás Általános Iskola 40 éves születésnapi 
rendezvénye költségeihez. 

 

• A Hunyadi János Általános Iskoláért Alapítvány részére, a 2023. évi 
felhasználási időszakra, 2024. január 15-i elszámolási határidővel, 50.000 Ft összegű 
támogatást a Kecskeméti Corvin Mátyás Általános Iskola Hunyadi János Általános 
Iskolája részére beszerzésre kerülő festékek költségeihez. 

 

• A Kertváros Alapítvány részére, a 2023. évi felhasználási időszakra, 2024. 
január 15-i elszámolási határidővel, 100.000 Ft összegű támogatást a Kecskeméti 
Corvin Mátyás Általános Iskola Kertvárosi Általános Iskolája részére beszerzésre 
kerülő fogyóeszközök és játékok költségeihez. 
 

• A Halasi Úti Általános Iskoláért Alapítvány részére, a 2023. évi felhasználási 
időszakra, 2024. január 15-i elszámolási határidővel, 100.000 Ft összegű támogatást 
a Kecskeméti Belvárosi Zrínyi Ilona Általános Iskola Damjanich János Általános 
Iskolája részére beszerzésre kerülő fogyóeszközök és játékok költségeihez. 
 

• A Hetényegyházi Hétszínvirág Alapítvány részére, a 2023. évi felhasználási 
időszakra, 2024. január 15-i elszámolási határidővel, 200.000 Ft összegű támogatást 
a Kálmán Lajos Óvoda Pajtás Utcai Óvodája működési költségeihez. 
 

• A Kecskemét Móricz Zsigmond Iskoláért Alapítvány részére, a 2023. évi 
felhasználási időszakra, 2024. január 15-i elszámolási határidővel, 500.000 Ft összegű 
támogatást iskolai oktatási- és sporteszközök beszerzési költségeihez. 
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A közgyűlés felhatalmazza Szemereyné Pataki Klaudia polgármestert a támogatási 
szerződések aláírására. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős:   Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 
 
 
 
A határozatról értesülnek: 
1.) Tisztségviselők 
2.) Állandó bizottságok elnökei 
3.) Ladics Monika irodavezető, Humánszolgáltatási Iroda 
4.) Dr. Szigeti Krisztina, a Társadalompolitikai Osztály vezetője 
5.) Nagyhegyesi-Kis Mariann osztályvezető, Közösségi Kapcsolatok Osztálya 
6.) Balogh Zoltán irodavezető, Fejlesztéspolitikai Iroda 
7.) Berente Ágnes, a Pályázati és Közbeszerzési Osztály vezetője 
     és általa: érintettek 
 
 

* * * 
 
8.) NAPIRENDI PONT 
Intézményi alapító okiratok módosítása  
Előterjesztő: Engert Jakabné alpolgármester 
(Az alpolgármester 1493-11/2023. számú előterjesztése a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 
 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
Megállapítom, hogy az előterjesztéshez kérdés, hozzászólás nincs, módosító javaslat 
nem hangzott el. 
 
Ki ért egyet a határozat-tervezettel? 
 
(Határozathozatalkor a képviselőtestület 20 tagja tartózkodott az ülésteremben.) 

 
Szavazás után a közgyűlés 20 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
az alábbi határozatot hozta: 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
76/2023. (V.25.) határozata 
Intézményi alapító okiratok módosítása 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megtárgyalta Engert 
Jakabné alpolgármester 1493-11/2023. számú előterjesztését és az alábbi döntést 
hozta: 
 
1.) A közgyűlés úgy dönt, hogy elfogadja az önkormányzat által fenntartott Corvina 
Óvoda, Ferenczy Ida Óvoda, Kálmán Lajos Óvoda, Ciróka Bábszínház, Kecskeméti 
Planetárium Művelődési Ház, Egészségügyi és Szociális Intézmények Igazgatósága 
Szegedi Tudományegyetem Háziorvosi Oktató Központja, Őszirózsa Időskorúak 
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Gondozóháza, valamint Kecskeméti Városrendészet jelen határozat 1-8. számú 
mellékletei szerinti módosító okiratait, valamint a határozat 9-16. számú mellékletei 
szerinti módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt alapító okiratait. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:   Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 
 
2.) A közgyűlés felhatalmazza Szemereyné Pataki Klaudia polgármestert a jelen 
határozat alapján elkészített módosító okiratok, valamint módosításokkal egységes 
szerkezetbe foglalt alapító okiratok aláírására, továbbá a teljes eljárás során a 
szükséges intézkedések megtételére, amennyiben szükséges, adminisztratív jellegű 
hiánypótlás benyújtására. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős:   Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 
 
A határozatról értesülnek: 
1.) Tisztségviselők 
2.) Állandó bizottságok elnökei 
3.) Ladics Monika irodavezető, Humánszolgáltatási Iroda 
4.) Dr. Szigeti Krisztina, a Társadalompolitikai Osztály vezetője 
5.) Nagyhegyesi-Kis Mariann osztályvezető, Közösségi Kapcsolatok Osztálya 
6.) Dr. Patay Balázs irodavezető, Szervezési és Jogi Iroda 
7.) Dr. Fölföldi Klára, a Jogi Osztály vezetője 
     és általa: érintettek 
 
(A határozat mellékletei – a terjedelmükre tekintettel - nem kerültek beillesztésre 
a jegyzőkönyvbe, megtekinthetőek a 8. napirend mellékleteiként.) 
 

* * * 

9.) NAPIRENDI PONT 
Együttműködési megállapodás megkötése a Nemzeti Orvosbiológiai 
Alapítvánnyal 
Előterjesztő: Engert Jakabné alpolgármester 
(Az alpolgármester 7501-2/2023. számú előterjesztése a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 
 
Engert Jakabné: 
 
Ez az együttműködés arról szól, hogy a természettudomány iránt érdeklődést tanúsító 
gyermekek ebbe a természettudományos laborba a kötelező oktatáson kívül be tudnak 
kerülni. A tegnapi adatok szerint ez jelenleg 170 gyermeket érint a város különböző 
középiskoláiból. A központ a Református Gimnázium területén van, és rendkívüli 
lehetőségeket nyújt a gyerekeknek. Azon túl, hogy ezekben a laborokban 
ismerkedhetnek a különböző természettudományi területekkel akár orvosbiológiai, 
akár kutatási programokat is meg tudnak ismerni és a kutatás rejtelmeibe is bevezetik 
őket. Táborokat is szerveznek, ahol a gyerekek Nobel-díjas kutatókkal tudnak 
találkozni. Azt gondolom, hogy ez mind a kecskeméti pedagógusoknak, akik 
foglalkoznak ezekkel a gyerekekkel, mind pedig a gyerekeknek óriási lehetőség.  
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Dr. Papp Zoltán: 
 
Ez az alapítvány több lábon is áll, tehát a felnőtt kutatása is nagy fontossággal bír, 
hiszen az lenne a fő célja, hogy összevonja az országban a tudósokat, hogy egy közös 
cél mentén vezesse és támogassa a kutatásokat, hogy minél jobban fel tudjon 
gyorsulni az előrelépés az orvosi kutatások területén. Kérem a testületet, hogy 
támogassa a határozat-tervezetet.  
 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
Megállapítom, hogy az előterjesztéshez további kérdés, hozzászólás nincs, módosító 
javaslat nem hangzott el. 
 
Ki ért egyet a határozat-tervezettel? 
 
(Határozathozatalkor a képviselőtestület 20 tagja tartózkodott az ülésteremben.) 

 
Szavazás után a közgyűlés 20 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
az alábbi határozatot hozta: 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
77/2023. (V.25.) határozata 
Együttműködési megállapodás megkötése a Nemzeti Orvosbiológiai 
Alapítvánnyal 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megtárgyalta Engert 
Jakabné alpolgármester 7501-2/2023. számú előterjesztését és az alábbi döntést 
hozta: 
 
1.) A közgyűlés úgy dönt, hogy a határozat melléklete szerint együttműködési 
megállapodást köt a Nemzeti Orvosbiológiai Alapítvánnyal. 
 
2.) A közgyűlés úgy dönt, hogy Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlésének Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2023. évi 
költségvetéséről szóló 23/2022. (XII. 8.) önkormányzati rendelete 3342062 
„Ifjúságpolitika, drogprevenció” előirányzata terhére a Nemzeti Orvosbiológiai 
Alapítvány kecskeméti képzési programjához a 2023. évre 4.000.000.- Ft támogatást 
biztosít. 
 
A közgyűlés felhatalmazza Szemereyné Pataki Klaudia polgármestert az 
együttműködési megállapodás és a támogatási szerződés aláírására. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős:   Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 
 
A határozatról értesülnek: 
1.) Tisztségviselők 
2.) Állandó bizottságok elnökei 
3.) Ladics Monika irodavezető, Humánszolgáltatási Iroda 
     és általa: Nemzeti Orvosbiológiai Alapítvány 
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  A 77/2023. (V.25.) határozat melléklete 
 

 

EGYÜTTMŰKÖDÉSI MEGÁLLAPODÁS 

 

amely létrejött egyrészről 

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata 

székhelye: 6000 Kecskemét, Kossuth tér 1. 

adószáma: 15724540-2-03 

KSH száma: 15724540-8411-321-03 

PIR azonosítója:724540 

képviseli: Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

a továbbiakban: Önkormányzat, 

 

másrészről a 

 

Nemzeti Orvosbiológiai Alapítvány 

székhelye: 6721 Szeged, Lechner tér 15. 

adószáma: 18397877-2-06 

képviseli: Dr. Varró András, a kuratórium elnöke 

a továbbiakban: Alapítvány, 

 

(a továbbiakban: Felek) között alulírott helyen és időben, az alábbi tartalommal: 

 

I. 

 

Az együttműködés alapvető célja 

 

Jelen együttműködés célja a Nemzeti Orvosbiológiai Alapítvány Nemzeti Tudósképző 

Akadémia Középiskolai Képzési Program működésének támogatása a Kecskeméten 

kiemelkedő szintű biológiai képzést végző középiskolákban, melyhez szorosan kapcsolódik a 

diákok részvétele a Bács-Kiskun Vármegyei Oktatókórház programjaiban. A speciális program 

bevezetésével erősödik a középiskolákban folyó biológia tantárgyi tehetséggondozás, a 

középiskolás korú tehetséges diákok élettudományi kutatásokban alkalmazható képességeinek 

fejlesztése, az élettudományi egyetemi szakok felé történő pályaorientáció. Az együttműködés 

területe elsősorban az orvosbiológiai kutatásokhoz kapcsolódó területek (orvos, gyógyszerész, 

biológus, vegyész, biofizikus), amely a későbbiekben más irányba tovább bővíthető. Az 

elméleti ismeretek valódi kórházi környezetben való alkalmazása során kialakult személyes 

tapasztalat a diákok későbbi képzése során hasznosul, valamint erősíti az elhelyezkedéshez 

kapcsolódó motivációt. 

 

 



48 

 

Jegyzőkönyv Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlésének 2023. május 25-én megtartott üléséről 

 

 

 

 

 

 

 

II. 

 

Az együttműködés keretében vállalt feladatok az Alapítvány részéről 

 

1. A Középiskolai Képzési Program, azaz a program know-how-jának biztosítása, 

illesztése az önkormányzat releváns stratégiai dokumentumaiban megfogalmazott 

célokhoz, illetve közreműködés ezeknek a stratégiai dokumentumoknak a 

létrehozásában.  

 

2. A program módszertanának bevezetéséhez szükséges képzések, szakmai felkészítők 

megtartása, a tananyagok biztosítása. 

 

3. Folyamatos szakmai konzultáció és szupervízió a programot alkalmazó pedagógusok, 

nevelők, egyéb szakemberek számára az elméleti tudás gyakorlati bevezetéséhez. 

 

4. Együttműködés az Önkormányzattal és a partnerintézményekkel, azok tájékoztatása az 

elért eredményekről. 

III. 

 

Az együttműködés keretében vállalt feladatok az Önkormányzat részéről 

 

1. A Nemzeti Tudósképző Akadémia Középiskolai Képzési Programjának kecskeméti 

székhelyű középiskolákban történő bevezetésének és működtetésének koordinálása, a 

bevezetést követő folyamatos fenntartása.  

 

2. Közös képzési és egyéb szakmai programokban való részvétel támogatása. 

 

3. Közös tudományos rendezvények megszervezésében, valamint közös szakmai 

kiadványok létrehozásának támogatása.  

 

IV. 

 

Az együttműködés jellege, keretei 

 

1. Az együttműködés önkéntes, a kölcsönös együttműködésen alapul, amelynek során 

Felek kölcsönösen tiszteletben tartják egymás érdekeit. 

 

2. Felek minden, az együttműködés tekintetében lényeges információt haladéktalanul 

megosztanak egymással. 
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3. Felek a jelen megállapodás teljesítése érdekében évente egyeztetnek az adott évi 

szakmai feladatokról és azok támogatásáról.  

 

 

 

 

 

 

V. 

 

A megállapodás időbeli hatálya 

 

Felek a jelen megállapodást az aláírás napjától öt évre kötik. Felek a jelen megállapodásban 

foglaltak teljesülését szükség esetén évente felülvizsgálják, közös megegyezéssel a 

megállapodást módosítják. A jelen megállapodást bármelyik fél a másik félhez intézett 

egyoldalú írásbeli nyilatkozattal indokolás nélkül – legalább 30 napos felmondási idő 

biztosításával – megszüntetheti azzal, hogy eltérő megállapodás hiányában a felmondás 

közléséig megkezdett szakmai vállalást megfelelően be kell fejezni. 

 

VI. 

 

Kapcsolattartók 

 

A jelen megállapodásban meghatározott feladatok végrehajtása tekintetében kapcsolattartásra 

jogosult személyek: 

Az Önkormányzat részéről: 

 név: Engert Jakabné 

 beosztás: alpolgármester 

 e-mail: engert.jakabne@kecskemet.hu  

 telefon: 06-76-513-508 

 

Az Alapítvány részéről: 

Operatív kapcsolattartó:  

(szerződéses, pénzügyi kérdésekben)  Szakmai kapcsolattartó: 

név: Takács Anita    név: Lengyel Adrien 

beosztás: operatív igazgató   beosztás: középiskolai képzési igazgató 

 e-mail: takacs.anita@edu-sci.org  e-mail: lengyel.adrien@edu-sci.org   

 telefon: 06-30-262-8811   telefon: 06-30-31-66-890 

 

 

VII. Adatkezelés 

 

Az adatkezelés jogalapja az Alapítvány képviselője vonatkozásában az Európai Parlament és a 

Tanács 2016/679 (2016. április 27.) számú, a természetes személyeknek a személyes adatok 

kezelése tekintetében történő védelméről és az ilyen adatok szabad áramlásáról, valamint a 

95/46/EK rendelet hatályon kívül helyezéséről szóló általános adatvédelmi rendelet (a 

továbbiakban: „GDPR”) 6. cikk (1) bekezdés e) pontja szerint a közérdekű feladat 

végrehajtásához szükséges adatkezelés, tekintettel a Magyarország helyi önkormányzatairól 

szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdés 15. pontjában foglaltakra. 

mailto:engert.jakabne@kecskemet.hu
mailto:takacs.anita@edu-sci.org
mailto:lengyel.adrien@edu-sci.org
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Felek tudomásul veszik, hogy az Önkormányzat a jelen okiratban rögzített adatokat az irattári 

tervre vonatkozó mindenkor hatályos jogszabályok szerinti időtartamban, legalább azonban az 

okirat keltétől számított 8 évig a számvitelről szóló 2000. évi C. törvény szerinti számviteli 

alapbizonylatok kötelező megőrzése érdekében kezelni köteles. 

Az adatkezelés további részleteit az Önkormányzat Általános Adatkezelési Tájékoztatója 

(www.kecskemet.hu/varoshaza/adatvedelem) tartalmazza, amelynek megismerését az 

Alapítvány képviselője e szerződés aláírásával elismeri. 

 

VIII. 

 

Záró rendelkezések 

 

1. Felek vállalják, hogy a jelen megállapodás kapcsán keletkező esetleges vitáikat 

elsődlegesen egyeztetéssel, tárgyalásos úton rendezik oly módon, hogy az nem 

akadályozhatja a meghatározott feladatok végrehajtását. 

 

2. Az esetlegesen felmerülő jogvitákkal kapcsolatban szerződő felek kikötik hatáskörétől 

függően a Kecskeméti Törvényszék vagy a Kecskeméti Járásbíróság kizárólagos 

illetékességét.  

 

3. Jelen szerződésben nem szabályozott kérdésekben a Polgári Törvénykönyvről szóló 

2013. évi V. törvény rendelkezései az irányadóak.  

 

Jelen Megállapodás 5 (öt) eredeti példányban jön létre, amelyet a Felek, mint akaratukkal 

mindenben egyezőt fogadták el, és képviselőik útján írják alá. 

 

 

 

Szeged, ……………………….    Kecskemét, ………………………  

 

 

 

 

 

…………………………………………… 

Dr. Varró András  

a kuratórium elnöke 

Nemzeti Orvosbiológiai Alapítvány 

………………………………………….. 

Szemereyné Pataki Klaudia 

polgármester 

Kecskemét Megyei Jogú Város 

Önkormányzata 

 

 

…………………………………………… 

Dr. Hegyi Péter  

programigazgató 

Nemzeti Orvosbiológiai Alapítvány 

 

 

http://www.kecskemet.hu/adatvedelem
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* * * 

 
 
 
 
 
10.) NAPIRENDI PONT 
A Kecskeméti Tehetségsegítő Tanács tevékenységével kapcsolatos döntések 
meghozatala  
Előterjesztő: Engert Jakabné alpolgármester 
(Az alpolgármester 8.915-2/2023. számú előterjesztése a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 
 
Pászti András: 
 
A Kecskeméti Tehetségsegítő Tanács átalakításra fog kerülni. Az önkormányzatoknál 
a tehetség tanácsok létrehozása 2010-ben kezdődött el. Kecskemét városa már akkor 
is létrehozott egy tanácsot, majd 2016-ban változtattunk, illetve a Kecskeméti 
Tehetségsegítő Tanács tagságának összetételében most is változtatás jelenik meg. A 
Fényes Adolf Tehetséggondozó Program képviselője, a Kecskeméti Képzőművészeti 
Szabadiskola képviselője, a középiskolák azon szellemi központjai jelennek meg a 
tanács tagjai között, amelyek hosszú távon olyan eredményeket értek, amire a város 
büszke lehet. A Kreatív Tudásközpont Közalapítvány kuratóriumának képviselője, a 
Matematikában Tehetséges Gyermekekért Alapítvány képviselője, a Neumann János 
Egyetemért Alapítvány, illetve a Nemzeti Tudósképző Akadémia Középiskolai Képzési 
Programot működtető Kecskeméti Református Gimnázium képviselője, valamint a 
Mathias Corvinus Collegium képviselője is ennek a csapatnak lesz a tagja. 
A korábbi tanács munkái is méltóak, de az utóbbi időben változás kezdődött el. A 
korábbi években 4-6 gyereket és ugyanannyi pedagógust jelölt ki a város, hogy kik a 
legtehetségesebbek. Úgy gondolom, hogy tavaly egy komoly áttörés történt a 
városnak ezen életében, mert közel 100 gyermek kapott díjat, illetve 50 pedagógus. 
Egy komoly ünnepségen adta át a városvezetés ezeket a díjakat. Miután ez a 
tehetséggondozás témakör nemzeti kérdéssé válik egy olyan világban, mint amilyen a 
miénk, ezért nagyon fontos az, hogy megtaláljuk azokat a tehetséges gyerekeket, 
felnőtteket, akiknek vannak ötleteik hogyan tudnák jobban és szebben felvirágoztatni 
egy várost vagy országot. Örülök annak, hogy polgármester asszony ezt figyelemmel 
kíséri. Úgy gondolom, hogy a megújult tanácsban lesznek lehetőségek és lesz olyan 
pont, amiben még többet tudunk hozzáadni a város történetéhez, illetve a jelenlegi 
szempontot javítani tudjuk. Felfedezzük azokat a tehetségeket, akik köztünk vannak. 
Véleményem szerint a tehetség fel nem fedezése pazarlás. Mi magyarok, mi 
kecskemétiek annyira nem vagyunk gazdagok, hogy a tehetségeinket elpazaroljuk. 
 
Engert Jakabné: 
 
Az előterjesztést annyiban egészíteném ki, hogy az Esélyteremtési Bizottság ülésén, 
mint előterjesztő javasoltam, hogy a Kecskeméti Tehetségsegítő Tanács tagjaira 
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vonatkozó felsorolás egészüljön ki a mindenkori Esélyteremtési Bizottság elnökének a 
személyével. A bizottság a javaslatot elfogadta, a módosító javaslatot felvállalom. 
Képviselő úr szépen összefoglalta a tanács jövőbeni céljait. Egyet azonban szeretnék 
kiemelni. Sokkal szorosabb és építőbb kapcsolatot szeretnénk kiépíteni a Nemzeti 
Tehetségsegítő Tanáccsal, ami országos szinten fogja össze ezeket a tanácsokat. A 
tanács tagjai között lesz egy olyan képviselő is, aki jelenleg is a nemzeti tanács 
munkáját segíti. 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
Alpolgármester asszony előterjesztőként felvállalta a bizottság által javasolt, a tanács 
tagjaira vonatkozó kiegészítést. Látható az elmúlt előterjesztések kapcsán, hogy nem 
kérdés a város és a város közössége számára, hogy a pedagógus társadalmát és a 
jövő ifjúságát, ahol tudjuk elismerjük és segítjük. Ezek az előző előterjesztések mind 
azt szolgálják, amit a város a saját hatáskörében megtehet, azt meg is lépi, teszi és a 
szükséges költségvetési forrásokat biztosítja hozzá. 
Kérem támogassuk ezt az előterjesztést is. 
 
Megállapítom, hogy az előterjesztéshez kérdés, több hozzászólás nincs, további 
módosító javaslat nem hangzott el.  
Megkérdezem, ki ért egyet a módosított határozat-tervezettel? 
 
(Határozathozatalkor a képviselőtestület 21 tagja tartózkodott az ülésteremben.) 

 
Szavazás után a közgyűlés 21 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
az alábbi határozatot hozta: 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
78/2023. (V.25.) határozata 
A Kecskeméti Tehetségsegítő Tanács tevékenységével kapcsolatos döntések 
meghozatala 
 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megtárgyalta Engert 
Jakabné alpolgármester 8.915-2/2023. számú előterjesztését, és az alábbi döntést 
hozta: 
 
1.) A közgyűlés úgy dönt, hogy – a korábbi kijelölések visszavonása mellett – a 
Kecskeméti Tehetségsegítő Tanács tagjai: 
• a mindenkori polgármester, 
• a köznevelésért és tehetséggondozásért felelős alpolgármester, 
• a mindenkori Esélyteremtési Bizottság elnöke, 
• az országos tehetségsegítő hálózattal kapcsolatot tartó koordinátor, 
• a Fényes Adolf Tehetséggondozó Program képviselője, 
• a Katedra Általános Iskola, Gimnázium, Informatikai és Művészeti Technikum, 
Szakgimnázium és Kollégium képviselője, 
• a Kecskeméti Bányai Júlia Gimnázium robotika műhelyének képviselője, 
• a Kecskeméti Katona József Gimnázium színjátszó műhelyének képviselője, 
• a Kecskeméti Junior Sport Nonprofit Kft. képviselője, 
• a Kecskeméti Kodály Zoltán Ének-zenei Általános Iskola, Gimnázium, 
Szakgimnázium és Alapfokú Művészeti Iskola képviselője, 
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• a Kecskeméti Szakképzési Centrum Kandó Kálmán Technikumának 
képviselője, 
• a Kreatív Tudásközpont Közalapítvány kuratóriumának képviselője, 
 
 
 
 
• a Matematikában Tehetséges Gyermekekért Alapítvány képviselője, 
• a Mathias Corvinus Collegium képviselője, 
• a Nemzeti Tudósképző Akadémia Középiskolai Képzési Programot működtető 
Kecskeméti Református Gimnázium képviselője, 
• a Neumann János Egyetemért Alapítvány képviselője, 
• Kecskeméti Képzőművészeti Szabadiskola képviselője. 
 
2.) A közgyűlés felkéri a megújult Kecskeméti Tehetségsegítő Tanácsot, hogy 
alakuló ülésén alkossa meg ügyrendjét. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős:   Engert Jakabné alpolgármester 
 
A határozatról értesülnek: 
1.) Tisztségviselők 
2.) Állandó bizottságok elnökei 
3.) Ladics Monika irodavezető, Humánszolgáltatási Iroda 
4.) Nagyhegyesi-Kis Mariann osztályvezető, Közösségi Kapcsolatok Osztálya 
     és általa: érintettek 
 

* * * 
 
11.) NAPIRENDI PONT 
Önkormányzati ingatlanok visszterhes elidegenítésével és hasznosításával 
kapcsolatos döntések meghozatala 
Előterjesztő: Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester 
(Az alpolgármester 6.243-15/2023. számú előterjesztése a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 
 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
Vannak olyan kiírt pályázataink, amelyek érvénytelenek, eredménytelenek lettek, de 
van olyan is, amelynél mind a bérletre és az értékesítésre is születhet döntés. 
Az előterjesztés 7 darab határozat-tervezetet tartalmaz.  
 
Megállapítom, hogy az előterjesztéshez kérdés, hozzászólás nincs, módosító javaslat 
nem hangzott el.  
Megkérdezem, ki ért egyet a határozat-tervezetekkel? 
 
(Határozathozatalkor a képviselőtestület 21 tagja tartózkodott az ülésteremben.) 
 
Szavazás után a közgyűlés 12 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül és 9 
tartózkodással az alábbi határozatokat hozta: 
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Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
79/2023. (V.25.) határozata 
Önkormányzati ingatlanok visszterhes elidegenítésével és hasznosításával 
kapcsolatos döntések meghozatala  
(A kecskeméti 764 hrsz-ú ingatlan értékesítése érdekében kiírt pályázat 
elbírálása és új pályázat kiírása) 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megtárgyalta Dr. 
Sztachó-Pekáry István alpolgármester 6243-15/2023. számú előterjesztését és az 
alábbi döntést hozta: 
 
1.) A közgyűlés megállapítja, hogy a kecskeméti 764 hrsz-ú ingatlan értékesítése 
érdekében kiírt pályázat eredménytelen. 
 
2.) A közgyűlés úgy dönt, hogy újabb nyilvános pályázatot ír ki a kecskeméti 764 
hrsz-ú, 1304 m2 területű, kivett óvoda megnevezésű ingatlan értékesítése érdekében 
a pályázati felhívás és kiírás szerint, amely jelen határozat 1. és 2. számú melléklete. 
 
3.) A közgyűlés felkéri Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármestert, hogy a pályázat 
közzétételéhez szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős:   Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester 
 
A határozatról értesülnek: 
1.) Tisztségviselők 
2.) Állandó bizottságok elnökei 
3.) Dr. Patay Balázs irodavezető, Szervezési és Jogi Iroda 
4.) Dr. Fölföldi Klára, a Jogi Osztály vezetője 
 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  
79/2023. (V.25.) határozata 1. számú melléklete 

 
PÁLYÁZATI  FELHÍVÁS 

 
Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése (6000 Kecskemét, Kossuth tér 1.) 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  
…/2023. (V.25.) határozata alapján 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének az önkormányzat 
vagyonáról 
és a vagyongazdálkodásáról szóló 19/2013. (VI. 27.) önkormányzati rendelete (a 
továbbiakban: Vagyonrendelet) 24. § (1) bekezdés a) pont ac) alpontja szerint 
nyilvános, egyfordulós pályázatot ír ki 
 
 
a Kecskemét, Csongrádi út 39. szám alatti, 764 hrsz-ú, 1304 m2 területű, kivett óvoda 
megnevezésű ingatlan (a továbbiakban: ingatlan) értékesítése érdekében.  
 
Az ingatlan minimális értékesítési ára bruttó 98.700.000,- Ft. 
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A pályázat részletes feltételeit és követelményrendszerét a pályázati kiírás 
tartalmazza.  
 
Az ajánlatokat legkésőbb 2023. július 24. napjáig lehet benyújtani, személyesen 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata címére (6000 Kecskemét, Kossuth tér 
1.). A borítékon kérjük feltüntetni a „Kecskemét, 764 hrsz-ú ingatlan értékesítése” 
jeligét, továbbá az ajánlattevő nevét, címét. 
 
Részletes pályázati kiírás igényelhető a Polgármesteri Hivatal Vagyongazdálkodási 
Csoportjánál (tel: 76/513-513/2372), vagy letölthető Kecskemét Megyei Jogú Város 
honlapjáról. 
 
A pályázat kiírója a Vagyonrendelet 28. § (2) bekezdése szerint fenntartja a pályázat 
eredménytelenné nyilvánításának jogát. 
 
Kecskemét, 2023.  
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  
79/2023. (V.25.) határozata 2. számú melléklete 
 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése (6000 Kecskemét, Kossuth tér 1.) 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
…/2023. (V.25.) határozata alapján 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének az önkormányzat 
vagyonáról 
és a vagyongazdálkodásáról szóló 19/2013. (VI. 27.) önkormányzati rendelete (a 
továbbiakban: Vagyonrendelet) 24. § (1) bekezdés a) pont ac) alpontja szerint 
nyilvános, egyfordulós pályázatot ír ki 
 
a Kecskemét, Csongrádi út 39. szám alatti, 764 hrsz-ú, 1304 m2 területű, kivett óvoda 
megnevezésű ingatlan (továbbiakban: ingatlan) értékesítése érdekében. 
 
Az ingatlan minimális értékesítési ára: bruttó 98.700.000,- Ft. 
 
Az ingatlan Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Kecskemét Megyei Jogú Város Helyi Építési Szabályzatáról szóló 33/2015. (XII. 17.) 
önkormányzati rendelete mellékletét képező Szabályozási Terv szerint „Vt-0242” 
településközpont vegyes terület övezetben található.  
 
Az általános forgalmi adóról szóló 2007. évi CXXVII. törvény 86. § (1) bekezdés j) 
pontja értelmében az ingatlan értékesítését áfa fizetési kötelezettség nem terheli.  
 
Pályázatot nyújthat be természetes személy és az Nvtv. 3. § (1) bekezdés 1. pontja 
szerinti átlátható szervezet (a továbbiakban együtt: pályázó). 
 
A pályázat kiírója felhívja a pályázó figyelmét, hogy az értékesítést követően az 
ingatlan átminősítéséért, építéshatósági eljárásokért, egyéb engedélyek beszerzése 
során felmerült problémákért felelősséget nem vállal, tehát a pályázó köteles 
valamennyi illetékes hatósággal a pályázat benyújtása előtt előzetesen egyeztetni. 
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A nemzeti vagyonról szóló 2011. évi CXCVI. törvény (a továbbiakban: Nvtv.) 14. § (2) 
bekezdése értelmében a helyi önkormányzat tulajdonában lévő ingatlan értékesítése 
esetén az államot minden más jogosultat megelőző elővásárlási jog illeti meg.  
 
Az Nvtv. 14. § (5) bekezdése alapján az elővásárlási jog gyakorlására külön 
törvényben meghatározott szerv - amennyiben törvény a nyilatkozattételi határidőre 
vonatkozóan eltérően nem rendelkezik - az átruházás valamennyi lényeges elemét 
tartalmazó ajánlat vagy az elővásárlási jog jogosultjával szemben még hatályba nem 
lépett a nemzeti vagyon értékesítésére irányuló szerződés részére történő 
megküldéstől számított 35 napon belül nyilatkozik, hogy kíván-e élni elővásárlási 
jogával az állam nevében. A 35 napos határidőt az ajánlat vagy a szerződés személyes 
átadása esetén az átadás igazolt napjától, postai küldemény esetén a küldemény 
feladásának igazolt napjától kell számítani. A határidő elmulasztása jogvesztő. 
 
Az ajánlatok benyújtásának helye, ideje és módja: 
Az ajánlatok benyújtásának helye: 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatala (6000 Kecskemét, Kossuth tér 
1.) félemelet 5. számú hivatalos helyisége. 
Az ajánlatok benyújtásának ideje: 
 
Az ajánlatokat legkésőbb 2023. július 24. napján 10 óráig kell benyújtani.  
 
Az ajánlatot érvényesen benyújtani kizárólag személyesen, zárt borítékban 
"Kecskemét 764 hrsz-ú ingatlan értékesítése” jeligével lehet.  
 
A pályázat kiírója a hiánypótlásra lehetőséget biztosít. 
 
Az ajánlatot 1 eredeti és 1 másolati példányban kell benyújtani. Az ajánlat eredeti 
példányát olyan módon kell összefűzni, hogy ahhoz iratot sérülésmentesen hozzá ne 
lehessen csatolni, vagy abból eltávolítani. 
 
Az ajánlatot magyar nyelven lehet benyújtani, az idegen nyelvű dokumentumot a kiíró 
nem veszi figyelembe. 
 
Az ajánlati kötöttség minimális időtartama: az ajánlatok bontását követő 120 nap. 
 
A nyertes pályázóval az ajánlati kötöttség időtartamán belül az önkormányzat 
adásvételi szerződést kíván kötni. 
 
Az ajánlatnak tartalmaznia kell: 
 
- A pályázó szerződéskötéshez szükséges azonosító adatait:  
a) természetes személy esetén nevét, születési nevét, születési helyét és idejét, 
anyja születési nevét, lakcímét, adóazonosító jelét, 
b) átlátható szervezet esetén nevét, székhelyét, adószámát, cégjegyzékszámát 
vagy nyilvántartási számát, statisztikai azonosítóját, képviselőjének nevét,  
a) jogi személy esetén 30 napnál nem régebbi hiteles kivonatot 
cégnyilvántartásba, egyéb nyilvántartásba bejegyzett adatairól vagy annak hitelesített 
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másolatát, valamint képviselőjének aláírási címpéldányát vagy aláírás mintáját, vagy 
azok hitelesített másolatát.  
- Átlátható szervezet esetén cégszerűen aláírt okiratba foglalt nyilatkozatot az 
Nvtv. 3. § (2) bekezdése szerint az (1) bekezdés 1. pont b) vagy c) alpontjában foglalt 
feltételeknek való megfelelésről. 
- A pályázó ingatlanra vonatkozó árajánlatát, amely nem lehet kevesebb, mint a 
minimális értékesítési ár, valamint a vételár megfizetésének vállalt határidejét, 
ütemezését.  
- A pályázó nyilatkozatát arra vonatkozóan, hogy az ajánlatok bontását követő 
120. napig ajánlati kötöttséget vállal. 
- A pályázó nyilatkozatát arról, hogy a pályázati feltételeket elfogadja.  
- A pályázó részletes elképzeléseit az ingatlan hasznosítására vonatkozóan. 
- A pályázó nyilatkozatát arról, hogy a személyes adatai kezeléséhez a pályázat 
elbíráláshoz szükséges mértékben hozzájárul. 
 
A pályázat eredménytelenné nyilvánítása: 
 
A pályázat kiírója azt az ajánlatot, amelyben a minimális értékesítési árat nem éri el a 
pályázatban meghatározott összeg, érvénytelennek tekinti.  
 
A pályázat kiírója a Vagyonrendelet 28. § (2) bekezdése alapján fenntartja a jogát a 
pályázat indokolás nélküli eredménytelenné nyilvánítására.  
 
Az ajánlatok felbontásának helye, ideje: 
 
Az ajánlatok felbontásának helye: 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatala (6000 Kecskemét, Kossuth tér 
1.) félemelet 5. iroda. 
 
Az ajánlatok felbontásának ideje: 
 
A pályázatok bontására 2023. július 24. napján 10 óra 30 perckor kerül sor. 
 
A pályázat és az ajánlatok elbírálása: 
 
Az elbírálás ideje: 
 
A pályázat elbírálására Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlésének az ajánlati 
kötöttség időtartamán belüli – 120 nap – ülésén kerül sor. 
 
Az elbírálásra jogosult: 
 
A pályázat eredményességéről vagy eredménytelenségéről, a benyújtott ajánlatok 
érvényességéről, elbírálásáról Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése dönt. A 
pályázat kiírója az Nvtv. 13. § (1) bekezdésében foglaltak figyelembevételével a 
benyújtott ajánlatokat az összességében legelőnyösebb ajánlat szempontja szerint 
értékeli a szolgáltatás és ellenszolgáltatás értékarányosságára tekintettel.  
 
Az eredményhirdetés módja: 
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A pályázókat a döntést követően írásban értesítjük az elbírálás eredményéről. 
 
A szerződés megkötésének helye és időpontja: 
 
A szerződéskötés helye: 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatala (6000 Kecskemét, Kossuth tér 
1.). 
 
A szerződéskötés időpontja: 
 
A nyertes pályázót az elbírálásról szóló levélben tájékoztatjuk az adásvételi szerződés 
megkötésének időpontjáról. 
 
A jelen pályázati felhívásban nem szabályozott kérdésekben az Nvtv-ben, valamint a 
Vagyonrendeletben foglaltak irányadóak. 
 
Kecskemét, 2023. 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
80/2023. (V.25.) határozata 
Önkormányzati ingatlanok visszterhes elidegenítésével és hasznosításával 
kapcsolatos döntések meghozatala  
(A kecskeméti 10208/27/B, 10208/27/D, 10208/27/F és 10208/27/G hrsz-ú 
ingatlanok értékesítése érdekében kiírt pályázat elbírálása) 
 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megtárgyalta Dr. 
Sztachó-Pekáry István alpolgármester 6243-15/2023. számú előterjesztését és az 
alábbi döntést hozta: 
 
A közgyűlés megállapítja, hogy a Kecskemét 10208/27/B, 10208/27/D, 10208/27/F és 
10208/27/G hrsz-ú ingatlanok értékesítése érdekében kiírt nyilvános, többfordulós 
pályázat eredménytelen, tekintettel arra, hogy a kitűzött időpontig egyetlen érvényes 
ajánlat sem érkezett. 
 
A határozatról értesülnek: 
1.) Tisztségviselők 
2.) Állandó bizottságok elnökei 
3.) Dr. Patay Balázs irodavezető, Szervezési és Jogi Iroda 
4.) Dr. Fölföldi Klára, a Jogi Osztály vezetője 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
81/2023. (V.25.) határozata 
Önkormányzati ingatlanok visszterhes elidegenítésével és hasznosításával 
kapcsolatos döntések meghozatala 
(A kecskeméti 604 hrsz-ú ingatlanban található 176 m2 nagyságú üzlethelyiség 
visszterhes hasznosítása érdekében kiírt pályázat elbírálása) 
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Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megtárgyalta Dr. 
Sztachó-Pekáry István alpolgármester 6243-15/2023. számú előterjesztését és az 
alábbi döntést hozta: 
 
1.) A közgyűlés megállapítja, hogy a kecskeméti 604 hrsz-ú ingatlan 176 m2 nagyságú 
részének bérbeadása érdekében kiírt nyilvános, többfordulós pályázat eredményes és 
megállapítja, hogy a pályázat nyertese a NEO-FILOSZ PATIKA Kft. 
 
2.) A közgyűlés úgy dönt, hogy az önkormányzat a kecskeméti 604 hrsz-ú ingatlan 176 
m2 nagyságú részének bérbeadása érdekében a NEO-FILOSZ PATIKA Kft.-vel, mint 
a pályázat nyertesével határozatlan idejű bérleti szerződést köt bruttó 456.000,- Ft/hó 
összegű bérleti díj alkalmazása mellett. 
 
3.) A közgyűlés felkéri Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármestert a bérleti szerződés 
aláírására.  
Határidő: azonnal 
Felelős:   Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester 
 
A határozatról értesülnek: 
1.) Tisztségviselők 
2.) Állandó bizottságok elnökei 
3.) Dr. Patay Balázs irodavezető, Szervezési és Jogi Iroda 
4.) Dr. Fölföldi Klára, a Jogi Osztály vezetője 
     és általa: NEO-FILOSZ PATIKA Kft. 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
82/2023. (V.25.) határozata 
Önkormányzati ingatlanok visszterhes elidegenítésével és hasznosításával 
kapcsolatos döntések meghozatala  
(A kecskeméti 17/4/A/1 hrsz-ú ingatlan hasznosításával kapcsolatos döntés 
meghozatala) 
 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megtárgyalta Dr. 
Sztachó-Pekáry István alpolgármester 6243-15/2023. számú előterjesztését és az 
alábbi döntést hozta: 
 
1.) A közgyűlés úgy dönt, hogy a kecskeméti 17/4/A/1 hrsz-ú 53 m2 nagyságú, „üzlet” 
megnevezésű ingatlan bérlet útján történő hasznosítása érdekében nyilvános, 
egyfordulós pályázatot ír ki a jelen határozat 1. és 2. számú mellékletét képező 
pályázati felhívás és kiírás szerint.  
2.) A közgyűlés felkéri Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármestert, hogy a pályázat 
közzétételéhez szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 
Határidő: azonnal 
 Felelős:   Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester 
 
A határozatról értesülnek: 
1.) Tisztségviselők 
2.) Állandó bizottságok elnökei 
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3.) Dr. Patay Balázs irodavezető, Szervezési és Jogi Iroda 
4.) Dr. Fölföldi Klára, a Jogi Osztály vezetője 
 
 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  
82/2023. (V.25.) határozata 1. számú melléklete 

 
PÁLYÁZATI FELHÍVÁS 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése 
(6000 Kecskemét, Kossuth tér 1.) 
……/2023. (V.25.) határozata alapján 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének az önkormányzat 
vagyonáról és a vagyongazdálkodásáról szóló 19/2013. (VI. 27.) önkormányzati 
rendelete (a továbbiakban: Vagyonrendelet) 24. § (1) bekezdés a) pont ac) alpontja 
szerint 
nyilvános, egyfordulós pályázatot ír ki 
 
a kecskeméti 17/4/A/1 hrsz-ú, 53 m2 területű, üzlet megnevezésű, természetben 
Kecskemét, Reile Géza utca 22. földszint 1. szám alatti ingatlan határozatlan időre, 
bérlet útján történő hasznosítása érdekében. 
 
Az ingatlan a jelenlegi állapotában kerül bérbeadásra a pályázat elbírálását és a bérleti 
szerződés aláírását követően.  
 
A pályázati kiírás a minimális bérleti díj összegét 113.386,-Ft + ÁFA/hó, azaz bruttó 
144.000,-Ft/hó összegben határozza meg.  
A pályázat részletes feltételeit és követelményrendszerét a pályázati kiírás 
tartalmazza.  
A pályázatokat legkésőbb 2023. július 24. napján 10.00 óráig személyesen lehet egy 
eredeti és két másolati példányban eljuttatni Kecskemét, Megyei Jogú Város 
Polgármesteri Hivatalába (Kecskemét Kossuth tér 1. félemelet 5.). A pályázatokat zárt 
borítékban, a borítékon kívül „Kecskemét, 17/4/A/1 hrsz.” jeligével lehet benyújtani.  
 
Részletes pályázati kiírás igényelhető a Polgármesteri Hivatal Jogi Osztályánál 
(Kecskemét, Kossuth tér 1. félemelet 5. tel: 76/513-513/2352), vagy letölthető 
Kecskemét Megyei Jogú Város honlapjáról (www.kecskemet.hu). 
 
A pályázat kiírója a Vagyonrendelet 28. § (2) bekezdés alapján fenntartja a pályázat 
eredménytelenné nyilvánításának jogát. 
 
Kecskemét, 2023.  
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  
82/2023. (V.25.) határozata 2. számú melléklete 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
(6000 Kecskemét, Kossuth tér 1.) 
……/2023. (V.25.) határozata alapján 
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Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének az önkormányzat 
vagyonáról és a vagyongazdálkodásáról szóló 19/2013. (VI. 27.) önkormányzati 
rendelete (a továbbiakban: Vagyonrendelet) 24. § (1) bekezdés a) pont ac) alpontja 
szerint 
 
nyilvános, egyfordulós pályázatot ír ki 
 
a kecskeméti 17/4/A/1 hrsz-ú, 53 m2 területű, üzlet megnevezésű, természetben 
Kecskemét, Reile Géza utca 22. földszint 1. szám alatti ingatlan határozatlan időre, 
bérlet útján történő hasznosítása érdekében. 
 
Az ingatlan a jelenlegi állapotában kerül bérbeadásra a pályázat elbírálását és a bérleti 
szerződés aláírását követően.  
 
A pályázat nyertesével Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata a bérleti 
szerződést határozatlan időre köti meg. 
 
Az ingatlan a 76/513-513/2352-es melléken előre egyeztetett időpontban 
megtekinthető.  
 
Pályázatot nyújthat be természetes személy és a nemzeti vagyonról szóló 2011. évi 
CXCVI. törvény (a továbbiakban: Nvtv.) 3. § (1) bekezdés 1. pontja szerinti átlátható 
szervezet (a továbbiakban együtt: pályázó). 
 
A pályázati kiírás a minimális bérleti díj összegét 113.386,- Ft + ÁFA/hó, azaz bruttó 
144.000,- Ft/hó összegben határozza meg.  
 
Az ajánlat benyújtásának helye, ideje, módja: 
 
Az ajánlatok benyújtásának helye: 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatala (6000 Kecskemét, Kossuth tér 
1.) félemelet 5. számú hivatalos helyisége. 
 
Az ajánlatok benyújtásának ideje: 
 
Az ajánlatokat legkésőbb 2023. július 24. napján 10.00 óráig lehet benyújtani. 
 
Az ajánlatok benyújtásának módja: 
 
Az ajánlatokat érvényesen benyújtani kizárólag személyesen, zárt borítékban 
„Kecskemét, 17/4/A/1 hrsz.” jeligével lehet.     
 
A borítékon fel kell tüntetni az ajánlattevő nevét, címét. 
 
A pályázat kiírója hiánypótlásra lehetőséget biztosít. 
 
Az ajánlatokat 1 eredeti és 1 másolati példányban kell benyújtani. Az ajánlat eredeti 
példányát olyan módon kell összefűzni, hogy ahhoz iratot sérülésmentesen hozzá ne 
lehessen csatolni, vagy abból eltávolítani. 
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Az ajánlatokat magyar nyelven lehet benyújtani, az idegen nyelvű dokumentumot a 
kiíró nem veszi figyelembe. 
 
Az ajánlati kötöttség minimális időtartama: az ajánlatok bontását követő 120 nap. 
 
A nyertes pályázóval az ajánlati kötöttség időtartamán belül az önkormányzat bérleti 
szerződést kíván kötni. 
 
Az ajánlatnak tartalmaznia kell: 
 
• A pályázó szerződéskötéshez szükséges azonosító adatait:  
a) természetes személy esetén nevét, születési nevét, születési helyét és idejét, 
anyja születési nevét, lakcímét, adóazonosító jelét,  
b) átlátható szervezet esetén nevét, székhelyét, adószámát, cégjegyzékszámát 
vagy nyilvántartási számát, statisztikai azonosítóját, képviselőjének nevét,  
c) jogi személy esetén 30 napnál nem régebbi hiteles kivonatot 
cégnyilvántartásba, egyéb nyilvántartásba bejegyzett adatairól vagy annak hitelesített 
másolatát, valamint képviselőjének aláírási címpéldányát vagy aláírás mintáját, vagy 
azok hitelesített másolatát.  
• Átlátható szervezet esetén cégszerűen aláírt okiratba foglalt nyilatkozatot az 
Nvtv. 3. § (2) bekezdése szerint az (1) bekezdés 1. pont b) vagy c) alpontjában foglalt 
feltételeknek való megfelelésről. 
A pályázó ellenszolgáltatásra vonatkozó árajánlatát.  
A pályázó nyilatkozatát arra vonatkozóan, hogy az ajánlatok bontását követő 120. 
napig ajánlati kötöttséget vállal. 
A pályázó nyilatkozatát arról, hogy a pályázati feltételeket elfogadja. 
A pályázó nyilatkozatát arról, hogy a személyes adatai kezeléséhez a pályázat 
elbíráláshoz szükséges mértékben hozzájárul. 
A pályázó nyilatkozatát az ingatlan hasznosítására vonatkozóan. 
A pályázó nyilatkozatát arra vonatkozóan, hogy vállalja az ingatlan rezsi költségeinek 
megfizetését (fűtés, víz, villany). 
 
A pályázat eredménytelenné nyilvánítása: 
 
A pályázat kiírója azt az ajánlatot, amelyben a minimális bérleti árat nem éri el a 
pályázatban meghatározott összeg, érvénytelennek tekinti.  
 
A kiíró a Vagyonrendelet 28. § (2) bekezdése szerint fenntartja a jogot a pályázat 
indokolás nélküli eredménytelenné nyilvánítására. 
 
Az ajánlatok felbontásának helye, ideje, módja: 
 
Az ajánlatok felbontásának helye: 
Kecskemét Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatala (6000 Kecskemét, Kossuth tér 
1.) félemelet 5. számú hivatalos helyisége. 
 
Az ajánlatok felbontásának ideje: 
A pályázatok bontására 2023. július 24. napján 10 óra 30 perckor kerül sor. 
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A pályázat és az ajánlatok elbírálása: 
 
Az elbírálás ideje: 
A pályázat elbírálásáról Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése az ajánlati 
kötöttség időtartamán belül dönt. 
 
Az elbírálásra jogosult: 
A pályázat eredményességéről vagy eredménytelenségéről, a benyújtott ajánlatok 
érvényességéről, elbírálásáról Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése dönt. A 
pályázat kiírója az Nvtv. 13. § (1) bekezdésében foglaltak figyelembevételével a 
benyújtott ajánlatokat az összességében legelőnyösebb ajánlat szempontja szerint 
értékeli a szolgáltatás és ellenszolgáltatás értékarányosságára tekintettel.  
 
Az eredményhirdetés módja: 
 
A pályázókat a döntést követően írásban értesítjük az elbírálás eredményéről. 
 
Szerződés megkötésének helye és időpontja: 
 
A szerződéskötés helye: 
Kecskemét Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatala (6000 Kecskemét, Kossuth tér 
1.) félemelet 5. számú hivatalos helyisége.  
 
A szerződéskötés időpontja: 
A nyertes pályázót a szerződés megkötésének időpontjáról az elbírálásról szóló 
levélben tájékoztatjuk. 
 
A jelen pályázati felhívásban nem szabályozott kérdésekben az Nvtv-ben, valamint a 
Vagyonrendeletben foglaltak irányadóak. 
 
Kecskemét, 2023. 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
83/2023. (V.25.) határozata 
Önkormányzati ingatlanok visszterhes elidegenítésével és hasznosításával 
kapcsolatos döntések meghozatala  
(A kecskeméti 2147 hrsz-ú ingatlan 80 m2 nagyságú részének telek-
kiegészítésként történő értékesítése) 
 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megtárgyalta Dr. 
Sztachó-Pekáry István alpolgármester 6243-15/2023. számú előterjesztését és az 
alábbi döntést hozta: 
 
A közgyűlés úgy dönt, hogy Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlésének Kecskemét Megyei Jogú Város Helyi Építési Szabályzatáról szóló 
33/2015. (XII.17.) önkormányzati rendeletével összhangban, az előterjesztés 1. számú 
mellékletét képező változási vázrajz szerint a kecskeméti 2147 hrsz-ú, 1423 m2 
területű, „kivett közterület” megnevezésű ingatlan 80 m2 nagyságú részét 
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forgalomképessé nyilvánítja, valamint hozzájárul a kecskeméti 2147 és a 2148 hrsz-ú 
ingatlanokat érintő telekalakításhoz. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős:   Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester 
 
A határozatról értesülnek: 
1.) Tisztségviselők 
2.) Állandó bizottságok elnökei 
3.) Dr. Patay Balázs irodavezető, Szervezési és Jogi Iroda 
4.) Dr. Fölföldi Klára, a Jogi Osztály vezetője 
     és általa: SATORI INVESTMENT Vagyonkezelő Zrt. 
 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
84/2023. (V.25.) határozata 
Önkormányzati ingatlanok visszterhes elidegenítésével és hasznosításával 
kapcsolatos döntések meghozatala  
(A kecskeméti 0979/109 hrsz-ú ingatlan 332 m2 nagyságú részének, a 
kecskeméti 0979/110 hrsz-ú ingatlan 622 m2 nagyságú részének telek-
kiegészítésként történő értékesítése) 
 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megtárgyalta Dr. 
Sztachó-Pekáry István alpolgármester 6243-15/2023. számú előterjesztését és az 
alábbi döntést hozta: 
 
A közgyűlés úgy dönt, hogy Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlésének Kecskemét Megyei Jogú Város Helyi Építési Szabályzatáról szóló 
33/2015. (XII.17.) önkormányzati rendeletével összhangban, az előterjesztés 2. számú 
mellékletét képező változási vázrajz szerint a kecskeméti 0979/109 hrsz-ú, 2988 m2 
területű, „kivett út” megnevezésű ingatlan 332 m2 nagyságú részét, illetve a  0979/110 
hrsz-ú, 682 m2 területű, „kivett út” megnevezésű ingatlan 622 m2 nagyságú részét 
forgalomképessé nyilvánítja, valamint hozzájárul a kecskeméti 0979/109, 0979/110, 
0979/17, 0979/99, 0979/100, 0979/101 hrsz-ú ingatlanokat érintő telekalakításhoz.  
Határidő: értelemszerűen 
Felelős:   Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester 
 
A határozatról értesülnek: 
1.) Tisztségviselők 
2.) Állandó bizottságok elnökei 
3.) Dr. Patay Balázs irodavezető, Szervezési és Jogi Iroda 
4.) Dr. Fölföldi Klára, a Jogi Osztály vezetője 
     és általa: érintettek 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
85/2023. (V.25.) határozata 
Önkormányzati ingatlanok visszterhes elidegenítésével és hasznosításával 
kapcsolatos döntések meghozatala 
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(Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 222/2022. (X.13.) 
határozatának módosítása) 
 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megtárgyalta Dr. 
Sztachó-Pekáry István alpolgármester 6243-15/2023. számú előterjesztését és az 
alábbi döntést hozta: 
 
1.) A közgyűlés úgy dönt, hogy a 222/2022. (X.13.) határozat 1. pontját az alábbiak 
szerint módosítja: 
 
„1.) A közgyűlés megállapítja, hogy a kecskeméti 10208/27/C hrsz-ú épület 
értékesítése érdekében kiírt nyilvános, többfordulós pályázat eredményes, és 
megállapítja, hogy a pályázat nyertese Pádár Krisztián.” 
 
2.) A közgyűlés úgy dönt, hogy a 222/2022. (X.13.) határozat 2. pontját az alábbiak 
szerint módosítja: 
 
„2.) A közgyűlés úgy dönt, hogy az önkormányzat a kecskeméti 10208/27/C hrsz-ú 
épület vonatkozásában és ahhoz kapcsolódó földhasználati jog értékesítése 
érdekében Pádár Krisztiánnal, mint a pályázat nyertesével adásvételi szerződést köt 
úgy, hogy az ingatlan vételára bruttó 33.700.000,- Ft (az ingatlanon található 
felépítmény vételára bruttó 19.700.000,- Ft, a felépítmény alatt és annak oldalfalaitól 1 
méterre található 1165 m2 nagyságú terület földhasználati jogának ellenértéke bruttó 
14.000.000,- Ft).” 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:   Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester  
 
A határozatról értesülnek: 
1.) Tisztségviselők 
2.) Állandó bizottságok elnökei 
3.) Dr. Patay Balázs irodavezető, Szervezési és Jogi Iroda 
4.) Dr. Fölföldi Klára, a Jogi Osztály vezetője 
     és általa: érintettek 
 
* * * 
 
12.) NAPIRENDI PONT 
Önkormányzati tulajdonú ingatlanok ingyenes használatba adásával 
kapcsolatos döntések 
Előterjesztő: Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester 
(Az alpolgármester 8.820-9/2023. számú előterjesztése a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 
 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
Civil szervezetek, új civil szervezetek, új közösségépítők jelentek meg, akiket az 
önkormányzat továbbra is tud támogatni, amennyiben a testület elfogadja. 
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Dr. Sztachó-Pekáry István: 
 
Korábbi testületi ülésen az ellenzék részéről felmerült, hogy a várost hatalmas vagyoni 
veszteség fogja érni abban az esetben, ha a Kalocsa-Kecskeméti Főegyházmegye a 
három általa ingyenesen használt ingatlanra bejelenti tulajdonosi igényét. Az 
önkormányzatot megkereste Dr. Bábel Balázs kalocsa-kecskeméti érsek azzal a 
kéréssel, hogy a város egyetlen egy határozatban rendezze ennek a három 
ingatlannak az ingyenes használati jogát, valamint a főegyházmegye lemond arról, 
hogy ezeknek az ingatlanoknak a tulajdonba adását igényelje. 
 
Sipos László: 
 
Az elmúlt időszakban a választókörzetemben sokat beszéltünk a közösségi házakról. 
Van kettő közösségi ház, amely tartalommal telt meg és folyamatosan programokat 
szerveznek. Olyan kettő településrészről beszélünk, amely közel 10-15 km távolságra 
van Kecskemét központjától. Az emberek időszakonként ott is szeretnének közösségi 
programokat szervezni, és szerencsére a város ebben tudott segíteni. Köszönöm 
polgármester asszonynak, mert mindig kiállt amellett, hogy fontos ezeken a 
településrészeken a közösségi ház megépítése. Egyben a lakóknak is szeretném 
megköszönni. A közösségi ház hétközben és minden hétvégén ki van használva. A 
városnak köszönöm ezt a segítséget. 
 
Lévai Jánosné: 
 
Ennél a napirendi pontnál is nem közvetlenül, hanem közvetetten támogatunk egy-egy 
oktatási intézményt. Gondolok itt a Szent Imre Katolikus Óvodára és a Petőfi Sándor 
Katolikus Általános Iskola és Óvoda Bocskai utca óvodájára. Nagyon komoly 
támogatást kapnak azzal, hogy nem kell bérleti díjat fizetni. Örülök annak, hogy a 
Szent Imre Katolikus Általános Iskolával együttműködést kötött a Kecskeméti 
Labdarúgó Club. Az iskola udvarán tárgyi eszköz beruházást valósított meg. A 
beruházás keretében 22x42m-es műfüves labdarúgó pálya került kialakításra, 
amelynek használatát a Kalocsa-Kecskeméti Főegyházmegyének 15 évig biztosítania 
kell. 
 
A Vitézek Történelmi Rendje Egyesület ingatlan gondja is megoldódott. Az egyesület 
a Batthyány utca 2. szám alatt kaptak hetente egy alkalommal lehetőséget arra, hogy 
össze tudjanak gyűlni. 
Polgármester asszony már említette, hogy a Mártírok útján a volt Univer épületet 
hasznosítani tudjuk. Annak is örülök, hogy a „Kecskemét Leskowsky 
Hangszergyűjtemény” Közalapítvány a bemutatóteremben be tudja mutatni a kultúrát, 
a hangszereket Kecskemét városának. 
Ez az előterjesztés szól továbbá arról, hogy az Utánpótlás Futball Club az 
önkormányzati műfüvespályán kisiskolások számára nyári labdarúgó tábort szervez. 
Torbavecz József kérelmet nyújtott be az ingyenes használatra vonatkozóan. Ez nagy 
lehetőség, hogy nem kell érte fizetni. 
Az előterjesztésben szerepel a Nők a Nemzet Jövőjéért Egyesület is. Azt gondolom, 
hogy az egyesületet sem kell Kecskemét város polgárainak bemutatni. Az egyesület 
20 éve olyan hiánypótló munkát végez, ami példaértékű. Kérem képviselőtársaimat az 
előterjesztést fogadják el. 
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Király József: 
 
Örülök annak, hogy érsek úrral sikerült megegyezni és így a várost a tulajdonát illetően 
nem éri veszteség. Köszönöm mindenkinek a közreműködést. 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
Amint látják teljes alapjáig le lettek bontva az intézmények. Mind a Bocskai utcai, mind 
a Teleki utcai épületek esetében nem csak egy ráncfelvarrás zajlik, hanem teljeskörű 
beruházás, felújítás a környezetével együtt. Azt gondolom, hogy a legjobb kezekben 
van az ingatlan. 
 
Megállapítom, hogy az előterjesztéshez kérdés, több hozzászólás nincs, módosító 
javaslat nem hangzott el. 
 
Megkérdezem, ki ért egyet a határozat-tervezettekkel? 
 
(Határozathozatalkor a képviselőtestület 21 tagja tartózkodott az ülésteremben.) 
 
Szavazás után a közgyűlés 21 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
az alábbi határozatokat hozta: 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
86/2023. (V.25.) határozata 
Önkormányzati tulajdonú ingatlanok ingyenes használatba adásával 
kapcsolatos döntések /Egyházi ingatlanok ingyenes használatba adása/ 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megtárgyalta Dr. 
Sztachó-Pekáry István alpolgármester 8820-2/2023. számú előterjesztését és az 
alábbi döntést hozta: 
 
1.) A közgyűlés úgy dönt, hogy hozzájárul a kecskeméti 3694/3, 3675 és 4126 helyrajzi 
számú ingatlanok vonatkozásában a Kalocsa-Kecskeméti Főegyházmegyével 
fennálló ingyenes használati megállapodások közös megegyezéssel történő 
megszüntetéséhez. 
2.) A közgyűlés úgy dönt, hogy a nemzeti vagyonról szóló 2011. évi CXCVI. törvény 
13. § (3) bekezdése, valamint a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 
CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdése alapján a kecskeméti 3694/3, 3675 és 4126 
helyrajzi számú ingatlanok vonatkozásában a Kalocsa-Kecskeméti 
Főegyházmegyével ingyenes használatba adási szerződést köt 2023. június 1. 
napjától határozatlan időtartamra, de legfeljebb a köznevelési alapfeladat ellátásának 
időtartamára azzal, hogy a felek a szerződés rendes felmondásának jogát 15 évre 
kölcsönösen kizárják. Az önkormányzat a 2023. évre, 2023. június 1. napjától 
2.736.573,-Ft + 584.010,- Ft + 3.955.462,- Ft (összesen 7.276.045,- Ft) összegű 
közvetett támogatást nyújt a Kalocsa-Kecskeméti Főegyházmegye részére. 
3.) A közgyűlés felhatalmazza Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármestert, hogy a 
Kalocsa-Kecskeméti Főegyházmegyével az ingyenes használatba adásról szóló 
megállapodást aláírja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:   Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester 
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A határozatról értesülnek: 
1.) Tisztségviselők 
2.) Állandó bizottságok elnökei 
3.) Dr. Patay Balázs irodavezető, Szervezési és Jogi Iroda 
4.) Dr. Fölföldi Klára, a Jogi Osztály vezetője 
     és általa: Kalocsa-Kecskeméti Főegyházmegye 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
87/2023. (V.25.) határozata 
Önkormányzati tulajdonú ingatlanok ingyenes használatba adásával 
kapcsolatos döntések /A Kisfáiért Közhasznú Egyesülettel kötött ingyenes 
hasznosítási szerződés módosítása/ 
 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megtárgyalta Dr. 
Sztachó-Pekáry István alpolgármester 8820-2/2023. számú előterjesztését és az 
alábbi döntést hozta: 
 
1.) A közgyűlés úgy dönt, hogy a kecskeméti 11515 hrsz-ú ingatlanra vonatkozóan, a 
„Kisfái Közösségi ház építése” című építési engedélyezési terv alapján megvalósított 
közösségi házra – a közösségi ház ingyenes használatba adására, valamint az azzal 
kapcsolatos közérdekű cél meghatározására – tekintettel a Kisfáiért Közhasznú 
Egyesülettel fennálló 2012. november 1. napján kelt ingyenes hasznosítási szerződés 
közös megegyezéssel 2023. június 1. napjával történő módosításához hozzájárul. A 
Kisfáiért Közhasznú Egyesület az ingatlanon a Magyarország helyi önkormányzatairól 
szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdés 7. pontjában meghatározott 
közfeladatot lát el. 
2.) Az önkormányzat a 2023. évre, 2023. június 1. napjától 1.614.816,- Ft összegű 
közvetett támogatást nyújt a Kisfáiért Közhasznú Egyesület részére. 
 
3.) A közgyűlés felhatalmazza Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármestert, hogy a 
Kisfáiért Közhasznú Egyesülettel a módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt 
ingyenes hasznosítási szerződést aláírja. 
Határidő: azonnal 
Felelős:   Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester 
 
A határozatról értesülnek: 
1.) Tisztségviselők 
2.) Állandó bizottságok elnökei 
3.) Dr. Patay Balázs irodavezető, Szervezési és Jogi Iroda 
4.) Dr. Fölföldi Klára, a Jogi Osztály vezetője 
     és általa: Kisfáiért Közhasznú Egyesület 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
88/2023. (V.25.) határozata 
Önkormányzati tulajdonú ingatlanok ingyenes használatba adásával 
kapcsolatos döntések /A Matkói Szabadidő Sport Clubbal kötött használatba 
adási szerződés módosítása/ 
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Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megtárgyalta Dr. 
Sztachó-Pekáry István alpolgármester 8820-2/2023. számú előterjesztését és az 
alábbi döntést hozta: 
 
1.) A közgyűlés úgy dönt, hogy a kecskeméti 01315/14 hrsz-ú ingatlanra vonatkozóan, 
a „Matkói Szabadidő Sport Club többfunkciós rendezvény épülete” című építési 
engedélyezési terv alapján megvalósított rendezvényházra - a rendezvényház 
ingyenes használatba adására, valamint az azzal kapcsolatos közérdekű cél 
meghatározására - tekintettel a Matkói Szabadidő Sport Clubbal fennálló 1996. 
szeptember 9. napján kelt használatba adási szerződés közös megegyezéssel 2023. 
június 1. napjával történő módosításához hozzájárul. A Matkói Szabadidő Sport Club 
az ingatlanon a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 
törvény 13. § (1) bekezdés 15. pontjában meghatározott közfeladatot lát el. 
 
2.) Az önkormányzat a 2023. évre, 2023. június 1. napjától 1.799.301,- Ft összegű 
közvetett támogatást nyújt a Matkói Szabadidő Sport Club részére. 
 
3.) A közgyűlés felhatalmazza Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármestert, hogy a 
Matkói Szabadidő Sport Clubbal a módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt 
ingyenes hasznosítási szerződést aláírja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:   Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester 
 
A határozatról értesülnek: 
1.) Tisztségviselők 
2.) Állandó bizottságok elnökei 
3.) Dr. Patay Balázs irodavezető, Szervezési és Jogi Iroda 
4.) Dr. Fölföldi Klára, a Jogi Osztály vezetője 
     és általa: Matkói Szabadidő Sport Club 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
89/2023. (V.25.) határozata 
Önkormányzati tulajdonú ingatlanok ingyenes használatba adásával 
kapcsolatos döntések /Ingyenes használat biztosítása a Vitézek Történelmi 
Rendje Egyesület részére/ 
 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megtárgyalta Dr. 
Sztachó-Pekáry István alpolgármester 8820-2/2023. számú előterjesztését és az 
alábbi döntést hozta: 
 
1.) A közgyűlés úgy dönt, hogy a Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata 
kizárólagos tulajdonában lévő Kecskemét, Batthyány u. 2. szám alatti ingatlan 2. 
számú, 34,7 m2 nagyságú irodahelyiségét (a továbbiakban: Tanácsterem) a Vitézek 
Történelmi Rendje Egyesület részére ingyenes használatába adja 2023. június 1. 
napjától 2028. május 31. napjáig, de legfeljebb a közfeladat ellátásának időtartamára, 
a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § (1) 
bekezdés 7. pontjában meghatározott közfeladat ellátására azzal, hogy a 
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Tanácstermet a Nyugdíjasok Klubjainak Megyei Jogú Városi Szövetségével és az ott 
lévő nemzetiségi önkormányzatokkal előre egyeztetett időpontokban, alkalomszerűen 
használja. 
2.) A közvetett támogatás összege évi 30.085,- Ft, mely alapján az önkormányzat a 
2023. évre 17.549,- Ft összegű közvetett támogatást nyújt a Vitézek Történelmi 
Rendje Egyesület részére. 
 
3.) A közgyűlés felhatalmazza Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármestert, hogy az 
ingyenes használatba adásról szóló szerződést aláírja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:   Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester 
 
A határozatról értesülnek: 
1.) Tisztségviselők 
2.) Állandó bizottságok elnökei 
3.) Dr. Patay Balázs irodavezető, Szervezési és Jogi Iroda 
4.) Dr. Fölföldi Klára, a Jogi Osztály vezetője 
     és általa: Vitézek Történelmi Rendje Egyesület 
 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
90/2023. (V.25.) határozata 
Önkormányzati tulajdonú ingatlanok ingyenes használatba adásával 
kapcsolatos döntések / Ingyenes használat biztosítása a „Kecskemét 
Leskowsky Hangszergyűjtemény” Közalapítvány részére/ 
 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megtárgyalta Dr. 
Sztachó-Pekáry István alpolgármester 8820-2/2023. számú előterjesztését és az 
alábbi döntést hozta: 
 
1.) A közgyűlés úgy dönt, hogy a Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata 
kizárólagos tulajdonában lévő kecskeméti 8249 hrsz-ú, természetben Kecskemét, 
Mártírok útja 1. szám alatt található ingatlanban található 52 m2 nagyságú 
bemutatótermet, valamint a mellette található cca. 675 m2 nagyságú kertet a 
„Kecskemét Leskowsky Hangszergyűjtemény” Közalapítvány részére ingyenes 
használatába adja 2023. július 1. napjától 2025. június 30. napjáig, de legfeljebb a 
közfeladat ellátásának időtartamára, a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 
2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdés 7. pontjában meghatározott közfeladat 
ellátására. 
 
2.) A közvetett támogatás összege évi 631.476,- Ft, mely alapján az önkormányzat a 
2023. évre 315.738,- Ft összegű közvetett támogatást nyújt a „Kecskemét Leskowsky 
Hangszergyűjtemény” Közalapítvány részére. 
 
3.) A közgyűlés felhatalmazza Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármestert, hogy az 
ingyenes használatba adásról szóló szerződést aláírja. 
 
Határidő: azonnal 
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Felelős:   Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester 
 
A határozatról értesülnek: 
1.) Tisztségviselők 
2.) Állandó bizottságok elnökei 
3.) Dr. Patay Balázs irodavezető, Szervezési és Jogi Iroda 
4.) Dr. Fölföldi Klára, a Jogi Osztály vezetője 
     és általa: „Kecskemét Leskowsky Hangszergyűjtemény” Közalapítvány 
 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
91/2023. (V.25.) határozata 
Önkormányzati tulajdonú ingatlanok ingyenes használatba adásával 
kapcsolatos döntések / Ingyenes használat biztosítása az Utánpótlás Futball 
Club részére/ 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megtárgyalta Dr. 
Sztachó-Pekáry István alpolgármester 8820-2/2023. számú előterjesztését és az 
alábbi döntést hozta: 
 
A közgyűlés úgy dönt, hogy hozzájárul ahhoz, hogy a Kecskeméti Tankerületi Központ 
a vagyonkezelésében lévő és Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata 
kizárólagos tulajdonát képező kecskeméti 607/2 hrsz-ú, 10854 m2 területű ingatlanon 
található sportlétesítményeket és kiszolgáló egységeket ingyenesen az Utánpótlás 
Futball Club használatába adja 2023. június 19. - 2023. augusztus 11. közötti 
időszakban a nyári tábor megrendezése érdekében. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:   Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester 
 
A határozatról értesülnek: 
1.) Tisztségviselők 
2.) Állandó bizottságok elnökei 
3.) Dr. Patay Balázs irodavezető, Szervezési és Jogi Iroda 
4.) Dr. Fölföldi Klára, a Jogi Osztály vezetője 
     és általa: Utánpótlás Futball Club 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
92/2023. (V.25.) határozata 
Önkormányzati tulajdonú ingatlanok ingyenes használatba adásával 
kapcsolatos döntések / Ingyenes használat biztosítása a Nők a Nemzet Jövőjéért 
Egyesület részére/ 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megtárgyalta Dr. 
Sztachó-Pekáry István alpolgármester 8820-2/2023. számú előterjesztését és az 
alábbi döntést hozta: 
 
1.) A közgyűlés úgy dönt, hogy a Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata 1/1 
arányú tulajdonát képező kecskeméti 17/4/A/2 hrsz-ú, természetben a Kecskemét, 
Reile Géza u. 22. fszt. 3. szám alatt található, 49 m2 hasznos alapterületű 
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üzlethelyiséget a Nők a Nemzet Jövőjéért Egyesület ingyenes használatába adja a 
Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § (1) 
bekezdés 7., 8., 8a., és 15., 16. pontjaiban meghatározott közfeladatok ellátására, 
2023. június 1. napjától határozatlan időtartamra, azzal, hogy a felek a szerződés 
rendes felmondásának jogát 5 évre kölcsönösen kizárják. 
 
2.) A közvetett támogatás összege évi 623.002,- Ft, mely alapján az önkormányzat a 
2023. évre 363.419,- Ft összegű közvetett támogatást nyújt a Nők a Nemzet Jövőjéért 
Egyesület részére. 
 
3.) A közgyűlés felhatalmazza Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármestert, hogy az 
ingyenes használatba adásról szóló szerződést aláírja. 
 
A határozatról értesülnek: 
1.) Tisztségviselők 
2.) Állandó bizottságok elnökei 
3.) Dr. Patay Balázs irodavezető, Szervezési és Jogi Iroda 
4.) Dr. Fölföldi Klára, a Jogi Osztály vezetője 
     és általa: Nők a Nemzet Jövőjéért Egyesület 
 
 

* * * 
 
13.) NAPIRENDI PONT 
Sportcélú beruházással kapcsolatos döntés módosítása 
Előterjesztő: Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester 
(Az alpolgármester 10.784-3/2023. számú előterjesztése a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 
 
Falu György Tamás: 
 
Az előző napirendi pont is a közösségi tér, a közösségi gondolat megfogalmazásáról, 
kivitelezéséről és eredményeinek a tárgyalásáról szólt. Ez a napirendi pont is hasonló. 
Gratulálok azoknak a katonatelepi embereknek, akik létrehoztak egy sportegyesületet, 
illetve műfüves focipályát. Az önkormányzattól természetesen sok támogatást kaptak, 
hiszen a sportpálya 100 millió forintot érő területen valósult meg, de az önkormányzat 
örömmel adta át a területet a közösség céljára. Az általam elkezdett munkát dr. Fekete 
Gábor képviselő úr folytatta és mostanra érik be. Közel 10 éve tartó pezsgő 
sportéletnek a gyümölcse, hogy a sportcélú létesítmény megvalósult. A 
létesítményben a klubhelyiség mellett öltözők és zuhanyzók is lesznek. A 
klubhelyiséget közösségi célra is tudják majd használni. Ez az út a járható. Mindenkit 
kérek arra, hogy aki ilyen közösségi teret szeretne, az a közösségi életet mozgassa. 
Óriási öröm, hogy a városban nemrégen volt egy ilyen célú rendezvény és ott már 
másodszor megfogalmazódott egy ilyen jellegű igény. Azt gondolom, hogy ez az, ami 
egy város számára óriási előrelépés. Természetesen nem becsülve le az 
úthálózatfejlesztéseket és egyebeket, de az, hogy Kecskemét egy közösségé tud 
kovácsolódni, ez mindennél fontosabb. Gratulálok a katonatelepieknek, gratulálok 
képviselő úrnak, aki tovább folytatta és tovább támogatta ezt a kezdeményezést. 
 
Dr. Fekete Gábor: 
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Katonatelep újra nagy lehetőség előtt áll. Úgy gondolom, hogy a városrészben ez nem 
az első siker. Egy nagyon komoly folytatása a sok fejlesztésnek, ami a körzetben 
megvalósult. 
Az elmúlt időszakban a városrészben bölcsőde került átadásra, sportpálya, játszótér 
épült, épül a 441-es út, amely eddig álom volt a helyieknek. A városrész most egy 
újabb lehetőséget kapott. A beruházás korábban tervezett összege 85 millió forint volt, 
de ez nem elegendő a megvalósuláshoz. A Katonatelepi Sportegyesület 194 millió 
forint összegű TAO keretet kapott. Tudni kell, hogy az egyesület több, mint közösségi 
munkát végez. Az, hogy a pálya és a játszótér így néz ki, az a helyi emberek 
munkájának köszönhető. 
Az egyesület rendezvényeket is szervez, valamint mások által szervezett 
rendezvényeken, versenyeken is részt vesznek a helyi focicsapattal. A sportegyesület 
támogatja a helyi ugrálóköteleseket is.  
Az egyesület nagyon kiterjedt tevékenységet végez és segítőkész. 
 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
Most 20 perces harangjáték következik, ezért 30 perc szünetet rendelek el. A munkát 
itt folytatjuk tovább. 
 

- Szünet - 
 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
A katonatelepi focicsapat témájánál tartottunk, hogy Katonatelepnek saját foci csapata 
van. A munkánkat itt fejeztük be. 
 
Dr. Vancsura István: 
 
Mint ahogyan Falu György alpolgármester úr mondta, minden egyes beruházás 
fantasztikus előrelépés a város életében. Egy picit eltúlzottnak érzem ezt, de fogadjuk 
el az álláspontját. 
Minden ilyen sportjellegű, sportcélú beruházás üdvözölendő, de ahogy Katonatelep is 
egy közösség, úgy az egész város is egy nagy közösség. Bízom benne, hogy a 
fideszes képviselőtársak a városban megvalósítani kívánt, más helyen lévő sportcélú 
beruházást is támogatni fognak, mert lesz még ilyen napirendi pont. 
 
Dr. Fekete Gábor: 
 
Ez a sok fejlesztés, ami a körzetemben megvalósult, illetve meg fog valósulni, az az 
ellenzék által sokat bírált nemzeti politikának is köszönhető. Azon túl, hogy a közösség 
jól szervezi önmagát, az is számít, hogy mind kormányzati, mind pedig városi szinten 
olyan politika irányítja az országot, amely a nemzetérdekeket, a kis közösségeket 
előtérbe helyezi. 
 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
Megállapítom, hogy az előterjesztéshez kérdés, több hozzászólás nincs, módosító 
javaslat nem hangzott el. 
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Ki ért egyet a határozat-tervezettel? 
 
(Határozathozatalkor a képviselőtestület 20 tagja tartózkodott az ülésteremben.) 

 
A szavazás után a közgyűlés 20 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
az alábbi határozatot hozta: 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
93/2023. (V.25.) határozata 
Sportcélú beruházással kapcsolatos döntés módosítása 
 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megtárgyalta dr. Sztachó-
Pekáry István alpolgármester 10.784-3/2023. számú előterjesztését és az alábbi 
döntést hozta: 
 
1.) A közgyűlés úgy dönt, hogy a 720/2020. (XI.27.) polgármesteri határozat II/1. 
pontját az alábbiak szerint módosítja: 
 
„Az önkormányzat hozzájárul ahhoz, hogy a Katonatelepi Sportegyesület (6000 
Kecskemét, Lombos utca 12., képviseli: Balla Krisztián elnök) tervezetten bruttó 
194.126.559,- Ft értékben sportcélú ingatlanfejlesztési beruházást - öltöző és 
klubhelység funkciójú épület építése- hajtson végre az önkormányzat tulajdonát 
képező kecskeméti 15378/95 hrsz-ú ingatlan területén azzal, hogy a beruházást a 
társasági adóról és az osztalékadóról szóló 1996. évi LXXXI. törvény 22/C. § (6a) 
bekezdésére figyelemmel a műszaki átadás-átvételt követő 30 napon belül 
térítésmentesen Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata tulajdonába adja.” 
 
2.) A közgyűlés úgy dönt, hogy a 720/2020. (XI.27.) polgármesteri határozat II/2. 
pontját az alábbiak szerint módosítja: 
 
„Az önkormányzat hozzájárul ahhoz, hogy a beruházás megvalósulása esetén a KIK-
FOR Ingatlankezelő és Forgalmazó Kft. - mint az ingatlan vagyonkezelője – a 
beruházás 10 évre szóló határozatlan használatát a Katonatelepi Sportegyesület 
részére térítésmentesen biztosítsa.” 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:   Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester  
 
A határozatról értesülnek: 
1.) Tisztségviselők 
2.) Állandó bizottságok elnökei 
3.) Dr. Patay Balázs irodavezető, Szervezési és Jogi Iroda 
4.) Dr. Fölföldi Klára, a Jogi Osztály vezetője 
     és általa: érintettek 
 

* * * 
 
14.) NAPIRENDI PONT 
Kecskemét, Bokréta utca 1. sz. alatti közkifolyó megszüntetése 
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Előterjesztő: Falu György Tamás alpolgármester 
(Az alpolgármester 7.668-5/2023. számú előterjesztése a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
Megállapítom, hogy az előterjesztéshez kérdés, hozzászólás nincs, módosító javaslat 
nem hangzott el. 
Ki ért egyet a határozat-tervezettel? 
 
(Határozathozatalkor a képviselőtestület 20 tagja tartózkodott az ülésteremben.) 

 
A szavazás után a közgyűlés 20 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
az alábbi határozatot hozta: 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
94/2023. (V.25.) határozata 
Kecskemét, Bokréta utca 1. sz. alatti közkifolyó megszüntetése 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megtárgyalta Falu 
György Tamás alpolgármester 7668-5/2023. számú előterjesztését és az alábbi 
döntést hozta: 
 
 
A közgyűlés a Kecskemét, Bokréta utca 1. sz. alatti ingatlanon lévő közkifolyó 
megszüntetéséhez hozzájárul. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős:   Falu György Tamás alpolgármester 
 
A határozatról értesülnek: 
1.) Tisztségviselők 
2.) Állandó bizottságok elnökei 
3.) Dr. Gajdácsi Zoltán irodavezető, Mérnöki Iroda 
4.) Horváth András, a Közterületfenntartási és Beruházási Osztály vezetője 
     és általa: BÁCSVÍZ Víz- és Csatornaszolgáltató Zrt. 
 

* * * 
 
15.) NAPIRENDI PONT 
A „Green & Cool” Kecskemét projekt keretében készített fejlesztési koncepció 
elfogadása 
Előterjesztő: Gaál József alpolgármester 
(Az alpolgármester 1.184-5/2023. számú előterjesztése a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 
Gaál József: 
 
Az előterjesztést néhány gondolattal szeretném kiegészíteni. A most megkezdett 
projekt egy többéves folyamatnak a kezdete és remélhetőleg ennek komoly 
eredménye lesz. Az egész projekt illeszkedik a városvezetésnek és a közgyűlésnek a 
klímastratégia és a környezet iránti elkötelezettségébe. A jövő szempontjából az 
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élhetőséget nagymértékben javítja a karbonlábnyom csökkenések, a körkörös 
gazdaságra való áttérés, a megújuló energiák és a fenntarthatóság. 
Ez egy háromlépéses közvetlen uniós pályázat által támogatott folyamat. Mi az első 
EUCF nevezetű programon vettünk, veszünk részt. Ennek készült el a tanulmánya, 
ami azt célozza, hogy jól körülhatárolható területen tervezzünk és valósítsunk meg 
ilyen elveken működő energiatermelő és felhasználó rendszereket. Ezt az anyagot egy 
finn kereskedelmi iroda által vezetett konzorcium készítette. A Homokbánya területét 
közösen választottuk ki, hogy ott egy jól elkülöníthető helyen megvalósítható lehet ez 
az egész program, amely alapvetően kétfajta energiatermelést céloz. 
Az egyik a hőenergia. 2014-ben készült egy geotermikus kút megvalósíthatósági 
tanulmány, aminek helyszíne volt a Homokbánya melletti rész. Azt alapul véve és 
hasonló megoldással tervezné a geotermikus energia felhasználását. Figyelembe 
veszi a hőtermelésnél a különböző szivattyús megoldásokat, illetve az elektromos 
áram termelésnél számol napelem telepítésekkel, akkumulátorral, energiatárolással. 
Újdonság az eddigi programjainkhoz képest, hogy a hidrogén, mint felhasználás is 
szerepel az anyagban. A világban már léteznek ilyen technológiák, nem egy irreális 
dolog ezt figyelembe venni, tervezni. Ha a pályázat kiíró elfogadja a programunkat, 
akkor tovább léphetünk. A következő szakaszban pályázhatunk a konkrét 
megvalósítást célzó műszaki tervek, részletes megvalósítható tanulmányok 
készítésére is, a mostani 60 000 eurohoz képest négyszeres összegre. Nagyon 
komoly tanulmánytervek készíthetőek. Bízunk benne, hogy sikeres lesz. A harmadik 
lépésben pedig a megvalósításhoz szükséges források is elérhetőek lehetnek. 
Kérem a közgyűlést, hogy támogassa ezt az előterjesztést. 
 
Lejer Zoltán: 
 
A bizottság megtárgyalta az előterjesztést. Végig néztük a cég bemutatóját, a 
kérdéseinket feltehettük. A bizottság szakmai részről körbejárta és egyhangúan 
támogatta a projektet. Az anyagban nem jelenik meg a 2011-es projekt cég. A város 
létrehozott az EU-Fire Kft-vel közösen a Kecskeméti Termálfürdő Beruházó és 
Fejlesztő Kft. projektcéget, ami a 2016. évi adatai alapján szerződéseket kötött a 
termálkutak előkészítésére. Ennek akkor meg volt a szakmai leírása. Ebből nem 
történt semmi sem. Ebben az anyagban a városi cégek vesznek részt, de erről a cégről 
semmi sincs. 
A 2011-ben létrehozott céggel mi történt, mi van a közös céggel? Ha jól értelmeztem 
a szindikátusi szerződésünk úgy szól, hogy a város nélküle semmilyen tárgyalásba 
nem bonyolódhat. A város ebben a projektcégben 7%-al vesz részt. 
 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
Látjuk az eredményét a közvetlen uniós forrásoknak. Koncepciót gyártunk, azt 
véleményezik, jóváhagyják. A végén, amikor a II. ütemben próbafúrásra kellett volna 
pályázni, az már nem került kiírásra. A projekt cégnek a próbafúrás lett volna a II. 
üteme, de az Európai Unió közben meggondolta magát, nem támogatta tovább ezt a 
projektet. Amikor szakértői anyagot kidolgozunk, akkor úgy kell reálisan 
gondolkodnunk, hogy ezekből a szakértői anyagokból, amit tudunk hasznosítani és 
információkat kinyerve belőle azt fel tudjuk használni projektként. Egy közvetlen uniós 
forrás erre alkalmas, de az, hogy valamit megcsináljunk, arra még nem nagyon láttam 
példát. 
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Gaál József: 
 
A Kecskeméti Termálfürdő Beruházó és Fejlesztő Kft. létezik. A cég alapítójával 
felvettem a kapcsolatot. Beszéltünk arról, hogy ők érdekeltek-e még további 
fejlesztésekben. A céggel az egyeztetés elindult. 
 
Lejer Zoltán: 
 
Ez 7,5 milliárd forintos fejlesztés volt, ami nem volt olcsó. Az adatokat, amelyeket 
gyűjtöttek fel tudjuk használni ebben a pályázatban? 
 
Gaál József: 
 
Ez egyeztetés kérdése. Ez a tanulmány hivatkozik a 2014. évi anyagra. Tőlünk nem 
kaptak semmilyen adatot. Ennek vannak nyilvánosan elérhető részei, azokat 
használták fel. A konkrét projekt kapcsán célszerű velük egyeztetni. 
 
Dr. Vancsura István: 
 
Az anyagban szerepel a távhőrendszer fejlesztése geotermikus üzem létesítéssel, a 
korábbi mélyfúrási geotermikus tanulmányoknak a felülvizsgálata. A tanulmányok 
alapján Kecskemét közigazgatási határához igen közel levő helyeken próbálkoztak. A 
technika azóta fejlődött annyit, hogy ezek a geotermikus termálvizek, illetve 
geotermikus meleghőforrások már igen messziről, több kilométerről gazdaságosan 
behozhatóak a városba. Célszerű lenne egy nagyobb körben ezt a tanulmányt adott 
esetben felülvizsgáltatni. Azt tudjuk, hogy Cserkeszőlő, Tiszakécske, Lakitelek 
környékén biztos, hogy vannak telérek, ahol rendkívül magas hőforrás áll 
rendelkezésre viszonylag nem is olyan nagy mélységben. Lehet, hogy Kecskemét-
Lakitelek között is lehetne egy olyan eredményes fúrással próbálkozni, ami megfelelő 
hőmennyiséget tudna a víz szempontjából. Erre a körülményre szerettem volna 
felhívni a figyelmet. 
 
Gaál József: 
 
A technológia alkalmas arra, hogy nagy távolságra elvigyék kis hőveszteséggel a 
melegvizet. Az első tanulmányban 100 fok feletti vizeket célzott a mélyfúrás. Létezik a 
technológia. A költségei igen magasak. Friss adatok vannak a Termostar Kft. 
fejlesztése kapcsán. Kilométerenként 100 millió forint. Ez nyilván akadálya lehet, hogy 
milyen távolságra visszük el. Az akkori vizsgálatok 3-4 pontot találtak, amit izlandi 
szakértők készítettek Kecskeméten. A belváros, a reptér alkalmas lehet ilyen 
geotermikus kútra. A tanulmány nem csak mélyfúrással, hanem sekélyfúrású kúttal is 
számol. Lehet, hogy pár száz méteres kúttal, ha nem is a 100 fok körüli vizet, de egy 
megfelelő hőmérsékletű vizet meg lehet találni. 
 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
Megállapítom, hogy az előterjesztéshez kérdés, további hozzászólás nincs, módosító 
javaslat nem hangzott el. 
Ki ért egyet a határozat-tervezettel? 
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(Határozathozatalkor a képviselőtestület 20 tagja tartózkodott az ülésteremben.) 

 
A szavazás után a közgyűlés 20 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
az alábbi határozatot hozta: 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
95/2023. (V.25.) határozata 
A „Green & Cool” Kecskemét projekt keretében készített fejlesztési koncepció 
elfogadása 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megtárgyalta Gaál József 
alpolgármester 1184-5/2023. számú előterjesztését és az alábbi döntést hozta: 
 
1.) A közgyűlés a „Green & Cool” Kecskemét projekt keretében készített fejlesztési 
koncepciót elfogadja. 
 
2.) A közgyűlés felhatalmazza Szemereyné Pataki Klaudia polgármestert a fejlesztési 
koncepció elfogadásával kapcsolatos nyilatkozatok megtételére és az EUCF 
koordinátor szervezete részére való benyújtására. 
 
Határidő: 2023. június 3. 
Felelős:   Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 
 
 
A határozatról értesülnek: 
1.) Tisztségviselők 
2.) Állandó bizottságok elnökei 
3.) Dr. Gajdácsi Zoltán irodavezető, Mérnöki Iroda 
4.) Dr. Orbán Csaba, a Közszolgáltatásszervezési és Környezetvédelmi Osztály 
vezetője 
 

* * * 
 
16.) NAPIRENDI PONT 
Az AIPA Nonprofit Közhasznú Kft. társasági szerződésének módosítása 
Előterjesztő: Gaál József alpolgármester 
(Az alpolgármester 8.503-3/2023. számú előterjesztése a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
Az alapító okiratban a közhasznúsági tevékenység pontosítására tesznek módosítási 
javaslatot. 
Megállapítom, hogy az előterjesztéshez kérdés, hozzászólás nincs, módosító javaslat 
nem hangzott el. 
Ki ért egyet a határozat-tervezettel? 
 
(Határozathozatalkor a képviselőtestület 20 tagja tartózkodott az ülésteremben.) 

 
 
A szavazás után a közgyűlés 20 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
az alábbi határozatot hozta: 
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Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
96/2023. (V.25.) határozata 
Az AIPA Nonprofit Közhasznú Kft. társasági szerződésének módosítása 
 
 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megtárgyalta Gaál József 
alpolgármester 8503-3/2023. számú előterjesztését és az alábbi döntést hozta:  
 
 
1.) A közgyűlés elfogadásra javasolja az AIPA Nonprofit Közhasznú Kft. taggyűlése 
számára a társaság módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt társasági 
szerződését a határozat melléklete szerinti tartalommal. 
 
2.) A közgyűlés felkéri Gaál Józsefet, mint a gazdasági társaság felügyeletét ellátó 
alpolgármestert, hogy a társaság taggyűlésén Kecskemét Megyei Jogú Város 
Önkormányzatát a fenti tulajdonosi álláspont szerint képviselje személyesen vagy az 
általa meghatalmazott személy útján. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős:   Gaál József alpolgármester 
 
 
 
A határozatról értesülnek: 
1.) Tisztségviselők 
2.) Állandó bizottságok elnökei 
3.) Dr. Patay Balázs irodavezető, Szervezési és Jogi Iroda 
4.) Dr. Fölföldi Klára, a Jogi Osztály vezetője 
 
(A határozat melléklete – a terjedelmére tekintettel - nem került beillesztésre a jegyzőkönyvbe, 
megtekinthető a 16. napirend mellékleteiként.) 

 
 
 

* * * 
 
 
17.) NAPIRENDI PONT 
A Városi Alapkezelő Zrt. által kezelt befektetési alapok kezelési szabályzatának 
módosítása 
Előterjesztő: Gaál József alpolgármester 
(Az alpolgármester 1.639-29/2023. számú előterjesztése a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
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Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
A mai napon is több olyan projektet tárgyaltunk, ami most indul el. Ilyen szempontból 
a 15 éves megtérülési idő már ketyegne. Ennek függvényében tettem javaslatot, hogy 
módosítsunk a korábban elfogadott szabályzaton. 
 
Megállapítom, hogy az előterjesztéshez kérdés, hozzászólás nincs, módosító javaslat 
nem hangzott el. 
Ki ért egyet a határozat-tervezettel? 
 
(Határozathozatalkor a képviselőtestület 20 tagja tartózkodott az ülésteremben.) 

 
A szavazás után a közgyűlés 20 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
az alábbi határozatokat hozta: 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
97/2023. (V.25.) határozata 
A Városi Alapkezelő Zrt. által kezelt befektetési alapok kezelési szabályzatának 
módosítása 
 
 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megtárgyalta Gaál József 
alpolgármester 1639-29/2023. számú előterjesztését és az alábbi döntést hozta: 
 
 
 
1.) A közgyűlés a Kecskemét Vállalkozásfejlesztési Alap Kezelési szabályzatát a 
határozat 1. melléklete szerinti, illetve a Kecskemét Városfejlesztési Alap Alapkezelési 
szabályzatát a határozat 2. melléklete szerinti - módosításokkal egységes szerkezetbe 
foglalt - tartalommal jóváhagyja. 
 
2.) A közgyűlés felkéri Gaál József alpolgármestert, hogy az 1. pontban foglalt 
döntésről a Városi Alapkezelő Zrt. vezérigazgatóját tájékoztassa. 
 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:   Gaál József alpolgármester 
 
 
 
A határozatról értesülnek: 
1.) Tisztségviselők 
2.) Állandó bizottságok elnökei 
3.) Dr. Patay Balázs irodavezető, Szervezési és Jogi Iroda 
4.) Dr. Fölföldi Klára, a Jogi Osztály vezetője 
     és általa: Városi Alapkezelő Zrt. 
 
(A határozat mellékletei – a terjedelmükre tekintettel - nem kerültek beillesztésre a jegyzőkönyvbe, 
megtekinthetőek a 17. napirend mellékleteiként.) 
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* * * 

 
18.) NAPIRENDI PONT 
A KIK-FOR Ingatlankezelő és Forgalmazó Kft. 2022. évi vagyonkezelői 
tevékenységéről szóló beszámolója 
Előterjesztő: Gaál József alpolgármester 
(Az alpolgármester 1394-8/2023. számú előterjesztése a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 
 
 
 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
Megállapítom, hogy az előterjesztéshez kérdés, hozzászólás nincs, módosító javaslat 
nem hangzott el. 
Ki ért egyet a határozat-tervezettel? 
 
(Határozathozatalkor a képviselőtestület 20 tagja tartózkodott az ülésteremben.) 

 
A szavazás után a közgyűlés 20 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
az alábbi határozatot hozta: 
 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
98/2023. (V.25.) határozata 
A KIK-FOR Ingatlankezelő és Forgalmazó Kft. 2022. évi vagyonkezelői 
tevékenységéről szóló beszámolója 
 
 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megtárgyalta Gaál József 
alpolgármester 1394-8/2023. számú előterjesztését és az alábbi döntést hozta: 
 
 
1.) A közgyűlés elfogadja a KIK-FOR Ingatlankezelő és Forgalmazó Kft. 2022. évi 
vagyonkezelői tevékenységéről szóló beszámolóját. 
 
2.) A közgyűlés felkéri Gaál József alpolgármestert, hogy a fenti döntésről a KIK-FOR 
Kft. ügyvezetőjét tájékoztassa. 
 
3.) A közgyűlés felkéri Gaál József alpolgármestert, hogy gondoskodjon a 2022. évi 
vagyonkezelői tevékenységről szóló pénzügyi elszámolás alapján mutatkozó, 
elszámolandó 4.555.228,- Ft + ÁFA összegű különbözet KIK-FOR Kft. részére történő 
megfizetéséről. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:   a területért felelős  alpolgármester 
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A határozatról értesülnek: 
1.) Tisztségviselők 
2.) Állandó bizottságok elnökei 
3.) Dr. Patay Balázs irodavezető, Szervezési és Jogi Iroda 
4.) Dr. Fölföldi Klára, a Jogi Osztály vezetője 
     és általa: KIK-FOR Kft. 
 
 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
A korábbi napirendi pontok kapcsán többször is felmerült a KIK-FOR Kft. 
tevékenysége. Munkájukat, tevékenységüket folyamatosan látjuk. Köszönöm az 
együttműködést és az együtt gondolkodást. 
 
 

* * * 
 
 
19.) NAPIRENDI PONT 
Hírös-Net Telekommunikációs Kft.-ben fennálló üzletrész értékesítésére kiírt 
pályázat elbírálása  
Előterjesztő: Dr. Homoki Tamás alpolgármester 
(Az alpolgármester 367-16/2023. számú előterjesztése a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 
 
 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
Megállapítom, hogy az előterjesztéshez kérdés, hozzászólás nincs, módosító javaslat 
nem hangzott el. 
Ki ért egyet a határozat-tervezettel? 
 
(Határozathozatalkor a képviselőtestület 20 tagja tartózkodott az ülésteremben.) 

 
A szavazás után a közgyűlés 20 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
az alábbi határozatokat hozta: 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
99/2023. (V.25.) határozata 
Hírös-Net Telekommunikációs Kft.-ben fennálló üzletrész értékesítésére kiírt 
pályázat elbírálása 
 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megtárgyalta Dr. Homoki 
Tamás alpolgármester 367-16/2023. számú előterjesztését és az alábbi döntést hozta: 
 
 
 
 
1.) A közgyűlés megállapítja, hogy a Hírös-Net Telekommunikációs Kft. üzletrész 
értékesítése érdekében kiírt pályázat eredményes. 
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2.) A közgyűlés megállapítja, hogy a Polgári Törvénykönyvről szóló 2013. évi V. 
törvény 3:167. § (2) bekezdése alapján a Hírös-Net Telekommunikációs Kft. a 
társaságot megillető elővásárlási jogot a jogszabályi feltételek teljesülésének 
hiányában nem gyakorolja. 
 
3.) A közgyűlés úgy dönt, hogy az önkormányzat a Hírös-Net Telekommunikációs Kft. 
üzletrész értékesítése érdekében az OPC NETWORKS Kft.-vel, mint a pályázat 
nyertesével bruttó 3.414.000,- Ft vételáron adásvételi szerződést köt. A közgyűlés 
felhatalmazza Dr. Homoki Tamás alpolgármestert a szerződés aláírására. 
 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős:   Dr. Homoki Tamás alpolgármester 
 
 
 
A határozatról értesülnek: 
1.) Tisztségviselők 
2.) Állandó bizottságok elnökei 
3.) Dr. Patay Balázs irodavezető, Szervezési és Jogi Iroda 
4.) Dr. Fölföldi Klára, a Jogi Osztály vezetője 
     és általa: érintettek 
 
 

* * * 
 
20.) NAPIRENDI PONT 
A településrendezési eszközök módosításainak véleményezési eljárásai 
Előterjesztő: Környezetvédelmi, Városrendezési és Agrár Bizottság  
(A bizottság 1604-42/2023. számú előterjesztése a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 
 
 
Lejer Zoltán: 
 
A Környezetvédelmi, Városrendezési és Agrár Bizottság az előterjesztést 
megtárgyalta, elfogadásra javasolja a közgyűlés számára. 
 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
Megállapítom, hogy az előterjesztéshez kérdés, további hozzászólás nincs, módosító 
javaslat nem hangzott el. 
Ki ért egyet a határozat-tervezettel? 
 
(Határozathozatalkor a képviselőtestület 20 tagja tartózkodott az ülésteremben.) 

 
A szavazás után a közgyűlés 20 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
az alábbi határozatot hozta: 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
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100/2023. (V.25.) határozata 
A településrendezési eszközök módosításainak véleményezési eljárásai 
 
 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megtárgyalta a 
Környezetvédelmi, Városrendezési és Agrár Bizottság 1604-42/2023. számú 
előterjesztését és az alábbi döntést hozta: 
 
 
 
I/1. A közgyűlés a Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Kecskemét Megyei Jogú Város Helyi Építési Szabályzatáról szóló 33/2015. (XII.17.) 
önkormányzati rendeletének fotovoltaikus kiserőmű létesítését lehetővé tevő 
módosításának véleményezési és partnerségi egyeztetési szakaszát lezárja. Az egyes 
tervek, illetve programok környezeti vizsgálatáról szóló 2/2005. (I.11.) Korm. rendelet 
szerinti környezeti vizsgálatot nem tart szükségesnek. 
 
I/2. A közgyűlés felkéri Szemereyné Pataki Klaudia polgármestert a döntés 
közzétételére, valamint arra, hogy ezt követően a tervezetet és e döntést küldje meg 
egyszerűsített eljárás lefolytatására az állami főépítészi hatáskörben eljáró Bács-
Kiskun Vármegyei Kormányhivatalnak. 
 
II/1. A közgyűlés Kecskemét Megyei Jogú Város településrendezési eszközei 
módosítását kezdeményező 171/2022. (VII.28.) határozata szerinti előresorolt tételei 
esetében a véleményezési és partnerségi egyeztetési szakaszt lezárja. Az egyes 
tervek, illetve programok környezeti vizsgálatáról szóló 2/2005. (I.11.) Korm. rendelet 
szerinti környezeti vizsgálatot nem tart szükségesnek. 
 
II/2. Az épített környezet alakításáról és védelméről szóló 1997. évi LXXVIII. törvény 
7. § (3) bekezdés e) pontjában foglaltaknak megfelelően a tervezett módosítások az 
alátámasztó munkarészekben bemutatott módon Kecskemét megyei jogú város 
beépítésre szánt területét csak olyan használati célra növeli, amilyen célra a település 
már beépítésre kijelölt területén belül nincs megfelelő terület. 
 
II/3. A közgyűlés felkéri Szemereyné Pataki Klaudia polgármestert a döntés 
közzétételére, valamint arra, hogy ezt követően a tervezetet és e döntést küldje meg 
az állami főépítészi hatáskörben eljáró Bács-Kiskun Vármegyei Kormányhivatalnak 
záró szakmai vélemény megadása érdekében. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:   Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 
 
 
 
A határozatról értesülnek: 
1.) Tisztségviselők 
2.) Állandó bizottságok elnökei 
3.) Dr. Gajdácsi Zoltán irodavezető, Mérnöki Iroda 
4.) Borbélyné Balogh Katalin, a Várostervezési Osztály vezetője 
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     és általa: Bács-Kiskun Vármegyei Kormányhivatal 
 
 
 

* * * 
 
 
21.) NAPIRENDI PONT 
Emléktábla elhelyezése a Lestár téren 
Előterjesztő: Értékmegőrzési Bizottság 
(A bizottság 3.137-2/2023. számú előterjesztése a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
Megállapítom, hogy az előterjesztéshez kérdés, hozzászólás nincs, módosító javaslat 
nem hangzott el. 
Ki ért egyet a határozat-tervezettel? 
 
(Határozathozatalkor a képviselőtestület 20 tagja tartózkodott az ülésteremben.) 

 
A szavazás után a közgyűlés 20 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
az alábbi határozatot hozta: 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
101/2023. (V.25.) határozata 
Emléktábla elhelyezése a Lestár téren 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megtárgyalta az 
Értékmegőrzési Bizottság 3137-2/2023. számú előterjesztését és az alábbi döntést 
hozta: 
 
1.) A közgyűlés úgy dönt, hogy hozzájárul a Kecskemét 477 hrsz.-ú ingatlanon a Lestár 
tér 2. szám alatti épület Városháza felőli homlokzatán emléktábla elhelyezéséhez, az 
előterjesztés 2. mellékletében foglalt tervdokumentációnak megfelelően. 
 
2.) A közgyűlés úgy dönt, hogy az elhelyezésre vonatkozó ajándékozást elfogadja, 
bruttó 300.000 Ft, azaz háromszázezer forint értékben és felkéri Szemereyné Pataki 
Klaudia polgármestert, hogy a határozat mellékletét képező ajándékozási szerződést 
aláírja. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős:   Szemereyné Pataki Klaudia polgármester  
 
A határozatról értesülnek: 
1.) Tisztségviselők 
2.) Állandó bizottságok elnökei 
3.) Dr. Gajdácsi Zoltán irodavezető, Mérnöki Iroda 
4.) Borbélyné Balogh Katalin, a Várostervezési Osztály vezetője 
     és általa: érintettek 
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1. melléklet Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 101/2023.(V.25.) 
határozatához 

 
Ajándékozási szerződés 

Amely létrejött egyrészről 
Engert Jakabné 
Születési név:  
Születési hely, idő:  
Anyja neve:  
Lakcím:  
Személyi azonosító: 
mint ajándékozó, 
 Jánosi István 
Születési név:  
Születési hely, idő:  
Anyja neve:  
Lakcím:  
Személyi azonosító: 
mint ajándékozó, Dr. Papp Zoltán 
Születési név:  
Születési hely, idő:  
Anyja neve:  
Lakcím:  
Személyi azonosító: 
mint ajándékozó, 
Nemcsik Mátyás 
Születési név:  
Születési hely, idő:  
Anyja neve:  
Lakcím:  
Személyi azonosító: 
mint ajándékozó, Pászti András 
Születési név:  
Születési hely, idő:  
Anyja neve:  
Lakcím:  
Személyi azonosító: 
mint ajándékozó, Lévai Jánosné 
Születési név:  
Születési hely, idő:  
Anyja neve:  
Lakcím:  
Személyi azonosító: 
mint ajándékozó, 
 
Sipos László 
Születési név:  
Születési hely, idő:  
Anyja neve:  
Lakcím:  
Személyi azonosító: 
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mint ajándékozó, Leviczky Cirill 
Születési név:  
Születési hely, idő:  
Anyja neve:  
Lakcím:  
Személyi azonosító: 
mint ajándékozó, Kósa József 
Születési név:  
Születési hely, idő:  
Anyja neve:  
Lakcím:  
Személyi azonosító: 
mint ajándékozó, 
 
Szamler László 
Születési név:  
Születési hely, idő:  
Anyja neve:  
Lakcím:  
Személyi azonosító: 
mint ajándékozó, Dr. Fekete Gábor 
Születési név:  
Születési hely, idő:  
Anyja neve:  
Lakcím:  
Személyi azonosító: 
mint ajándékozó, 
  
 
továbbiakban együtt, mint Ajándékozók, akik Kecskemét Megyei Jogú Város 
Önkormányzata Közgyűlésének képviselői által létrehozott Fidesz-KDNP frakció 
tagjai, nevükben eljár 
Dr. Fekete Gábor ajándékozó és egyben meghatalmazás alapján valamennyi 
ajándékozó képviseletében eljáró személy, 
 
másrészről Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata (cím: 6000 Kecskemét, 
Kossuth tér 1., képviseli: Szemereyné Pataki Klaudia polgármester, KSH szám: 
15724540-8411-321-03, adószám: 15724540-2-03, PIR szám: 724540), 
továbbiakban, mint Megajándékozott (továbbiakban: Felek) között az alábbi 
feltételekkel: 
Preambulum: Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 2023. 
március 30-ai ülésén Dr. Fekete Gábor képviselő a Fidesz Magyar Polgári Szövetség 
és a Kereszténydemokrata Néppárt közös frakciója nevében kezdeményezte egy 
emléktábla elhelyezését a Kecskemét 477 hrsz.-ú ingatlanon, a Lestár tér 2. szám 
alatti épület Városháza felőli homlokzatán. Kecskemét Megyei Jogú Város 
Önkormányzata Közgyűlésének 67/2023. (III.30.) határozatában a kezdeményezést 
támogatta, a …/2023. (V.25.) határozatában az ajándékozást elfogadta. 
Megállapodás tárgya 
1. Ajándékozók kötelezettséget vállalnak arra, hogy a saját költségükön a 
Kecskemét, Lestár tér 2. számú épület Városháza felöli homlokzati falán, a 
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Kecskemét, 477 hrsz.-ú ingatlanon szakszerűen elhelyezik, a saját költségükön 
elkészíttetett emléktáblát, (továbbiakban: ajándék) és azt a Megajándékozottnak 
ingyenesen ajándékba adják. 
 
2. Az ajándék értékét Felek összesen bruttó 300.000 Ft,- azaz háromszázezer 
forint összegben határozzák meg. Az emlékmű elkészítésének anyagköltsége 
összesen bruttó 250.000 Ft,- azaz- kettőszáz-ötvenezer forint, az emlékmű tervezési 
díja, munkadíja, szállítása, szakszerű elhelyezése, a felállításhoz szükséges 
területrendezése bruttó 50.000 Ft,- azaz ötvenezer forint. 
 
3. A Megajándékozott az ajándékot jelen szerződésben meghatározott 
feltételekkel elfogadja. Felek megállapítják, hogy amennyiben az ajándékkal 
kapcsolatban ÁFA fizetési kötelezettség keletkezik, úgy azt Ajándékozók viselik. 
 
4. Az ajándék emlékmű elhelyezésére az ajándékozási szerződéshez mellékelt 
tervdokumentáció szerint, a Kecskemét, Lestár tér 2. számú épület Városháza felöli 
homlokzatán, a Kecskemét 477 hrsz.-ú ingatlanon kerül sor. 
 
5. Jelen szerződés tárgyaként szereplő ajándék a szerződés teljesítésével a 
Megajándékozott analitikus nyilvántartásában saját vagyonaként kerül aktiválásra. 
Felek jogai és kötelezettségei 
 
6. Felek megállapodnak abban, hogy az Ajándékozók vállalják az ajándék 
elkészítését, helyszínre szállítását és felállítását, valamint környezetének rendezését 
2023.06.29-ig fenti költségvonzataival együtt.  
 
7. Felek megállapodnak abban, hogy Megajándékozott vállalja az ajándék és 
rendezett környezete folyamatos gondozását, karbantartását. 
 
8. Felek megállapodnak abban, hogy az esetleges jogvitáikat elsődlegesen békés 
úton, tárgyalások során kívánják rendezni, és csak akkor fordulnak bírósághoz, ha a 
tárgyalásos út nem vezetett eredményre. 
 
Felek a jelen szerződésből eredő valamennyi jogvita peres úton való rendezésére 
kikötik – hatáskörtől függően – a Kecskeméti Járásbíróság, illetve a Kecskeméti 
Törvényszék kizárólagos illetékességét. 
 
9. Adományozók kijelentik, hogy az adománnyal kapcsolatban a szerzői vagyoni 
jogokkal rendelkeznek, melyet ingyenesen és végleges hatállyal Megajándékozott 
részére átadnak, annak átadásával összefüggésben a Megajándékozottat 
semminemű kötelezettség nem terheli.  
 
10. Az adatkezelés jogalapja az Ajándékozók vonatkozásában az Európai 
Parlament és a Tanács 2016/679 (2016. április 27.) számú, a természetes 
személyeknek a személyes adatok kezelése tekintetében történő védelméről és az 
ilyen adatok szabad áramlásáról, valamint a 95/46/EK rendelet hatályon kívül 
helyezéséről szóló általános adatvédelmi rendelet (a továbbiakban: „GDPR”) 6. cikk 
(1) bekezdés e) pontja szerint a közérdekű feladat, valamint a Magyarország helyi 
önkormányzatiról szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdésében foglalt 
feladatok végrehajtásához szükséges adatkezelés. Felek tudomásul veszik, hogy a 
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Megajándékozott a jelen okiratban rögzített adatokat az irattári tervre vonatkozó 
mindenkor hatályos jogszabályok szerinti időtartamban, legalább azonban az okirat 
keltétől számított 8 évig a számvitelről szóló 2000. évi C. törvény szerinti számviteli 
alapbizonylatok kötelező megőrzése érdekében kezelni köteles. Az adatkezelés 
további részleteit a Megajándékozott Általános Adatkezelési Tájékoztatója 
(www.kecskemet.hu/varoshaza/adatvedelem) tartalmazza, amelynek megismerését 
az Ajándékozók e szerződés aláírásával elismerik.   
11. Jelen megállapodásban nem szabályozott kérdésekben a Polgári 
Törvénykönyvről szóló 2013. évi V. törvény vonatkozó rendelkezései az irányadóak.  
 
A jelen megállapodás 3 eredeti, egymással teljes egészében megegyező példányban 
készült, amelyekből 1 példány az Ajándékozóknál, 2 példány pedig a 
Megajándékozottnál marad. 
 
Jelen megállapodást Felek elolvasás és közös értelmezés után, mint akaratukkal 
mindenben megegyezőt jóváhagyólag aláírták. 
 
Kecskemét, 2023.  
 
 

.......................................................  ....................................................... 
Szemereyné Pataki Klaudia   Dr. Fekete Gábor 

polgármester      Ajándékozó 
Kecskemét Megyei Jogú Város    egyben valamennyi ajándékozó 
           Önkormányzata                 képviseletében eljárva 

      Megajándékozott 
 
  
 
 

* * * 
 
 
 
22.) NAPIRENDI PONT 
Pszichiátriai és szenvedélybetegek ellátására vonatkozó ellátási szerződés 
módosítása  
Előterjesztő: Esélyteremtési Bizottság 
(A bizottság 10.204-4/2023. számú előterjesztése a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 
 
Pászti András: 
 
A kapacitásbővítés egy jó hír, hiszen a 10, illetve 5 fő is komoly bővítésnek számít. Azt 
gondolom, hogy az előterjesztést mindenkinek meg kell szavaznia. 
 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
Jó hír az egyik oldalról, hogy tudják a kapacitást bővíteni, a rossz hír, hogy egyre 
nagyobb igény van rá. Amit tudunk azt megtesszük és támogatjuk. 
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Megállapítom, hogy az előterjesztéshez kérdés, további hozzászólás nincs, módosító 
javaslat nem hangzott el. 
Ki ért egyet a határozat-tervezettel? 
 
(Határozathozatalkor a képviselőtestület 20 tagja tartózkodott az ülésteremben.) 

 
A szavazás után a közgyűlés 20 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
az alábbi határozatot hozta: 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
102/2023. (V.25.) határozata 
Pszichiátriai és szenvedélybetegek ellátására vonatkozó ellátási szerződés 
módosítása 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megtárgyalta az 
Esélyteremtési Bizottság 10.204-4/2023. számú előterjesztését és az alábbi döntést 
hozta: 
 
1.) A közgyűlés úgy dönt, hogy a pszichiátriai és szenvedélybetegek ellátására 
vonatkozó, a Római Katolikus Főplébániával fennálló ellátási szerződés módosítását 
a határozat melléklete szerinti tartalommal jóváhagyja. 
 
2.) A közgyűlés felkéri Szemereyné Pataki Klaudia polgármestert a határozat 
mellékletét képező szerződés-módosítás aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:   Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 
 
 
A határozatról értesülnek: 
1.) Tisztségviselők 
2.) Állandó bizottságok elnökei 
3.) Ladics Monika irodavezető, Humánszolgáltatási Iroda 
4.) Dr. Szigeti Krisztina, a Társadalompolitikai Osztály vezetője 
     és általa: Római Katolikus Főplébánia 
 
 

melléklet a 102/2023. (V.25.) határozathoz  
 

ELLÁTÁSI SZERZŐDÉS 3. SZÁMÚ MÓDOSÍTÁSA 
 
amely létrejött 
egyrészről Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata (székhelye: 6000 
Kecskemét, Kossuth tér 1., KSH. szám: 15724540-8411-321-03, képviseli: 
Szemereyné Pataki Klaudia polgármester, a továbbiakban: Önkormányzat), 
 
másrészről a Római Katolikus Főplébánia (székhelye: 6000 Kecskemét, Plébánia köz 
1., bírósági nyilvántartásba vételi száma: Kalocsa-Kecskemét Főegyházmegye 
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00001/2012-006., adószáma: 19973258-1-03, képviseli: Dr. Finta József plébános, a 
továbbiakban: Szolgáltató), 
 
mint felek (továbbiakban együtt: Felek) között alulírott helyen és napon, az alábbiak 
szerint: 
 
1. Szerződő Felek rögzítik, hogy 2014. december 30-án a 26.303-9/2014. számon 
ellátási szerződés jött létre Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata és a 
Főplébánia Karitász Alapítvány között pszichiátriai és szenvedélybetegek közösségi 
és nappali ellátására, valamint szenvedélybetegek alacsonyküszöbű ellátására. Felek 
rögzítik, hogy fenntartóváltás miatt a Főplébániai Karitász Alapítvány a 2243-10/2017. 
számú egységes szerkezetbe foglalt ellátási szerződés aláírásával az őt megillető 
jogok és kötelezettségek összességét a Római Katolikus Főplébániára ruházta át. 
Szerződő felek rögzítik továbbá, hogy a 2243-19/2017. számú ellátási szerződés 2. 
számú módosításával a szerződés 2015. január 1-jétől határozatlan időtartalomra szól.  
 
2. Szerződő Felek közös akarattal az ellátási szerződés 2.1. pontját 2023. június 1. 
napjától az alábbiakra módosítják (a változások félkövér betűtípussal jelölve): 
 
„2.1. A Szolgáltató vállalja a kecskeméti lakóhellyel vagy tartózkodási hellyel 
rendelkező, az alacsonyküszöbű ellátás esetében a Kecskeméten tartózkodó, 
pszichiátriai vagy szenvedélybetegségben szenvedő, az ellátást önkéntesen igénybe 
venni szándékozó személyek intézményi ellátását az alábbi szolgáltatások 
vonatkozásában: 
 
-  pszichiátriai betegek nappali ellátása szociális alapszolgáltatás legalább 25 
(+10) férőhelyen, és szenvedélybetegek nappali ellátása szociális alapszolgáltatás 
legalább 20 (+5) férőhelyen, 
-  pszichiátriai betegek közösségi ellátása szociális alapszolgáltatás, 
-  szenvedélybetegek közösségi ellátása szociális alapszolgáltatás, 
-  szenvedélybetegek alacsonyküszöbű ellátása.” 
 
3. Az adatkezelés jogalapja a Szolgáltató vonatkozásában az Európai Parlament és a 
Tanács 2016/679 (2016. április 27.) számú, a természetes személyeknek a személyes 
adatok kezelése tekintetében történő védelméről és az ilyen adatok szabad 
áramlásáról, valamint a 95/46/EK rendelet hatályon kívül helyezéséről szóló általános 
adatvédelmi rendelet 6. cikk (1) bekezdés e) pontja szerint a közérdekű feladat 
végrehajtásához szükséges adatkezelés. A közérdekű feladat a Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13.§ (1) bekezdés 8a. pontján 
alapul. 
 
Felek tudomásul veszik, hogy az Önkormányzat a jelen okiratban rögzített adatokat az 
irattári tervre vonatkozó mindenkor hatályos jogszabályok szerinti időtartamban, 
legalább azonban az okirat keltétől számított 8 évig a számvitelről szóló 2000. évi C. 
törvény szerinti számviteli alapbizonylatok kötelező megőrzése érdekében kezelni 
köteles. 
 
Az adatkezelés további részleteit az Önkormányzat Általános Adatkezelési 
Tájékoztatója (www.kecskemet.hu/varoshaza/adatvedelem) tartalmazza, amelynek 
megismerését Szolgáltató e szerződés aláírásával elismeri.   
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4. A jelen módosítással nem szabályozott kérdésekben a Polgári Törvénykönyvről 
szóló 2013. évi V. törvény rendelkezései az irányadóak. 
 
5. Az ellátási szerződés jelen módosítással nem érintett részei változatlan tartalommal 
hatályosak. 
 
6. Felek jelen módosítást, mint akaratukkal mindenben megegyezőt jóváhagyólag 
aláírták. 
 
Kecskemét, 2022.   
 
…………………………..……………..               ……………………………………………. 

Római Katolikus Főplébánia  Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Dr. Finta József      Szemereyné Pataki Klaudia 

plébános       polgármester 

 
 

* * * 
 
 
23.) NAPIRENDI PONT 
Értékelés Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi 
gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról 
Előterjesztő: Esélyteremtési Bizottság 
(A bizottság 4658-46/2023. számú előterjesztése a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 
 
 
Lévai Jánosné: 
 
A teremben ülők tudják, hogy 8 évig a gyermekvédelmi szakellátásban dolgoztam. Van 
rálátásom a szakellátásra, a gyermekjóléti szolgálatra és az alapellátásra is. Örülünk 
annak, hogy a gyermekjóléti központ új helyre költözött, mert a jó körülmények 
hatással vannak a dolgozókra, a munkatársakra. Még aktív dolgozóként 
kezdeményeztük a gyermekjóléti törvény azon módosítását, hogy azoknak a 
gyermekvédelemben dolgozóknak, akik nevelőszülő hálózatban dolgoznak ismerjék el 
tevékenységüket munkaviszonynak. Korábban nem számított munkaviszonynak 
annak ellenére, hogy fizették a járulékokat. Ma már sokkal több nevelőszülőnek tudunk 
lehetőséget adni a városban és a megyében. Bízom abban, hogy a 1997. évi 
gyermekvédelmi törvény -, amely nagyon sok negatív kritikát kap az utóbbi időben - 
sokkal „keményebb” lesz, sokkal erősebb lesz, hiszen a törvénynek a nevében is 
benne van, hogy a gyermekek védelméért fog ez a törvény megszületni. 
Kecskeméten a 18. év alatti gyermekek száma több, mint 21 ezer, melyben nincsenek 
benne az egyházi intézményekben lévő óvodás, általános iskolás és középiskolás 
gyermekek. Tudjuk azt, hogy a rendszeres gyermekvédelmi támogatás milyen sok 
anyagi terhet von le a szülők válláról és a rendkívüli gyermekvédelmi támogatás is, 
amely 4 millió forint körül van. A gyermeklétszám ebben az évben egy picit lecsökkent, 
de bízom benne, hogy ez növekedni fog Kecskeméten. 
Az iskolai szünetekben is vannak programok, táborok és étkeztetés. A táboroztatási 
és a közétkeztetési lehetőség a szülőknek nagyon fontos. 
Jogi tanácsadásban 267 gyermek részesült, pszichológiai tanácsban pedig 166 fő. 
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2022. szeptember 8-tól 8 fő óvodai és iskolai szociális segítőt sikerült a gyermekjóléti 
szolgálatba beállítani és a kollégák 15 oktatási intézményben dolgoznak. Jelen vannak 
5 középiskolában és 2 kollégiumban. 
Szeretném megköszönni a gyermekjóléti központ vezetőjének és valamennyi 
munkatársának, hogy a munkájukat nem munkakörnek tekintik, hanem hivatásnak. 
Ezzel nagyon sokat segítenek a városi ifjúságvédelemnek, segítenek a szülőknek és 
azt a gondolom, hogy a pedagógusoknak is. Munkájukhoz sok türelmet kívánok. 
Változatlan kitartást és köszönjük, hogy a gyermekeink érdekében mindent 
megtesznek azért, hogy minél kevesebb gyermek kerüljön nevelőszülőhöz és a 
szakellátásba. 
 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
Megállapítom, hogy az előterjesztéshez kérdés, további hozzászólás nincs, módosító 
javaslat nem hangzott el. 
Ki ért egyet a határozat-tervezettel? 
 
(Határozathozatalkor a képviselőtestület 20 tagja tartózkodott az ülésteremben.) 

 
A szavazás után a közgyűlés 20 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
az alábbi határozatot hozta: 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
103/2023. (V.25.) határozata 
Értékelés Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi 
gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról 
 
 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megtárgyalta az 
Esélyteremtési Bizottság 4658-46/2023. számú előterjesztését és az alábbi döntést 
hozta: 
 
 
1.) A közgyűlés az önkormányzat 2022. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi 
feladatairól készült értékelést elfogadja. 
 
 
2.) A közgyűlés felkéri Szemereyné Pataki Klaudia polgármestert, hogy a határozat 
melléklete szerinti értékelést küldje meg a Bács-Kiskun Vármegyei Kormányhivatal 
Gyámügyi és Igazságügyi Főosztály Szociális és Gyámügyi Osztálya részére. 
 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős:   Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 
 
A határozatról értesülnek: 
1.) Tisztségviselők 
2.) Állandó bizottságok elnökei 
3.) Ladics Monika irodavezető, Humánszolgáltatási Iroda 
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4.) Dr. Szigeti Krisztina, a Társadalompolitikai Osztály vezetője 
     és általa: Bács-Kiskun Vármegyei Kormányhivatal Gyámügyi és Igazságügyi 
Főosztály   Szociális és Gyámügyi Osztálya 
 
(A határozat melléklete – a terjedelmére tekintettel - nem került beillesztésre a jegyzőkönyvbe, 
megtekinthető a 23. napirend mellékleteként.) 

* * * 
 
24.) NAPIRENDI PONT 
Éves belső ellenőrzési jelentés és összefoglaló éves belső ellenőrzési jelentés 
2022. évről 
Előterjesztő: Dr. Temesvári Péter jegyző 
(A jegyző 3.948-17/2023. számú beszámolója a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
Megállapítom, hogy az előterjesztéshez kérdés, hozzászólás nincs, módosító javaslat 
nem hangzott el. 
Ki ért egyet a határozat-tervezettel? 
 
(Határozathozatalkor a képviselőtestület 20 tagja tartózkodott az ülésteremben.) 

 
A szavazás után a közgyűlés 20 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás az 
alábbi határozatot hozta: 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
104/2023. (V.25.) határozata 
Éves belső ellenőrzési jelentés és összefoglaló éves belső ellenőrzési jelentés 
2022. évről 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megtárgyalta Dr. 
Temesvári Péter jegyző 3.948-17/2023. számú előterjesztését és az alábbi döntést 
hozta: 
 
A közgyűlés Kecskemét Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatala 2022. évi belső 
ellenőrzési jelentését, valamint Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata által 
alapított költségvetési szervek éves belső ellenőrzési jelentései alapján készített 
összefoglaló éves belső ellenőrzési jelentését 2022. évről az 1-3. számú mellékletek 
szerint jóváhagyja. 
 
Határidő: azonnal  
Felelős:   Dr. Temesvári Péter jegyző 
 
A határozatról értesülnek: 
1.) Tisztségviselők 
2.) Állandó bizottságok elnökei 
3.) Ónodiné Takács Erika csoportvezető, Ellenőrzési Csoport 
 
(A határozat mellékletei – a terjedelmükre tekintettel - nem kerültek beillesztésre a jegyzőkönyvbe, 

megtekinthetőek a 24. napirend mellékleteiként.) 
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* * * 

 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
A következő napirendi pontok (a meghívó szerinti 25-40. napirendek) tárgyalására zárt 
ülés keretében kerül sor, ezért kérem, hogy az ülésteremben csak a képviselők, a 
jegyző, az aljegyzők, a napirendhez meghívottak, valamint az érintett osztály 
munkatársai és a jegyzőkönyvvezetők tartózkodjanak. 
 
 

A JEGYZŐKÖNYV 96-117. OLDALAI A ZÁRT ÜLÉS ANYAGÁT 
TARTALMAZZÁK, KÜLÖN JEGYZŐKÖNYVBEN 
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Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
Felkérem Dr. Temesvári Péter jegyzőt, hogy hirdesse ki a zárt ülésen hozott 
határozatokat. 
 
Dr. Temesvári Péter: 
 
A közgyűlés a meghívón 25-39. sorszámon kitüntetések adományozásáról döntött: 
 
Kecskemét Város Díszpolgára kitüntető címet adományoz: 
 
- Dr. Matolcsy György, a Magyar Nemzeti Bank elnöke, valamint 
- Nemesszeghy Lajosné (született: Szentkirályi Márta), a Kodály Zoltán Ének-
zenei Általános Iskola és Gimnázium alapítója, igazgatója (posztumusz adományozás) 
részére. 
 
Kada Elek-díjat adományoz: 
 
- Horváth Építőmester Zrt. részére. 
 
Kecskemét Szociális Ügyéért Díjat adományoz: 
 
- Jancsikné Tóth Andrea, az Egészségügyi és Szociális Intézmények 
Igazgatósága Margaréta Otthon igazgatója, valamint  
- Oppelt Józsefné iskolapszichológus részére. 
 
Kecskemét Egészségügyéért Díjat adományoz: 
 
- Dr. Kiss Attila, a Bács-Kiskun Megyei Kórház (jelenleg: Bács-Kiskun Vármegyei 
Oktatókórház), I. Belgyógyászat – Kardiológia főorvosa, a Magyar Hypertonia 
Társaság által akkreditált Hypertonia Centrum vezetője, valamint  
- Nagy István, az Egészségügyi és Szociális Intézmények Igazgatósága 
informatikusa részére. 
 
Kecskemét Ifjúságának Neveléséért Díjat adományoz: 
 
- Brindzáné Kárpi Ilona, a Kecskeméti Szakképzési Centrum Szent-Györgyi 
Albert Technikum igazgató-helyettese, 
- Csikósné Győrfi Ágnes, a Kecskeméti Bolyai János Gimnázium tanára, 
- Gál Gabriella Gyöngyi, a Kecskeméti SZC Kada Elek Technikum tanára, 
- Hajagos Istvánné, a Corvina Óvoda intézményvezető-helyettese, valamint 
- Szabó István Sándor középiskolai tanár, a Kecskeméti Katona József 
Gimnázium nyugalmazott intézményvezetője részére. 
 
Kecskemét Felsőoktatásáért és Tudományos Életéért Díjat adományoz:   
 
- Dr. Nagy Péter egyetemi docens részére /Neumann János Egyetem GAMF 
Műszaki és Informatikai Kar Alaptudományi Tanszék/ 
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Kecskemét Kultúrájáért Díjat adományoz: 
 
- Sirkó László színművész, valamint 
- Szabóné Bognár Anikó történész néprajzkutató főmuzeológus, a Kecskeméti 
Katona József Múzeum igazgatóhelyettese részére. 
 
Kecskemét Sportjáért Díjat adományoz: 
 
- Havas Endre Csaba, a Hírös Sport Nonprofit Kft. létesítményvezetője, 
- Kecskeméti TE labdarúgó csapata, valamint 
- Vasvári Károly testnevelő, edző, játékvezető (posztumusz adományozás) 
részére. 
 
Zöld Kecskemétért Díjat adományoz: 
 
- Juhász István, a Déli ASzC Kocsis Pál Mezőgazdasági és Környezetvédelmi 
Technikum és Szakképző Iskola igazgatója részére. 
 
Kecskemét Agráriumáért Díjat adományoz: 
 
- Gábor János és családja, mezőgazdasági őstermelők részére. 
 
Kecskemét Gazdaságáért Díjat adományoz: 
 
- Dr. Lajtai Virág, a Kecskeméti Junior Sport Nonprofit Kft. gazdasági igazgatója 
részére. 
 
Zenit - Kecskemét Ifjúsági Díjat adományoz: 
 
- Bolyai János Gimnázium Színjátszó Műhelye részére. 
 
Civilek Kecskemétért Díjat adományoz: 
 
- Leviczky Józsefné nyugdíjas pedagógus, valamint 
- Rémán Csongor, a Magyar Máltai Szeretetszolgálat Kecskeméti Csoportja 
önkéntes- és civil referense részére. 
 
Biztonságos Kecskemétért Díjat adományoz: 
 
- Dobai Gergely tűzoltó alezredes, a Kecskeméti Katasztrófavédelmi 
Kirendeltség tűzoltósági felügyelője, 
- Nagy Ferenc százados, a Magyar Honvédség vitéz Szentgyörgyi Dezső 101. 
Repülődandár hivatásos katonája, valamint  
- Tóth Tibor, a Kecskeméti Városrendészet közterület-felügyelője részére. 
 
Kecskemét Közszolgálatáért Díjat adományoz: 
 
- Baracsi István, a Bács-Kiskun Vármegyei Kormányhivatal Kecskeméti Járási 
Hivatal Foglalkoztatási Osztálya foglalkoztatási szakügyintézője, valamint  
- Dr. Bicskei Ferenc, a Kecskeméti Törvényszék tanácselnöke részére. 
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A közgyűlés a meghívón 40. sorszámon beszámolót fogadott el a 2023. I. negyedévi 
önkormányzattal kapcsolatos perekről, ítéletekről. 
 
 
 

* * * 
 
 
41.) NAPIRENDI PONT 
Beszámoló a Modern Városok Program keretében megvalósuló kecskeméti 
Városháza műemléki felújításáról 
Előterjesztő: Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 
(A polgármester 1326-26 /2023. számú beszámolója a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 
 
 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
Azt gondolom, hogy most már majdnem kerekké vált a történet, még a sarki kávézó 
hiányzik. A kávézó beruházása nem kormányzati támogatásból valósul meg. A projekt 
lezárását követően kezdődött meg a beruházása. A kávézó valószínűleg augusztus 1-
től nyithatja a kapuit. A Városháza megújult és minden egyes elemét nagyon 
szakszerűen és szépen felújította mind a kivitelező, mind az örökségvédelem, mind a 
projektmunkában részt vevő munkatársak. Új tartalmat és funkciót sikerült a 
Városházának adni. Aki még nem látta annak érdemes megnéznie a Kecskeméti 
Városháza Látogatóközpontot. Azok a képviselők, akik nem tudtak részt venni jelezzék 
és nekik külön szakmai alkalmat szervezünk azért, hogy ne csak turisztikai, hanem 
projekt szemmel is el tudjuk mondani a háttérinformációkat. Azok, akik eddig látták 
elismerően nyilatkoztak. Teljesen modern, nemzetközi és interaktív látogatóközpontot 
sikerült létrehozni a főbejárat mellett, a baloldali részen. Szolgáltatásokat adtunk 
hozzá, mind a szociális, mind a levéltár területén is. Bízom benne, hogy a levéltár is 
csatlakozni fog a nyitott programunkhoz. Ilyen szempontból egy izgalmas, új turisztikai 
célpontjává válik a Városháza a régiónak és Kecskemétnek. 
Átadó ünnepségsorozatot tervezünk. Nem a klasszikus szalagátvágást, hanem egy 
méltó ünnepségsorozatot gondoltam szervezni. Június 4-10. között folyamatos 
programok lesznek a Városházához kötődően. Szeretnék mindenkit meghívni június 
4-én a Nemzeti Összetartozás Napja ünnepére, az Országzászlóhoz. Ez egy olyan 
emblematikus nap, ami a Városházához és annak felújításához kapcsolódik, mert ez 
a szecessziós építészeti stílus a határon túli városainknál és a testvérvárosainknál is 
megjelenik. Mindenki nagyon büszke az értékrendjére, a szecessziós épületeire. Erre 
az ünnepségre meghívtuk testvérvárosainkat is. A delegáció tagjai itt lesznek június 4-
én. Nagy örömömre szolgál, hogy Sepsiszentgyörgy város vezetője elfogadta 
felkérésünket az ünnepi beszéd megtartására június 4-én. Beregszász is jelezte 
részvételét. A programsorozaton találkozunk olyan eseményekkel is, amelyeket a 
testvérvárosok hoztak és szeretettel ajánlottak fel. A június 10. napja meg azért 
emblematikus, mert a szecesszió világnapja. Összetartozás határon belül és határon 
túl. Mindenkivel, aki a szecesszióban érintett testvérpartner, település felvettük a 
kapcsolatot. A Vajdasági Magyar Szövetséggel van elsősorban kapcsolatunk, de 
Szabadka városvezetésével is több esetben felvettük a kapcsolatot és ők is elfogadták 
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meghívásunkat. Ennek a rendezvénysorozatnak maga a Szecesszió Világnapja ad 
még egy keretet. Szerencsére az intézményeink is nagyon aktívak, programokat, 
érdekességeket szerveztek. Egy nyitott hét lesz. A Városházát Kecskemét teljes 
lakossága felújítva megnézheti. Délutánonként lesznek programok, fellépők, 
események, foglalkozások és az intézmények is hozzáteszik a maguk programjait. A 
Bozsó Gyűjtemény, a Ciróka Bábszínház, a Kecskeméti Katona József Nemzeti 
Színház és City Balett. A munkatársaknak egy nagyon izgalmas és szép 
programsorozatot sikerült összeállítani. Erre várom önöket szeretettel és tisztelettel. 
Hirdessék, hogy nyitott Városháza programsorozat lesz. 
Felmerült, hogy a Díszterem melletti két terem is elnevezésre kerüljön. Arra teszek 
javaslatot, hogy az elnevezésre június 4-10. között a Városháza átadó programsorozat 
keretében kerüljön sor. Az I. emelet 2-es terem Kada Elek terem, a Kis Házasságkötő 
terem a Lestár Péter terem nevet kapja. A termek elnevezésére vonatkozó 
adminisztrációs lépéseket megtennénk, ha a javaslatot elfogadják. 
 
Dr. Fekete Gábor: 
 
Hasonló gondolatokat szeretnék elmondani, mint amit a bizottsági ülésen is 
elmondtam. A Városháza szép lett. Úgy gondolom, hogy ezzel nem vagyok egyedül, 
hanem a város minden polgára így gondolja. Politikai hovatartozás nélkül a Városháza 
mindenki szívügye volt és mindenki elégedett is. 
Szeretném megköszönni a munkáját azoknak a mesterembereknek, vállalkozóknak, 
mérnököknek, akik ezt a munkát elvégezték. Balogh Zoltán irodavezetőnek és Berente 
Ágnes osztályvezetőnek is az ezzel kapcsolatos adminisztráció elvégzését, illetve az 
osztályon dolgozó minden kollégának ezt a nagymennyiségű munkát. Szeretném 
megköszönni a Városháza köztisztviselőinek, hogy alkalmazkodtak a kihíváshoz, 
hiszen sok költözés volt. A köztisztviselők is szívügyüknek tekintették, hogy a 
Városháza elkészüljön. Úgy gondolom, hogy a Lestár Péter idejében megépült a 
Városháza, most még szebb lett, mint ahogyan az elődeink megálmodták. 
Gratulálok polgármester asszonynak is, aki kézben tartotta, végig vitte, megálmodta 
és most egy ilyen gyönyörű épületben dolgozhatunk. 
 
Király József: 
 
A szakbizottság ülésén elmondottakat szeretném újra megosztani önökkel. Kutattam 
a város múltját és a Városháza megépülésének körülményeit. Kísértetiesen hasonlít 
az a fajta felfokozott várakozás, amikor az 1890-es években épült az új Városháza, 
mint amivel most találkozunk. Azt lehet mondani, hogy a kecskemétiek számára ez az 
épület az egyik legfontosabb közintézmény, hiszen itt intézik ügyes-bajos dolgaikat. 
Akkor azért, mert a millenniumi évre készülve Kecskemét csatlakozni akart azokhoz 
az elvárásokhoz, ami a kiegyezést követően tapasztalható volt. Olyan békeidő volt, 
amikor a kultúrára, a gazdaság növekedésére tudtak összpontosítani. Kecskemét 
akkor élte első aranykorát és megengedhette magának, hogy építsen magának egy 
gyönyörű épületet. A tervező Lechner Ödön és Pártos Gyula volt, de a kivitelezést 
kecskemétiek végezték. Kárpát-medencében egyetlen olyan cég volt a Zsolnay 
Porcelángyár, amely ezeket a szép díszeket és cserepeket le tudta gyártani. Talán 
most szebb az épület, hiszen most minden az eredeti tervek szerint készült el. Akkor 
nem minden készült az eredeti tervek szerint, a tető és a héjazat díszítése sem. A pénz 
fogyóban volt és a belső udvarok tetőfedését másként kellett megoldani. 
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Nagyon fontos dolog, hogy a közbeszerzést kecskeméti cég nyerte meg és az 
alvállalkozók is kecskemétiek voltak. A vállalkozók a gazdasági szerződés kötésén túl 
nagyon büszkék voltak arra, hogy itt dolgozhattak. A kecskeméti mérnökök 
kézbevették és segítették a rekonstrukciót, hogy minél szebben és jobban sikerüljön. 
Nagyon nehéz egy ekkora építkezést úgy megvalósítani, hogy „lakják”. Kihívás a 
vállalkozónak, de a legnagyobb kihívás az itt dolgozóknak volt, akik itt dolgoztak, 
ügyeket intéztek. Mindenkinek köszönet és gratuláció érte. 
Nagyon régen kértem az udvarok elnevezését is. Az az udvar, ahol a Kada szobor van 
az Kada udvar, ahol meg a Lestár szobor van az meg a Lestár udvar elnevezést 
kaphatná. Javaslom fontolják meg. Sokkal könnyebb lenne így azonosítani az 
udvarokat. 
Várom az ünneplést. A Kárpát-medencei szecesszió és azok a mesterek, akik itt is 
alkottak és a növendékeik is naggyá tették az akkori magyar építészetet. Érdemes 
Nagyvárad városát is meghívni. Szabadka városának itt a helye. 
 
Nemcsik Mátyás: 
 
Megtiszteltetés mindenki számára, hogy itt ülhetünk a szépen felújított Városháza 
Dísztermében. Köszönetemet szeretném kifejezni a Horváth Építőmester Zrt.-nek, aki 
a kivitelezési munkákat, mint kecskeméti cég koordinálta. 
Sokan láttunk, amikor ügyet jöttünk intézni építési állványokon, kábeleken 
bukdácsoltunk és láttuk, hogy milyen aprólékos munkát végeznek azok az emberek, 
akik itt dolgoznak. Tégláról, téglára haladnak és az eredeti, korhű dolgokat próbálják 
helyreállítani. Örülök annak, hogy az irodák elrendezése is az eredeti helyére került 
vissza. Öveges László főépítész úrnak is köszönet jár, hogy ebben a koordinációs 
munkában részt vett és azt folyamatosan felügyelte, valamint Balogh Zoltánnak és 
csapatának is. Természetesen mindenkinek, aki részt vett benne. A kecskemétieknek 
meg, hogy türelemmel végig várták, hogy a Városháza újra a virágkorát élhesse. 
A képviselők hétfőn meghívást kaptak a látogatóközpontba, ami újdonság. Dr. Virág 
Zsolt a Magyar Kastélyprogram Nonprofit Kft. igazgatója fogadott bennünket és tartotta 
a tárlatvezetést. Különleges dolgokat, információkat tudtunk meg Kecskemét 
városáról. Elmondta, hogy 4,5 órás tárlatvezetést tudnak tartani. Igen sok információ 
van, amit a városról a kecskemétiek megtudhatnak. Újra megszeretném nézni, 
átgondolni. Mindenkinek javaslom, hogy menjenek el a látogatóközpontba, nézzék 
meg. 
Találkoztunk a hamarosan nyíló kávézó üzemeltetőjével is, aki pár gondolatot osztott 
meg velünk, hogy milyen széleskörű palettával készül, mint vendéglátóegység. Nem 
csak egy kávézó lesz, hanem mindenféle sós és édes ételekkel készülnek. 
Örülök annak, hogy a Városháza megnyitotta kapuit a kecskemétiek számára. 
Közelebb érezhetik magukhoz és nemcsak egy hivatalként foghatják fel, hanem 
szabadidős programként is. 
 
Lévai Jánosné: 
 
Szeretnék csatlakozni Dr. Fekete Gáborhoz és Nemcsik Mátyáshoz. Nem sorolnám 
fel azokat az alvállalkozókat, önkormányzati munkatársakat, akiket megemlítettek. 
Arról nem esett szó, hogy jegyző úrnak is milyen szerepe volt a felújításban, főleg a 
belső irodák kialakítását illetően és az egyéb feladatokban. Szeretném megköszönni 
a múzeum igazgatójának és a levéltár vezetőjének a Kecskemét múltját bemutató 
kiállítást. Úgy gondolom, hogy ezzel sok embert tudunk a városba vonzani. 
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A következő napirendhez kapcsolódik a gondolatom, de ott nem szeretnék szót kérni. 
Szeretném javasolni a városvezetésnek, hogy azok a kecskeméti értékek, amelyek az 
értéktárban szerepelnek gondolok itt a tűzzománcra, az akvarellre, a 
kézművestermékekre, hogy azok is kaphatóak legyenek a látogatóközpontban. 
Főépítész úrnak is köszönöm a munkáját. 
 
Falu György Tamás: 
 
Elismerő szavakat szeretnék a Horváth Faipari Zrt. felé megfogalmazni, mert arra 
vállalkozni, hogy egy ilyen léptékű műemlék felújítását úgy vállalták el, hogy közben a 
munka folyik. Ez nemcsak a hivatali munkatársakat, hanem a kivitelezőket, a felújítást 
végző munkásokat és az őket koordináló vezetőket is emberfeletti erőfeszítésre 
késztette. Ahogy egy ilyen beruházásnál lenni szokott: sok probléma, feszültség 
adódik, de bármikor bármilyen probléma volt a kollégák segítségével a kivitelező cég 
vezetőjével mindig minden problémát a lehető leggyorsabban, a 
leggördülékenyebben, a legkorrektebben tudtunk rendezni. A kivitelező cég a 
probléma megoldásában is kiváló volt. Ezt külön szeretném megköszöni neki. 
  
Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
Megállapítom, hogy a beszámolóhoz kérdés, további hozzászólás nincs. 
 
Ki az, aki a beszámolóban foglaltakat elfogadja? 
 
(Határozathozatalkor a képviselőtestület 20 tagja tartózkodott az ülésteremben.) 

 
A szavazás után a közgyűlés 20 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
az alábbi határozatot hozta: 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
121/2023. (V.25.) határozata 
Beszámoló a Modern Városok Program keretében megvalósuló kecskeméti 
Városháza műemléki felújításáról 
 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Szemereyné Pataki 
Klaudia polgármester 1326-26/2023. számú, fenti tárgyban készült beszámolójában 
foglaltakat elfogadja. 
 
 
 
A határozatról értesülnek: 
1.) Tisztségviselők 
2.) Állandó bizottságok elnökei 
3.) Balogh Zoltán irodavezető, Fejlesztéspolitikai Iroda 
4.) Berente Ágnes, a Pályázati és Közbeszerzési Osztály vezetője 
 
 

* * * 
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42.) NAPIRENDI PONT 
A Kecskeméti Települési Értéktár Bizottság 2022. évi beszámolója 
Előterjesztő: Engert Jakabné alpolgármester  
(Az alpolgármester 422-2/2023. számú beszámolója a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 
 
 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
Megállapítom, hogy a beszámolóhoz kérdés, hozzászólás nincs. 
Ki az, aki a beszámolóban foglaltakat elfogadja? 
 
(Határozathozatalkor a képviselőtestület 20 tagja tartózkodott az ülésteremben.) 

 
A szavazás után a közgyűlés 20 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás az 
alábbi határozatot hozta: 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
122/2023. (V.25.) határozata 
A Kecskeméti Települési Értéktár Bizottság 2022. évi beszámolója 
 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Engert Jakabné 
alpolgármester 422-2/2023. számú, fenti tárgyban készült beszámolójában foglaltakat 
a határozat melléklete szerint elfogadja. 
 
 
 
A határozatról értesülnek: 
1.) Tisztségviselők 
2.) Állandó bizottságok elnökei 
3.) Ladics Monika irodavezető, Humánszolgáltatási Iroda 
4.) Nagyhegyesi-Kis Mariann osztályvezető, Közösségi Kapcsolatok Osztálya 
 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 122/2023. (V.25.) számú határozata 
melléklete 

 
Kecskeméti Települési Értéktár Bizottság Elnöke  
Iktatószám: 422-1/2023. 

 
BESZÁMOLÓ 

a Kecskeméti Települési Értéktár Bizottság 
2023. április 17-én 
tartandó ülésére 

 
 
Tárgy: Beszámoló a Kecskeméti Települési Értéktár Bizottság 2022. évi 
tevékenységéről 
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A Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 104/2021. (X.21.) 
határozatával elfogadott Működési Szabályzat értelmében a Kecskeméti Települési 
Értéktár Bizottság (a továbbiakban: Bizottság) évente beszámol tevékenységéről az 
alapító önkormányzatnak.  
A Bizottság 2022-ben két alkalommal ülésezett.  A május 10-én megtartott ülésen 
megtárgyalta és 1/2022. (V.10.) KÉBH határozatával elfogadta a 2021. évi 
tevékenységéről készült beszámolót. A november 22-i ülésen a Kecskemét City Balett 
tevékenységéről szóló javaslat tárgyalása szerepelt napirenden. A Bizottság a 
benyújtott javaslatot 2/2022. (XI.22.) KÉBH határozatával helyi értékként ismerte el és 
döntött a települési értéktárba történő beemeléséről.  
A Bizottság 2021-ben 7/2021. (IX.30.) KÉBH határozatával döntött „A kecskeméti 
piarista kulturális örökség három évszázada” megnevezésű érték megyei értéktárba 
történő továbbküldéséről. A javasolt nemzeti érték felvételéről a Bács-Kiskun Megyei 
Értéktárbizottság 2022-ben hozott döntést és 15/2022. (IX.26.) MÉBH határozatával 
azt a kulturális szakterület kategóriában felvette a megyei értékek közé. 
Kérem a Tisztelt Bizottságot, hogy a beszámolót elfogadni szíveskedjen. 
 
Kecskemét, 2023. április 11. 
 

Prof. Dr. Sztachó-Pekáry István 
elnök 

 
 

* * * 
 
43.) NAPIRENDI PONT 
Beszámoló Kecskemét Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatala 2022. évi 
tevékenységéről 
Előterjesztő: Dr. Temesvári Péter jegyző  
(A jegyző 2380-20/2023. számú beszámolója a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 
 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
Azt gondolom, hogy ma több soron említettük ezt a tevékenységet és több soron 
fejeztük ki a köszönetünket. Ezúton is kérjük a kitartást. A politika viharos hullámain is 
tartsanak ki mellettünk, mert érdemes. 
Köszönjük a munkát és a hozzáállást. Azt különösen köszönöm, hogy kedden 
csapatépítés keretében 16 órakor a munkaidő végeztével osztályvezetőkkel, 
munkatársakkal az Országzászló környezetét kigyomláltuk. Ezzel is próbálunk arra 
figyelni, hogy legyen egy kis összetartás és legyen egy olyan élmény is, hogy ne csak 
az íróasztal mellől hozzunk döntéseket, hanem lássuk, hogy miről döntünk. Próbálunk 
példát mutatni minden kecskeméti lakos és közintézmény számára, hogy meg lehet 
úgy is szervezni az életünket, hogy a saját környezetünkre odafigyelünk és ha tudunk 
segítünk. Köszönöm az együttműködést ebben is. 
 
Megállapítom, hogy a beszámolóhoz kérdés, hozzászólás nincs. 
Ki az, aki a beszámolóban foglaltakat elfogadja? 
 
(Határozathozatalkor a képviselőtestület 20 tagja tartózkodott az ülésteremben.) 
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A szavazás után a közgyűlés 20 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás az 
alábbi határozatot hozta: 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
123/2023. (V.25.) határozata 
Beszámoló Kecskemét Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatala 2022. évi 
tevékenységéről 
 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Dr. Temesvári Péter 
jegyző 2380-20/2023. számú, fenti tárgyban készült beszámolójában foglaltakat 
elfogadja. 
 
 
A határozatról értesülnek: 
1.) Tisztségviselők 
2.) Állandó bizottságok elnökei 
3.) Berenténé Dr. Meskó Mária osztályvezető, Jegyzői Titkárság 
     és általa: valamennyi osztályvezető 
 
 
 

* * * 
 
 
44.) NAPIRENDI PONT 
Behajthatatlan követelések 
Előterjesztő: Szemereyné Pataki Klaudia polgármester  
(A polgármester 4440-12/2023. számú beszámolója a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 
 
 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
Megállapítom, hogy a tájékoztatóhoz kérdés, hozzászólás nincs. 
Ki az, aki a tájékoztatóban foglaltakat tudomásul veszi? 
 
(Határozathozatalkor a képviselőtestület 20 tagja tartózkodott az ülésteremben.) 

 
A szavazás után a közgyűlés 14 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül és 6 
tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
124/2023. (V.25.) határozata 
Behajthatatlan követelések 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Szemereyné Pataki 
Klaudia polgármester 4440-12/2023 számú, fenti tárgyban készült tájékoztatójában 
foglaltakat tudomásul vette. 
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A határozatról értesülnek: 
1.) Tisztségviselők 
2.) Állandó bizottságok elnökei 
3.) Varga Miklós irodavezető, Gazdálkodási és Intézményüzemeltetési Iroda 
4.) Czakó Anita, a Pénzügyi Osztály vezetője 
 
 

* * * 
 
45.) NAPIRENDI PONT 
Képviselői indítvány a parkolásra vonatkozó önkormányzati rendelet 
felülvizsgálatával kapcsolatban  
(Az indítvány írásos szövege a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 
 
 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
Király József képviselő nyújtotta be az indítványt.  
 
Király József:  
 
2022. októberében az új parkolási rendelet megalkotásakor azt mondtuk, hogy fél év 
után áttekintjük a rendeletet, hogyan működik, hogyan vált be. 
A belváros közepén a 20 óráig bevezetett parkolási díjrendszerrel kapcsolatban sok 
megkeresést kaptam. A kulturális intézmények a belvárosban vannak és sokan nem 
szembesültek a megváltozott idősávval és a plusz parkolási költséggel. A kulturális 
intézményekbe látogatók sok esetben a parkolási határsávokon parkolnak és ezért az 
ott lakók az otthonuk közelében nem tudnak parkolni. 
Azok a vendéglátósok, akik várják, hogy a forgalmuk a városközpontban 
megélénküljön nehezményezik, hogy ezzel is plusz terhet rónak rájuk bizonyos 
szempontból azzal, hogy a parkolásért 20 óráig fizetni kell. 
Azt is szóvá tették egyesek, hogy reklámcélra sokan megállnak a belvárosi 
kanyarokban, ott nem lehet takarítani a közterületet, illetve a parkolót. Példaként 
említeném a Szentháromság szobornál álló Trabant gépjárművet. 
A 2023. júniusi közgyűlésre alpolgármester úr elindíthatná azt a folyamatot, hogy 
ebben az évben még milyen javaslatok vannak. Nemcsik Mátyás képviselő úr a 
legutóbbi bizottsági ülésen felvetette, hogy az iskolák előtt rövid ideig meg lehessen 
állni, parkolni. Ne legyen tiltva a várakozás, illetve a parkolás. Szedjük össze, nézzük 
át és hozzunk egy olyan rendeletet, amit ezekhez a kérdésekhez igazítunk. 
A júniusi közgyűlésre készüljön el a rendelet felülvizsgálatának az elindítása és 
legkésőbb decemberig hozzuk meg a megfelelő intézkedést. 
 
Dr. Homoki Tamás: 
 
Ezzel a kiegészítéssel, ami a végén elhangzott partnerek lehetünk. Ettől függetlenül 
folyamatosan figyeljük, beszélhetünk arról, hogy kinek milyen ötletei vannak. A 
változtatások mennyire jöttek be és miben kellene módosítani. Ezt teljes egészében 
felvállalom. Képviselő úrnak a konzultáció lehetőségét felajánlom. 
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Ami az indítványt illeti néhány dologra reagálnék azonkívül, ami a feljegyzésben is 
rögzítve van. 
A rendelet konkrét bevezetésétől számítva nagyjából 4,5 hónap telt el. A 
tapasztalatokat gyűjtjük. A Kecskeméti Városrendészethez befutott tapasztalatok 
részben egyeznek azokkal, amelyeket képviselő úr felvetett, de részben nem. 
A belvárosi parkolási idő kitolásának elsődleges indoka, hogy a belvárosban lévő 
kulturális, szórakozó és gasztro intézmények megközelíthetőségét fel tudjuk pörgetni. 
Korábban a fő probléma abban állt, hogy a belvárosban, ha rendezvényre vagy 
étterembe jöttek be az emberek, akkor nem lehetett megállni, mert nem volt kellő 
szabad hely. A tapasztalatok most azt mutatják, hogy nem csak napközben, hanem 
esténként is a belvárosban sokkal könnyebb parkolóhelyet találni. A cél, amit el 
akartunk érni az talán meg fog valósulni. Aki színházba akar jönni az könnyebben tud 
parkolni. A hozzám eljutott információ alapján az étterem tulajdonosok korábban arra 
panaszkodtak, hogy a vendégeik az étterem közelében a parkolóhelyet nem tudják 
megközelíteni.  
Ha valaki 2 órára megveszi a parkolójegyet az 1000 forint. Ha elmegyünk étterembe, 
akkor az az 1000 forint plusz egy könnyű megállás mellett az éttermi árakhoz képest 
jelentős többletet nem jelent, mint amennyi kényelmi pozíciót tud generálni a vendégek 
részére. Természetesen nem akarom mondani, hogy az 1000 forint nem jelentős 
összeg. Minden kispénz pénz, de az éttermi árakhoz képest nem tűnik annak. 
Bizonyos belvárosi, kulturális és szórakozóhelyre érkező vendégek előre tudva 
igyekeznek ezt az összeget is kikerülni, éppen ezért a fizetőzónán túli részekben állnak 
meg időnként. Ezt természetesen nem tudjuk megakadályozni, ugyanakkor ezekben 
a zónákban teljes területre érvényes a lakosok parkolójegye. Azt a pici 
kényelmetlenséget a 2 óra tekintetében az ott lakók elszenvedik, hogy odébb állnak 
meg a házuktól. Az az érdek, ami a belváros könnyű megközelítését lehetővé teszi 
talán erősebb érdek, mint az, hogy ici-pici kényelmetlenséget okoz a zónán túli lakosok 
egy részének. 
A reklámautókkal kapcsolatos felvetésével egyetértek. Elkezdünk gondolkodni azon, 
hogy lehet-e valamit tenni. Azt tudni kell, hogy a településképre, a 
reklámtevékenységre vonatkozó törvényi szabályozással egyeznie kell a mi helyi 
rendeletünknek. Jogászként egy dolgot nehézkesnek tartok, de a kollégák meg fogják 
vizsgálni hol fogjuk tudni elhatárolni azt, hogy egyébként a reklámmal felszerelt autó 
tekintetében mi az, ami csak reklámozást szolgál egy adott állóhelyen és melyik az, 
ami reklámozott felület, de mozog és munkára használják. Ennek az elhatárolása 
nagyon nehéz lesz.  
Voltak félreértések azzal kapcsolatban, hogy egyes üzleteknek a tulajdonosai, 
üzembetartói kirakták az üzletük elé, hogy a vendégek, a vásárlók részére fenntartott 
helyek. Magánterületen, a saját üzletük területén azt csinálnak, amit akarnak, de ha 
közterületen tették, azt nem lehet. Ha ilyen bejelentés érkezik a Kecskeméti 
Városrendészet azonnal intézi. 
Összességében azzal a felvetéssel, hogy ebben legyünk folyamatosan kapcsolatban, 
a jó irányába és a jó érdekében ezt felvállalom. 
 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
Képviselő úr elfogadja a választ? 
 
Király József:  
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Az indítványomat visszavonom. Ígéretet kaptunk rá, gondolom, hogy igy lesz. Az 
időközben érkező módosításokat amúgy is be kell emelni a rendeletbe. Azt gondolom, 
hogy jobb lenne azt egységesen megoldani. Amiről alpolgármester úr is beszélt, hogy 
lehetnek módosulások, mint ahogyan Nemcsik Mátyás képviselő úrnak is elfogadtuk a 
javaslatát. Azt gondolom, hogy utána azt a rendeletbe be lehet építeni. 
 
 
 
Dr. Homoki Tamás:  
 
Én most nem azt vállalom fel, hogy a parkolási rendeletet minden egyes igénynél 
visszahozzuk. Hanem azt, hogy ezzel a témával kapcsolatban működjünk együtt és 
majd, ha olyan jellegű igény, indítvány merül fel, ami jogos és ami a parkolási 
rendeletnek a felülvizsgálatát is érinti, azt be fogjuk hozni. A most felhozott témák a 
belvárosi parkolási időn kívül nem a parkolási rendeletünk hatálya alá tartozó kérdések 
voltak. 
 
Király József:  
 
A választ nem fogadom el, mert rendelet-módosításra tettem javaslatot a felsoroltak 
miatt. Nem akarok belemenni, hogyan lehetne szabályozni a rendeletet. Be lehetne 
vezetni, hogy 18 órától más nem veheti igénybe a parkolót, hogy az ott lakók tudjanak 
parkolni. Mindenféleképpen rendelet-módosítást kell, hogy maga után vonjon. 
 
Szemereyné Pataki Klaudia:  
 
Ki ért egyet az indítványban foglaltakkal? 
 
(Határozathozatalkor a képviselőtestület 20 tagja tartózkodott az ülésteremben.) 

 
A szavazás után a közgyűlés 8 igen szavazattal, 2 ellenszavazattal és 8 tartózkodással 
az alábbi határozatot hozta: 
 
125/2023. (V.25.) határozata 
Képviselői indítvány a parkolásra vonatkozó önkormányzati rendelet 
felülvizsgálatával kapcsolatban 
 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Király József képviselő 
fenti tárgyban készült indítványát nem fogadja el. 
 
 
A határozatról értesülnek: 
1.) Tisztségviselők 
2.) Állandó bizottságok elnökei 
3.) Dr. Patay Balázs irodavezető, Szervezési és Jogi Iroda 
4.) Dr. Orbánné Veres Ildikó, a Szervezési Osztály vezetője 
     és általa: Király József képviselő 
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* * * 
 
 
46.) NAPIRENDI PONT 
Képviselői kérdés a Széktói Stadionnal kapcsolatban 
(A kérdés írásos szövege a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 
 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
A kérdést Dr. Vancsura István képviselő nyújtotta be. 
 
 
Dr. Vancsura István, ügyrendi hozzászólalása: 
 
Ügyrendi tárgykörben kívánok felszólalni. Az eredeti napirendi pont a 46. napirend lett 
volna, „Kérdés a Kecskeméti Széktói Stadion modernizációjával, rekonstrukcióval 
kapcsolatban”. Polgármester asszony a napirend szavazásakor felhívta a képviselők 
figyelmét, hogy én erre a kérdésre választ kaptam. Fontolják meg a képviselők ennek 
a kérdésnek a napirendre vételét. Három kérdést tettem fel. Egyetlen egy kérdésre 
sem kaptam választ. Ennek ellenére még sem került be a közgyűlés napirendi pontjai 
közé a kérdés. Ilyen formában nem lehet reflektálni és nem lehet véleményt 
nyilvánítani adott esetben sem kérdésre, sem pedig a kérdésre adott válaszra. Ez 
köszönhető a legutóbbi közgyűlésen a FIDESZ-KDNP frakció által előterjesztett 
szigorított SZMSZ szabályokra, miszerint bizonyos kérdéseket nem tekintenek 
alkalmasnak arra, hogy közgyűlés előtt tárgyalhatóak legyenek. 
A Széktói Stadion ügye nagyon fontos. 
 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
Igaz ügyvéd úr, hogy ez nem ügyrendi kérdés már. Ügyvédnek, SZMSZ tudósnak ezt 
tudnia kellene. 
 
Dr. Vancsura István: 
 
Igen, csak miért nem kaptam választ? Mind a kérdést és a kérdésre adott választ 
csatoltam. Objektíven mindenki megtekintheti, hogy igazam van vagy nincs. 
Első kérdés: Mindenben tartja e szavát a Polgármester Asszony a fenti kijelentése 
kapcsán?  
„Ha a nemzetközi porondra kijutunk képviselő úr, akkor kézbe fogom venni a 
beruházást, mint ahogy a Mercedes beruházást is kézbe vettem, és két év alatt 
megvalósul, de lehet, hogy egy éven belül is. Úgyhogy ez csak a csapaton múlik.” 
 
A kérdés így szólt és ezzel kapcsolatban nem kaptam választ. Ugyanúgy a 2. és 3. 
kérdésre sem. Arra hívnám fel képviselők figyelmét a város mit valósított meg. Nem 
az volt kérdés, hogy a KTE Stadionjában jelenleg milyen beruházást kell megvalósítani 
ahhoz, hogy egyáltalán megfeleljünk az NBI licensznek, mert erre kaptam választ.  
Én azt kérdeztem, hogy a város milyen fejlesztéseket, milyen modernizációt fog 
végrehajtani. Ennyi lett volna a napirendi ponttal kapcsolatban az ügyrendi kérdésem. 
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Nem találom jogszerűnek, hogy a kérdés nem jöhetett be a közgyűlés elé és nem 
találom jogszerűnek azt sem, hogy a közgyűlés nem vette napirendre a kérdést.  
 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
Képviselő úr a kérdést felteheti és fel is olvasta. Ezt már nem ügyrendi 
hozzászólalásként, hanem normál hozzászólásba tette meg. Ennek biztosítottuk a 
lehetőségét. A választ nem csak ön, hanem minden képviselőtársa írásban megkapta 
korábban. 
A testület arról döntött a napirend szavazása kapcsán, hogy mindezek után még 
felvegyük-e a válaszadást a napirendek közé. Erről döntöttünk. Nem másról. Én 
személyeskedő kérdésekre nehezen tudok válaszolni. Én arra tudok önnek válaszolni, 
ami feladat előttünk áll. Arra a következő napirend kapcsán is kap választ. 
 
 
Dr. Vancsura István: 
 
Nem kaptam a kérdéseimre választ. 
 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
Köszönöm, megpróbálunk utánanézni ennek a félreértésnek. 
 
Dr. Fekete Gábor: 
 
Nem tudom, hogy képviselő úrban mi ez a nagy aggodalom, hogy polgármester 
asszony kézbe fogja-e venni a stadion fejlesztését. Szerintem, amit polgármester 
asszony kézbe vesz megvalósul és mindig jól sikerül. Beszéltünk arról, hogy a 
Mercedes Gyár megduplázta magát, az egyetem szépül, a Városháza megújult, épül 
az Izsáki út, átadásra került a Károly Róbert körút és épül a 441-es út is. Csak pár 
dolgot említettem. Képviselőtársam ne aggódjon. 
 
 
 
 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
Képviselő úr felelősséggel szoktam nyilatkozni. Örülök, hogy felolvasta 
nyilatkozatomat, amiben azt nyilatkoztam 2 éven belül. 
 
 
 

* * * 
 
 
47.) NAPIRENDI PONT 
Hozzájárulás a Kecskemét, Csabay Géza körúton lévő 10202/2 és 10201 hrsz-ú 
ingatlanokon megvalósítani tervezett beruházáshoz (49.) 
Előterjesztő: Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester 
(Az alpolgármester 11096-3/2023. számú előterjesztése a jegyzőkönyvhöz csatolva.)  
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Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
A figyelmet arra szeretném felhívni, hogy az MLSZ mennyire „segítőkész” annak 
ellenére, hogy Csányi úrral személyesen is beszéltem több alkalommal az elmúlt 
negyedévben. Február 28-án nyújtottuk be a felújítási tervünket a stadionra és a 
pályára vonatkozóan. Az első hiánypótlási reagálás az MLSZ részéről május 4-én 
érkezett meg. Az abszolút szőrszálhasogatás és a kukacoskodás működik jelen 
pillanatban. Nem tetszik az MLSZ-nek ahogy Kecskemét szerepel a sportéletben. 
Teljesen meglepő, teljesen újszerű és más. Bízom benne, hogy az MLSZ is előbb-
utóbb belátja, hogy Kecskemét is odaért a tabellára, hiszen kitűnően teljesítettek a 
focisták, nem idegenlégiósokkal, hanem hazai játékosokkal saját nevelésben, saját 
edzővel. Kecskeméti edzővel és sok-sok kecskeméti játékossal. Lehet így is focizni 
Magyarországon.  
 
Megállapítom, hogy az előterjesztéshez kérdés, több hozzászólás nincs, módosító 
javaslat nem hangzott el.  
 
Megkérdezem, ki ért egyet a határozat-tervezettel? 
 
(Határozathozatalkor a képviselőtestület 19 tagja tartózkodott az ülésteremben.) 

 
Szavazás után a közgyűlés 19 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
az alábbi határozatot hozta: 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
126/2023. (V.25.) határozata 
Hozzájárulás a Kecskemét, Csabay Géza körúton lévő 10202/2 és 10201 hrsz-ú 
ingatlanokon megvalósítani tervezett beruházáshoz 
 
 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megtárgyalta Dr. 
Sztachó-Pekáry István alpolgármester 11096-3/2023. számú előterjesztését és az 
alábbi döntést hozta: 
 
 
1.) A közgyűlés hozzájárul ahhoz, hogy a Kecskeméti TE 1911 Kft. (székhelye: 6000 
Kecskemét, Csabay Géza körút 1/A., képviseli: Dr. Filus Andor ügyvezető) tervezetten 
bruttó 523.973.875,- Ft és bruttó 30.000.000,- Ft értékben sportcélú ingatlanfejlesztési 
beruházást - új 105x68 méteres élőfüves labdarúgó pálya építése - hajtson végre az 
önkormányzat tulajdonát képező kecskeméti 10202/2 hrsz-ú ingatlan területén azzal, 
hogy a beruházást a társasági adóról és az osztalékadóról szóló 1996. évi LXXXI. 
törvény 22/C. § (6a) bekezdésére figyelemmel a műszaki átadás-átvételt követő 60 
napon belül térítésmentesen Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata 
tulajdonába adja. 
 
2.) A közgyűlés hozzájárul ahhoz, hogy a 10202/2 hrsz-ú ingatlanon történő beruházás 
megvalósulását követően a Hírös Sport Nonprofit Kft. - mint az ingatlan üzemeltetője 
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- a beruházás 10 évre szóló használatát - a fenntartási költségek viselése mellett - a 
Kecskeméti TE 1911 Kft. részére térítésmentesen biztosítsa. 
 
3.) A közgyűlés hozzájárul ahhoz, hogy a Kecskeméti TE 1911 Kft. (székhelye: 6000 
Kecskemét, Csabay Géza körút 1/A., képviseli: Dr. Filus Andor ügyvezető) tervezetten 
bruttó 9.829.800,- Ft értékben beruházást - buszparkoló építése - hajtson végre az 
önkormányzat tulajdonát képező kecskeméti 10201 hrsz-ú ingatlan területén azzal, 
hogy a beruházást a társasági adóról és az osztalékadóról szóló 1996. évi LXXXI. 
törvény 22/C. § (6a) bekezdésére figyelemmel a műszaki átadás-átvételt követő 60 
napon belül térítésmentesen Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata 
tulajdonába adja. Jelen tulajdonosi hozzájárulás kizárólag a közútkezelői 
hozzájárulással együtt érvényes. 
 
4.) A közgyűlés hozzájárul ahhoz, hogy a 10201 hrsz-ú ingatlanon történő beruházás 
megvalósulását követően a beruházás 10 évre szóló használatát - a fenntartási 
költségek viselése mellett - a Kecskeméti TE 1911 Kft. részére térítésmentesen 
biztosítsa. 
 
5.) A közgyűlés felkéri Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármestert, hogy a döntésről a 
Kecskeméti TE 1911 Kft-t tájékoztassa. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős:   Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester 
 
 
 
A határozatról értesülnek: 
1.) Tisztségviselők 
2.) Állandó bizottságok elnökei 
3.) Dr. Patay Balázs irodavezető, Szervezési és Jogi Iroda 
4.) Dr. Fölföldi Klára, a Jogi Osztály vezetője 
     és általa: érintettek 
 
 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
Képviselő úrnak részben igaza van, ugyanis ezen a pályán nyertek mindig hazai 
bajnokságot, az ilyen típusú „libalegelőnek” nevezett pályán a kecskeméti játékosaink. 
Lehet, hogy tudat alatt arra gondolt képviselő úr, hogy ezen nyerjenek a következő 
bajnokságban is és utána csinálunk egy „csilli-villi pályát”. Lehet, hogy még ez lesz 
belőle. 
 
Napirend utáni felszólalás következik. Napirend utáni felszólalásra Király József 
képviselő jelentkezett. 
 
Király József: 
 
A Kecskeméti KSE Kft. büntetőügyében május 18-án a Szegedi Járásbíróságon 
elsőfokon ítélet született a hat vádlottat érintően.  
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Bizonyára sokaknak már feledésbe merült ez az ügy, mely 2011 őszén robbant ki, 
ugyanis a Népszavában megjelent cikk szerint fiktív számlák sokasága alapján került 
kifizetésre több százmillió forint. A feljelentéseket követően, melyeket az MSZP 
Demokrácia Központja és Dr. Zombor Gábor akkori polgármester tett, indult el a 
nyomozás. Különösen nagy vagyoni hátrányt okozó hűtlen kezelés bűntette és más 
bűncselekmények miatt indult a bírósági tárgyalás hét évvel ezelőtt. A vádirat szerint 
az ügyben összesen 452 millió forintot utaltak ki a KSE Kft-ből fiktív számlákon 
keresztül, továbbá mintegy 350 millió forint a felszámolói követelés, azaz a kecskeméti 
vállalkozóknak nem sikerült a tartozásokat fizetni.  
A hosszú tárgyalási sorozat keretében a bíróság közel 80 tanút hallgatott meg. Ezekből 
a tanúvallomásokból azonban arról is képet kaphattunk, hogy a hat vádlotton kívül 
milyen sok felelőse lehetett volna ennek az ügynek. Az utolsó szó jogán ezt erősítette 
meg több vádlott is, ugyanis elmondásuk szerint a Kft. működésében közrejátszókat 
szintén felelősség terheli abban, hogy ide jutott ez a cég. Így többek között az akkori 
polgármester és helyettesei, a Városháza illetékes osztályai, a felügyelő bizottság, 
valamint azok a munkatársak a Kft-ben, akiknek a kezén keresztül mentek ezek a 
számlák és kifizetések. A bíróságon azonban nem derült ki, hogy a kifizetett összegek 
hova és kihez kerültek. Ez még egy külön érdekessége az ügynek.  
Felidézném, mit is mondtak a gyanúsítottak ezen a tárgyaláson. F. Zoltán elsőrendű 
vádlott így nyilatkozott: „Ez az ügy engem teljesen tönkretett és ellehetetlenített. 
Nagyon komoly anyagi teherben hagyott Kecskemét városa, amikor a polgári perben 
gyakorlatilag, mint fő tulajdonos voltam. Méltatlan és igazságtalan, hogy magamra 
hagytak egy ilyen ügyben”. 
Vörösmarty Attila másodrendű vádlott, akit felmentettek ezen a tárgyaláson, 
nehezményezte, hogy az ügy Kecskemétről Szegedre került elfogultság miatt és azt 
mondta: „Kecskeméten sokkal nehezebb dolga lett volna néhány tanúnak olyan 
dolgokat állítani, ami nemcsak képtelenség, hanem egyenesen nevetség tárgya lett 
volna a városban. Odahaza nehéz lett volna olyanokat állítani, hogy egy gazdasági, 
önkormányzati cégekért felelős alpolgármesternek nem volt rálátása a cég vezetőinek 
kinevezéseire, éves beszámolóira, egy önkormányzati cég pénzügyi helyzetére vagy 
elszámolására.” 
M. Richárd negyedrendű vádlott, egykori kézilabdázó, többek között így nyilatkozott: 
„Sok dologról beszélhetnék még, ami átszőtte ezt az ügyet. Például politika, árulás, 
jellemtelenség, az ügyben meggyanúsított személy kiemelése, annak anyagának 
titkosítása és még sorolhatnám napestig.” 
A tárgyaláson elhangzott az is, hogy az első- és harmadrendű vádlott lehallgatásaiból 
kiderült, rendszeresen egyeztettek a kihallgatásokat megelőzően és megbeszélték, 
hogy Vörösmarty Attilára terhelő vallomást tesznek. 
Ítélethirdetéskor a bíró minden kétséget kizáróan bizonyítottnak találta, hogy a 
számlák mögött nem állt semmilyen teljesítés, színlelt szerződésekről volt szó és a 
pénzek sorsa ismeretlen. Szerinte a cég elindulását gazdasági, pénzügyi 
hatástanulmánynak, kockázatelemzésnek, az ellenőrzési rendszer kidolgozásának 
kellett volna megelőznie, ami az önkormányzat feladata lett volna, de nem valósította 
meg. Elmondta, hogy a tanú meghallgatásokon az önkormányzat több osztályának 
vezetője, helyettese elsorolta, mi volt a feladata, de a KSE egyikhez sem tartozott. 
Összegzése így hangzott: Nem volt gazdája a KSE Kft.-nek, pedig a bíróság szerint, 
ha lett volna megfelelő ellenőrzés, akkor sokkal hamarabb, akár 2009 végén kiderültek 
volna a problémák, nem csak 2011-ben. 
Tudomásom szerint, a rendszerváltás óta bírósági ítéleten nem hangzott el ilyen 
neheztelő megállapítás városunk önkormányzatára vonatkozóan. Az egyik oldalról 
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megszületett a döntés a járásbíróság részéről, a másik oldalról pedig mindezt a 
kecskeméti sport szenvedte meg az elmúlt tíz évben. A tanulságot mindenkinek le kell 
vonnia, éppúgy a városvezetésnek, mint a sportban tevékenykedő összes többi 
munkatársnak. Intő jel ez a város támogatásával működő sportintézményeinknek, így 
többek között a Hírös Sport Nonprofit Kft-nek és a Kecskeméti Sportiskolának.  
 
Dr. Vancsura István:  
 
Lehet, hogy nem figyeltem a napirend előtt, de volt indítvány. Mind a kettő nem lett 
felvéve napirendre? Volt egy kérdés és egy indítvány. A kérdés a stadion 
rekonstrukciójával kapcsolatban volt, az indítvány a Benkó Zoltán 
Szabadidőközpontban létrehozandó labdarúgó kispályákra vonatkozott. Mind a 
kettőről szavaztunk?  
 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
Úgy szavaztunk, hogy ami határidőben érkezett, arról tudtunk szavazni és ami 
határidőn túl érkezett azt a következő június 22-ei közgyűlés napirendjére tudjuk 
felvenni. A határidő csütörtök 14 óra volt. A határidő után 4 db képviselői indítvány 
érkezett, s azok automatikusan a június 22-ei közgyűlés napirendi pontjai között 
fognak szerepelni.  
 
2023. május 31. 15 órakor a Városháza Dísztermében ünnepséget szervezünk az 
állami kitüntettek köszöntésére. Szerencsére olyan sokan voltak az elmúlt időszakban, 
hogy a mai közgyűlés munkáját nem szerettem volna húzni, másrészt méltó módon 
köszöntjük őket egy külön alkalommal itt a Díszteremben. Reméljük, hogy a KTE 
csapatát is tudjuk köszönteni.  
A másik időpont 2023. június 8. 11 óra. Ekkor szeretnénk megköszönni mindenkinek 
a munkáját, aki a Városháza, a Díszterem felújításában közreműködött.  
2023. június 4. 18 óra az Összetartozás Emléknapján megemlékezés lesz az 
országzászlónál. A Mercedes Gyár látogatására az időpontot megkapták 
képviselőtársaim. 
 
Megállapítom, hogy a közgyűlés a napirendi pontok tárgyalását befejezte. Az ülést 
bezárom. A közgyűlés következő ülésének időpontja 2023. június 22. 
Köszönöm az együttműködést és a figyelmet. 
 
 
 

K. m. f. 
 

 
 

Szemereyné Pataki Klaudia s.k.   Dr. Temesvári Péter s.k. 
polgármester                      jegyző 


